

လာကြကုန်လော့(ရတနာခုနစ်ပါးဖြင့်) ဆန်းကြယ်သော မင်းစီးရထားလျှင် ဥပမာရှိသော (အဝတ်တန်ဆာတို့ဖြင့်) ဆန်းကြယ်သော ဤခန္ဓာငါးပါးတည်းဟူသော လောကကို ရှုကြကုန်လော့။ ယင်းလောက၌ မိုက်သူတို့သည် ခန္ဓာငါးပါး၌ နှစ်မြုပ်ကုန်၏။ ပညာရှိတို့အား ခန္ဓာငါးပါး ကပ်ငြိတွယ်တာမူသည်မရှိ။ လောကဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၇၁)



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ကထိန်သက်န်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၂

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ကထိန်သက်န်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲ အလှူတော်မင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဥပ္ပါတသန္တိစေတီတော် သာသနာ့မဟာဗိမာန်တော်၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့ တက်ရောက်ကြည့်ကြည့်ကြသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ *

ပြည်သူ့ရဲ့ထောက်ခံမှု၊ ပြည်သူ့ရဲ့ယုံကြည်မှု၊ ပြည်သူ့ရဲ့ညီညွတ်မှုနဲ့ နှိုင်းယှဉ်နိုင်တဲ့ ဘာအင်အားမှ မရှိဘယ်လိုအခက်အခဲတွေနဲ့ပဲ ကြုံတွေ့ရပါစေ၊ ပြည်သူ့ရဲ့ညီညွတ်မှုအင်အားနဲ့ ကျော်လွှားနိုင်မယ်လို့ ယုံကြည်

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ပြည်သူ့သို့တင်ပြချက်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၂

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၏ ပြည်သူ့သို့တင်ပြချက်ကို အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက် ညပိုင်းက မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားတွင် ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါတင်ပြချက်အပြည့်အစုံမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

ပြည်သူပြည်သားအားလုံး ကျန်းမာချမ်းသာကြပါစေ။ နှလုံးစိတ်ဝမ်း အေးချမ်းကြပါစေ။

ဦးစွာ ပထမ၊ ကျွန်မတို့နိုင်ငံ လက်ရှိရင်ဆိုင်နေရတဲ့ စိန်ခေါ်မှုတွေနဲ့ပတ်သက်လို့ နားလည်မှုအပြည့်အဝနဲ့ စည်းစည်းလုံးလုံး ကျွန်မတို့အစိုးရကို ဝန်းရံပေးတဲ့ အတွက် အင်မတန်မှ ကျေးဇူးတင်ကြောင်း ပြောပါရစေ။ ပြည်သူ့ရဲ့ထောက်ခံမှု၊ ပြည်သူ့ရဲ့ယုံကြည်မှု၊ ပြည်သူ့ရဲ့ ညီညွတ်မှုနဲ့ နှိုင်းယှဉ်နိုင်တဲ့ ဘာအင်အားမှ မရှိပါဘူး။ ဘယ်လို အခက်အခဲတွေနဲ့ပဲ ကြုံတွေ့ရပါစေ၊ ပြည်သူ့ရဲ့ညီညွတ်မှုအင်အားနဲ့ ကျော်လွှားနိုင်မယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်။

ကျွန်မတို့ ပြည်သူ့တွေသိတဲ့အတိုင်းပါပဲ ယခင်နှစ် အောက်တိုဘာလမှာ ရခိုင်ပြည်နယ် ရဲစခန်းများ အတိုက်အခိုက်ခံရမှုမှ စတင်ခဲ့ပြီး ယခုနှစ် ဩဂုတ်လတွင် ထပ်မံဖြစ်ပေါ်ခဲ့တဲ့ အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များကြောင့် ဆက်လက်ကြီးထွားလာရတဲ့ ပြဿနာများအပေါ် ကမ္ဘာ့အာရုံစိုက်မှုဟာ အင်မတန်မှ ကြီးမားပါတယ်။ ကျွန်မတို့ နိုင်ငံအပေါ် ဝေဖန်မှုတွေလည်း များပြားပါတယ်။ နိုင်ငံတကာရဲ့ အမြင်သဘောထားတွေကို ကျွန်မတို့ သိရှိနားလည်ဖို့ လိုပါတယ်။ သို့သော်လည်း ကျွန်မတို့ နိုင်ငံရဲ့ အခြေအနေကို ကျွန်မတို့ ပြည်သူပြည်သားများလောက် ဘယ်သူကမှ မသိနိုင်သလို၊ ကျွန်မတို့နိုင်ငံ အေးချမ်းသာယာဖွံ့ဖြိုးရေးကို ကျွန်မတို့ ပြည်သူ့ပြည်သားများလောက် ဘယ်သူကမှ မလိုလားနိုင်ပါဘူး။ ဒါကြောင့် ဒီပြဿနာတွေကို ကျွန်မတို့တွေရဲ့ စုပေါင်း အင်အားတွေကို အဓိကထားပြီး ဖြေရှင်းရမှာဖြစ်ပါတယ်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ○



MULTIFUNCTION POLY-PHASE AND THREE-PHASE METER

MX2

SERIES

PME Holding Co., Ltd. | +901 202117

www.pmeholding.com

ကျေးဇူး

အမှားအမှန်ခွဲခြားဆင်ခြင်နိုင်ပါစေ

ရခိုင်ပြည်နယ်မြောက်ပိုင်းတွင် ပြီးခဲ့သည့် ဩဂုတ် ၂၅ ရက်က စတင်ဖြစ်ပွားခဲ့သော မတည်ငြိမ်မှုအခြေအနေများကို မြန်မာနိုင်ငံ အနေဖြင့် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်နေသည်မှာ အချိန်ကာလ အားဖြင့် တစ်လခွဲခန့်ကြာမြင့်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ကြီးမားကျယ်ပြန့်ပြီး ရှုပ်ထွေးပွေလီလှသည့် ပြဿနာများနှင့်ကြုံတွေ့ကြရာ၌ ထိုပြဿနာကို အမြင် အမျိုးမျိုးဖြင့် ရှုမြင်ကြမည်ဖြစ်သည်။ အစောပိုင်းကာလ၌ ကနဦး မမှန်သတင်း၊ ကောလာဟလသတင်း၊ ပုံကြီးချဲ့သတင်းများကို အကြောင်း ပြု၍ အမှားအမှန် ခွဲခြားဆင်ခြင်နိုင်စွမ်း နည်းပါးမည်ဖြစ်သော်လည်း အချိန်ကာလတစ်ခုသို့ရောက်သောအခါ အမှန်တရားသည် တစ်စတစ်စ ရုပ်လုံးပေါ်လာပြီဖြစ်သည်။

တိမ်သလ္လာမ္မာရ်ရဟ်မာ အမိန့်အမိန့်မှာ အမှန်တရားတည်း ဟူသော စင်ကြယ်သည့်လေထု၏ တိုက်ခတ်မှုကြောင့် လေလာနှင်းပျောက် လွင့်စဉ်ကွယ်ပျောက်လာပြီ။ ယနေ့အချိန်အခါတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပကတိ ဖြစ်ရပ်မှန်များကို နိုင်ငံတကာအနေဖြင့် တစ်စတစ်စသိမြင်နားလည်လာကြပြီ။ မြန်မာနိုင်ငံအပေါ် အထင်အမြင်လွှဲမှားကြသူတို့အနေဖြင့် တစ်ကမ္ဘာလုံး အတိုင်းအတာဖြင့် နိုင်ငံတကာဟုဆိုကြသော်လည်း အမှန်တကယ်တွင် အနောက်နိုင်ငံကြီးအချို့နှင့် အိုအိုင်စီဟုခေါ်ဆိုသော ညီနောင်နိုင်ငံ များသာ ဖြစ်သည်။

ကမ္ဘာပေါ်တွင် နိုင်ငံပေါင်း ၁၉၃ နိုင်ငံရှိသည့်အနက် မြန်မာနိုင်ငံ အပေါ် စာနာထောက်ထား နားလည်မှုရှိကြသည့် မိတ်ဆွေနိုင်ငံများမှာ အမြောက်အမြားရှိပါသည်။ မိတ်ဆွေအင်အားကြီးနိုင်ငံအနေဖြင့် အိန္ဒိယ၊ တရုတ်၊ ရုရှားကဲ့သို့နိုင်ငံကြီးများရှိသကဲ့သို့ ဒေသတွင်းမိတ်ဆွေ ဂျပန်နှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများလည်း ရှိနေပါသည်။

တစ်စုံတစ်ဦး အခက်အခဲအကျပ်အတည်းကြုံသောအခါ မိတ်ကောင်းဆွေကောင်းနှင့် မိတ်ဆွေတူ မိတ်ဆွေယောင်ဟု ကွဲကွဲ ပြားပြားပေါ်လာတတ်ပါသည်။ ယနေ့အခြေအနေတွင် မြန်မာနိုင်ငံအပေါ် ရိုင်းပင်းကူညီစာနာထောက်ထားသည့် မိတ်ဆွေများရှိနေသလို အထင် အမြင်လွှဲမှားပြီးမှ ပြန်လည်၍ နားလည်သဘောပေါက်လာသူများလည်း ရှိလာပါသည်။ တမင်ကြံရွယ်လုပ်ကြံသူများမှလွဲ၍ အမှန်တရားကို ဖော်ထုတ်လာသော ကမ္ဘာ့သတင်းမီဒီယာများလည်းရှိလာပါသည်။

ကမ္ဘာပေါ်တွင် လူ့အခွင့်အရေးချိုးဖောက်သောနိုင်ငံ၊ လူနည်းစုကို အနိုင်ကျင့်နှိပ်စက်သောနိုင်ငံ၊ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုမရှိသော နိုင်ငံဟု မရေရာမသေချာသော၊ ဘက်လိုက်သော၊ အထောက်အထား အချက်အလက်မရှိသော အပေါ်ယံသုံးသပ်ချက်များဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအပေါ် အမျိုးမျိုးပြစ်တင်စွပ်စွဲနေခြင်းများ၊ ပုံကြီးချဲ့ပြောဆိုခြင်းများသည် ပကတိအမှန်တရားကို မျက်ကွယ်ပြု၍ နိုင်ငံရေးအမြတ်ထုတ်လိုသော မိတ်ဆွေမဝီသည့် လုပ်ရပ်များသာဖြစ်သည်။

ပြဿနာတစ်ရပ်ကို မှန်မှန်ကန်ကန်နှင့် ငြိမ်းငြိမ်းချမ်းချမ်း ဖြေရှင်း လိုပါက ပြဿနာရှုပ်ထွေးလာမှု၏ ပကတိအခြေအနေနှင့် ထိုပြဿနာ အမြစ်တွယ်မှု ဇာစ်မြစ်တို့ကို မှန်ကန်စွာလေ့လာသုံးသပ်ပြီးမှ ပြစ်တင် ပြောဆိုသင့်သည်။ ထိုသို့မဟုတ်မူတဲ မဆင်မခြင်ပြောဆိုစွပ်စွဲမှုများ သည် မိတ်ဆွေကောင်းမဟုတ်ဘဲ ပျက်စီးရာပျက်စီးကြောင်း တမင် အကောက်ကြံဖန်တီးခြင်းသာ ဖြစ်ပေလိမ့်မည်။ တစ်နိုင်ငံနှင့်တစ်နိုင်ငံမှာ အတူယှဉ်တွဲဆက်ဆံပြီး မိတ်ဝတ်မပျက်ခြင်းသာအကောင်းဆုံးဖြစ် သည်။ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး၊ တစ်နိုင်ငံနှင့်တစ်နိုင်ငံ အမှန်းပွားခြင်းဖြင့် ရလဒ်ကောင်းများထွက်လာလိမ့်မည်မဟုတ်ချေ။

သို့ဖြစ်ရာ ယနေ့အချိန်အခါတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးနှင့်ပတ်သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံ၏မှန်ကန်သော ဆောင်ရွက်ချက်များအား နိုင်ငံတကာမှ အမြင်မတူ ကွဲပြားခြားနားမှုများပင် တစ်စတစ်စသိမြင်သဘောပေါက် နားလည်လာကြပြီဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတကာမှ အချို့သောနိုင်ငံရေး သမားများ၊ တက်ကြွလှုပ်ရှားသူများအနေဖြင့် အမှားအမှန် ခွဲခြားဆင်ခြင် နိုင်ကြကာ ဝါဒဖြန့်မှုနှင့် တမင်ပုံကြီးချဲ့မှုလောင်းရိပ်မှကင်းဝေးပြီး နိုင်ငံ ရေးအမြတ်ထုတ်ခြင်းမှကင်းရှင်း၍ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအားလုံး ငြိမ်းချမ်းသာယာ ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေဟု ဆန္ဒပြုလိုပါသည်။ ။

ငါးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာတက္ကသိုလ် တည်ထောင်နိုင်ရေး အကြံပြုဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၂
ငါးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ တက္ကသိုလ် တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး အကြံပြု ဆွေးနွေးပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး ဌာန ရုံးအမှတ် (၃၆) အစည်းအဝေး ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်သူ တက်ရောက် အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နှင့်အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသား လွှတ်တော်ရေးရာ တော်မော်များမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ အငြိမ်းစားပညာရှင်ကြီးများ၊ ဌာန ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ စိုက်ပျိုးရေး တက္ကသိုလ်နှင့် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်တို့မှ ပါမောက္ခချုပ် များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ငါးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ ချုပ်မှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ဆွေးနွေးကြသည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ငါးလုပ်ငန်း ဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ငါးသယ်ဇာတများ ရေရှည်ထုတ်ယူ အသုံးချနိုင်ရေးကို ရှေးရှုသည့် သုတေသနနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေး



လုပ်ငန်းများ၊ အသိပညာပေးလုပ်ငန်း များနှင့် လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ရည်မှန်း၍ ငါးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့် ပညာရပ်များကို သင်ကြားတတ်မြောက်စေရေး ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ နိုင်ငံများရှိ တက္ကသိုလ်များသို့ ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းများ စေလွှတ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိပြီး UNDP၊ FAO၊ DANIDA စသည့် နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့အစည်းများမှ ပညာရှင်များနှင့် ပူးပေါင်းလေ့ကျင့်ပညာပေး ဆောင်

ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ဆွေးနွေးပွဲကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ကဏ္ဍအလိုက်အဖွဲ့များ စုဖွဲ့ဆွေးနွေးကြပြီး ငါးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ သုတေသန လုပ်ငန်းများ၊ ပညာပေးလုပ်ငန်းများနှင့် လူသားအရင်းအမြစ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းများ အပါအဝင် ငါးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ တက္ကသိုလ် တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးကြသည်။

ငါးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ တက္ကသိုလ် တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန်အတွက် ဩဂုတ်လအတွင်း ကျင်းပသော ဒုတိယအကြိမ် အမျိုးသား လွှတ်တော် ပဓမ္မမုံမှန်အစည်းအဝေး တွင် ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး ဩဂုတ် ၂၈ ရက်တွင် အတည်ပြုဆုံးဖြတ်နိုင်ခဲ့ သဖြင့် လုပ်ငန်းများ လက်တွေ့အောင်မြင်စွာ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ယခုဆွေးနွေးပွဲကို ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ (သတင်းစဉ်)



ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၂	မန္တလေး(ရွှေဈေး)	ဇွန်ငြားငွေလဲလှယ်နှုန်း
ရန်ကုန်(ရွှေဈေး) ၉၃၇၀၀၀ - ၉၃၇၀၀၀	မန္တလေး(ရွှေဈေး) ၉၃၇၀၀၀ - ၉၃၇၀၀၀	(က) အမေရိကန် တစ်ဒေါ်လာ - ၁၃၆၂. ၀
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း	ရန်ကုန်	(ခ) ဥရောပ တစ်ယူရို - ၁၆၀၂. ၈
(က) ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၇၃၀/၇၅၀ ကျယ်	မန္တလေး ၇၇၀ ကျပ်	(ဂ) တရုတ် တစ်ယွမ် - ၂၀၆. ၃၆
(ခ) အောက်တိုန်း ၉၅ တစ်လီတာ ၇၈၀/၇၉၀ ကျယ်	၈၉၀ ကျပ်	(ဃ) ထိုင်း တစ်ဘတ် - ၄၀. ၈၄၆
(ဂ) အောက်တိုန်း ၉၂ တစ်လီတာ ၇၄၀/၇၅၀ ကျယ်	၈၀၀ ကျပ်	(င) မလေးရှား တစ်ရင်းဂစ် - ၃၂၂. ၄၈
(ဃ) အဆင့်မြင့်ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၇၅၀/၇၇၀ ကျယ်	၇၉၀ ကျပ်	(စ) အိန္ဒိယ တစ်ရူပီ - ၂၀. ၈၆၉
ရန်ကုန် လက်ကားဈေး		(ဆ) ဂျပန် တစ်ရာယန်း - ၁၂၀၉. ၃
ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၆၈၀/၆၉၀ ကျယ်	အဆင့်မြင့်ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၇၀၀/၇၀၅ ကျယ်	(ဇ) တောင်ကိုရီးယား တစ်ရာဝမ် - ၁၃၉. ၅၇
အောက်တိုန်း ၉၂ တစ်လီတာ ၆၈၀/၆၉၅ ကျယ်		(ဈ) ဩစတြေးလျ တစ်ဒေါ်လာ - ၁၀၅၉. ၉
		(ည) စင်ကာပူ တစ်ဒေါ်လာ - ၁၀၀၂. ၀

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း

<p>စာတည်းပုဂ္ဂိုလ် - ဦးခင်မောင်ကျော်စင်</p> <p>စာတည်းများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်</p> <p>စာတည်းများ - ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေးသန်း၊ ဦးတော်ဇေယျာမြင့်၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်မေလှသင်း၊ ဒေါ်နုနုအင်း</p>	<p>သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်</p> <p>တာဝန်ယူရေးမှူးများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးစော်ဝင်း၊ ဦးအောင်ခင်၊ ဦးအောင်ကျော်ကျော်</p> <p>အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးနိုင်လင်းကြည်၊ ဦးသက်ထွေး၊ ဒေါ်သီသီမင်း</p>	<p>အဝယ်တန်းသတင်းထောက်များ - ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဒေါ်ခင်ဇာလီ၊ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်</p> <p>စာတိုက်သတင်းထောက် - ဦးခင်မောင်ဝင်း၊ သတင်းထောက် - ဒေါ်ဆုနုလှိုင်</p>
---	--	---

ပီယက်နမ်တွင် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် လူ ၂၀ သေဆုံး၊ ငါးဦးဒဏ်ရာရပြီး ၁၂ ဦး ပျောက်ဆုံး

ဟန့်ရှင် အောက်တိုဘာ ၁၂
အပူပိုင်းလေဖိအားနည်းရပ်ဝန်းတစ်ခု ဖြစ်ပေါ်မှုကြောင့် လွန်ခဲ့သည့် သုံးရက်အတွင်း ပီယက်နမ်နိုင်ငံ မြောက်ပိုင်း နှင့် အလယ်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းခဲ့ရာ တာတမံများကျိုးခြင်း၊ လူနေအိမ်များပြိုကျခြင်းနှင့် ရေကြီးရေလျှံမှုများကြောင့် ဒေသခံပြည်သူ ၂၀ သေဆုံးပြီး ငါးဦးဒဏ်ရာ ရရှိကာ ၁၂ ဦးမှာ ပျောက်ဆုံးနေကြောင်း ဆင်ယာတောင်တွင် ဖော်ပြသည်။

မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းမှုကြောင့် လူနေအိမ် ထောင်ပေါင်းများစွာ ပျက်စီးပြီး သီးနှံစိုက်ပျိုးမြေ ဟက်တာ ထောင်ပေါင်းများစွာ ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း၊ ကြက်ငှက် တိရစ္ဆာန်ထောင်ပေါင်းများစွာ သေဆုံးရကြောင်း အမျိုးသား သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ဦးစီးဌာနက ကာကွယ်ရေးနှင့် ထိန်းချုပ်ရေးဌာနက အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

သေဆုံးသူများမှာ အန်ဟေးပြည်နယ်အလယ်ပိုင်းမှ ရှစ်ဦး၊ ဆွန်လပြည်နယ်မြောက်ပိုင်းမှ ငါးဦး၊ မြောက်ပိုင်း ဟော့ဘင်ပြည်နယ်မှ လေးဦးနှင့် အလယ်ပိုင်းရှိ သန်ဟော့ ပြည်နယ်မှ သုံးဦးတို့ဖြစ်သည်။

ပျောက်ဆုံးနေသူ ၁၂ ဦးတို့မှာ ဘန်ဟော့၊ ဆွန်လ၊ ဟော့ဘင်၊ အလယ်ပိုင်း ကွမ်တရီပြည်နယ်နှင့် ယန်ဘိုင်း ပြည်နယ်တို့မှ ဖြစ်သည်။

အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်နှင့် ၁၁ ရက်တို့တွင် မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းမှုကြောင့် ဘန်ဟော့နှင့် ဟော့ဘင် ပြည်နယ်တို့တွင် ရေကြီးမှုကြီးမားစွာ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။ ဟော့ဘင်ဒေသတွင် ရေအားလျှပ်စစ်စက်ရုံမှ ရေလျှောင့်ကန်ကို ဖွင့်ဖောက်ခဲ့ရသည်။ ရေလျှောင့်ကန်ဖွင့်ဖောက်ချမှု ကြောင့် ၎င်းပြည်နယ်နှစ်ခုအတွင်းရှိ မြစ်များ၏ ရေမျက်နှာပြင် လျင်မြန်စွာ မြင့်တက်ခဲ့ရကြောင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ဦးစီးဌာနက ပြောကြားသည်။ **ဆင်ယာ။**



ဖိလစ်ပိုင်သို့ ချေမှုန်းရေးရိုင်းပယ်များ၊ စစ်ဘက်သုံးထရပ်ကားများနှင့် ခဲယမ်းမီးကျောက်များ ရုရှားလှူဒါန်းမည်

မနီလာ အောက်တိုဘာ ၁၂
အစ္စလာမစ်နိုင်ငံတော် ထူထောင်ရေးအဖွဲ့ (အိုင်အက်စ်)လိုလားသည့် စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်နေသည့် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသို့ ချေမှုန်းရေးရိုင်းပယ် များ၊ စစ်ဘက်သုံးထရပ်ကားများနှင့် ခဲယမ်းမီးကျောက်များကို ရုရှားနိုင်ငံက လှူဒါန်းထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် အိုင်အက်စ်လိုလားသည့် ဖိလစ်ပိုင် စစ်သွေးကြွအား ပြန်လည်အင်အားစုစည်း၍ မရနိုင်အောင် အချိန်မရွေး နေရာမရွေး တိုက်ခိုက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတ ဒူတာတေးက အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

ရုရှားနိုင်ငံက ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသို့ ချေမှုန်းရေးရိုင်းပယ်အလက် ၅၀၀၀ ခန့် ထောက်ပံ့ပေးရန် ယခုအတွင်း သဘောတူလက်မှတ် ရေးထိုးမည်ဖြစ်ပြီး ဖိလစ်ပိုင်စစ်ဘက်အနေဖြင့် တစ်ပတ်ရစ်စစ်လက်နက်များကို ကာလရှည်စွာ ကိုင်တွယ်သုံးစွဲရတော့မည် မဟုတ်ကြောင်း၊ မိမိတို့လက်ဝယ်တွင်

ကလက်ရှန်ကောင် အမျိုးအစားချေမှုန်းရေးရိုင်းပယ်သေနတ်သစ်များ ရှိလာ တော့မည်ဟု ဖိလစ်ပိုင်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် တွေ့ဆုံစဉ် သမ္မတဒူတာတေးက ပြောကြားခဲ့သည်။ ရုရှားနိုင်ငံအနေဖြင့် လက်နက်များထောက်ပံ့မှုကို လျှို့ဝှက်စွာ ပြုလုပ်ရန် ဆန္ဒရှိကြောင်း ၎င်းကဆက်လက်ပြောကြားသည်။

တရုတ်နိုင်ငံက ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသို့ ချေမှုန်းရေးရိုင်းပယ်အလက် ၆၀၀၀ နှင့် လက်ဖြောင့် ရိုင်းပယ်အလက် ၁၀၀ ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ပြီးအပြီးတွင် ရုရှားနိုင်ငံမှ ချေမှုန်းရေးရိုင်းပယ်များ ထောက်ပံ့ပေးရန် သဘောတူခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ယင်းလက်နက်ထောက်ပံ့မှုများသည် ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတဒူတာတေးက ဖိလစ်ပိုင်၏ အစဉ်အလာ မဟာမိတ်အမေရိကန်နိုင်ငံနှင့် ပြိုင်ဘက်များဖြစ်သည့် အင်အားကြီးလက်နက်နိုင်ငံ နှစ်နိုင်ငံနှင့် မိတ်ဖက်အဖြစ် ဆက်ဆံရန် ကြိုးပမ်းမှု မှ ထွက်ပေါ်လာသည့် အကျိုးအမြတ်လည်းဖြစ်သည်။

အမေရိကန်နိုင်ငံသည် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံနှင့် စစ်ရေးအရ မဟာမိတ်အဖြစ်

တည်ရှိနေပြီး ဖိလစ်ပိုင်လက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့များအတွက် ဆယ်စုနှစ်များစွာ စစ်လက်နက်ပစ္စည်းနှင့် သင်တန်းပေးမှုများအတွက် အထောက်အပံ့များ အကြီးမားဆုံးပေးအပ်ခဲ့သည့် ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်မှစ၍ အမေရိကန်က ဖိလစ်ပိုင် သို့ အမေရိကန်ဒေါ်လာသန်း ၁၀၀၀ တန်ဖိုးရှိ စစ်ရေးအကူအညီများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ရုရှားနိုင်ငံမှ ထောက်ပံ့ပေးမည့် စစ်လက်နက်များသည် ယခုလ နှောင်းပိုင်းတွင် ကျင်းပမည့် ဒေသဆိုင်ရာစည်းအဝေးသို့ ရုရှား ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး တက်ရောက်လာချိန်တွင် ဖိလစ်ပိုင်သို့ ရောက်ရှိလာ မည်ဟု ဖိလစ်ပိုင်စစ်ဘက်အထက်တန်းတာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ရိုက်တာ သတင်းဌာနသို့ ပြောကြားသည်။

ရုရှားလုပ် ချေမှုန်းရေးရိုင်းပယ်များ၊ သန်းနှင့်ချီသော ကျည်ဆန်များနှင့် ခဲယမ်းမီးကျောက်များ၊ စစ်ဘက်သုံးထရပ်ကားများနှင့်အတူ ပါရှိမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ဖိလစ်ပိုင်သို့ အလည်အပတ်လာရောက်သည့် ရုရှားရေတပ် သင်တန်းဝင်စဉ်ပါ ရေယာဉ်စုနှင့်အတူ အဆိုပါလက်နက်ပစ္စည်းများပါရှိလာ မည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။ **ဆင်ယာ။**



၂၀၁၈ ခုနှစ် မသန်စွမ်းသူများ အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် ပြောက်ကိုရီးယားအားကစားသမားများ ပါဝင်ရန် မျှော်လင့်

ဆိုးလ် အောက်တိုဘာ ၁၂
တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ကန်ကျောင်းဝါက ၂၀၁၈ ခုနှစ်ပါရာလစ်ပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲ (မသန်စွမ်းသူ များအားကစားပြိုင်ပွဲ) တွင် မြောက်ကိုရီးယားအားကစားသမားများပါဝင် ယှဉ်ပြိုင်ရန် ပြုလုပ်သော ရည်ရွယ်ထားသည်ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။ မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံအနေဖြင့် ၂၀၁၈ ခုနှစ်ပါရာလစ်ပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရန် ပြောကြားထားကြောင်း အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက်တွင် ကျင်းပသည့် အမျိုးသားရေးဆိုင်ရာအစည်းအဝေးတွင် ဝန်ကြီး ကျောင်းဝါက ပြောကြားခဲ့သည်။

တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံက ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ပထမအကြိမ် ဆောင်းရာသီ အိုလံပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲကို အိမ် ရှင်အဖြစ်လက်ခံကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ မတ်လတွင် ပါရာလစ်ပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲကို ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

၂၀၁၈ အိုလံပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံသားအများအပြား ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စေရန် နိုင်ငံတကာ အိုလံပစ်ကော်မတီမှတစ်ဆင့် တောင်ကိုရီးယားတာဝန်ရှိသူများက ကမ်းလှမ်းပြောကြားခဲ့သည်။

မြောက်ကိုရီးယားအားကစားသမားများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်မည်ဟု ၎င်းအနေဖြင့် မျှော်လင့်ပါကြောင်း ဝန်ကြီး ကျောင်းဝါက ဆိုသည်။

ပြုလုပ်မည့် မသန်စွမ်းသူများအတွက် လှုပ်ရှားမှုတစ်ရပ်အဖြစ် ပြုလုပ်မည့် မေလအတွင်း ကုလသမဂ္ဂမသန်စွမ်း အားကစားကျွမ်းကျင်သူတစ်ဦးအား ဖိတ်ခေါ်ကာ ၎င်း၏ မသန်စွမ်းအားကစားသမားများ၏ လေ့ကျင့်ရေးစင်တာများနှင့် အခြားအဆောက်အအုံများကို ပြသခဲ့သည်။ ကုလသမဂ္ဂမသန်စွမ်းအားကစားကျွမ်းကျင်သူက မြောက်ကိုရီးယားအစိုးရအဖွဲ့ တာဝန်ရှိသူများနှင့်လည်း တွေ့ဆုံခဲ့သည်။ အစိုးရတာဝန်ရှိသူများက မသန်စွမ်းသူများအနေဖြင့် ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်းမခံရဘဲ လူ့အသိုင်းအဝိုင်းအကြား ကောင်းမွန်စွာရင်သန်နေထိုင်ရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လွန်ခဲ့သော ဒီဇင်ဘာလက ကျင်းပခဲ့သည့် မသန်စွမ်းသူများဆိုင်ရာ အခွင့်အရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကုလသမဂ္ဂ အစည်းအဝေးပွဲတွင် မြောက်ကိုရီးယားကိုယ်စားလှယ်က သဘောတူညီချက်ကို အတည်ပြု လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သည်။ **အင်န်အိတ်ချ်ကေ။**

ကာတာလိုနီးယားဒေသ လွတ်လပ်ရေးကြေညာရန် ကြိုးပမ်းမှု ရှစ်ရက်အတွင်း အဆုံးသတ်ရန် စပိန်ဝန်ကြီးချုပ် တိုက်တွန်း

ဘာစီလိုနာ အောက်တိုဘာ ၁၂
ကာတာလိုနီးယားဒေသ အစိုးရ အနေဖြင့် လွတ်လပ်ရေးကြေညာနိုင် ရေး ကြိုးပမ်းနေမှုကို ရှစ်ရက်အတွင်း စွန့်လွှတ်ရန် စပိန်ဝန်ကြီးချုပ် မာရီယာ နိုရာယိုင်းက အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် တွင် တောင်းဆိုလိုက်ကြောင်း၊ အကယ် ဤ ယခုတောင်းဆိုချက်ကို မလိုက် လျောပါက ကာတာလိုနီးယားဒေသ ၏ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ အဆင့်အတန်းကို ဆိုင်းငံ့ထားကာ ယင်းဒေသအား ဗဟိုအစိုးရက တိုက်ရိုက်အုပ်ချုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက်တွင် သတင်း ထုတ်ပြန်သည်။

ဝန်ကြီးချုပ် ရာယိုင်း၏ တောင်းဆို ချက်ကြောင့် စပိန်နိုင်ငံမြောက်ပိုင်းရှိ ကာတာလိုနီးယားဒေသ အစိုးရနှင့် ဗဟိုအစိုးရအဖွဲ့ အကြား ထိပ်တိုက် တွေ့မှု ကြီးမားလာနိုင်ကြောင်း၊ လက်ရှိဖြစ်ပွားနေသော အခြေအနေ မှာ ၁၉၈၁ ခုနှစ်တွင် စစ်ဘက်မှ မအောင်မြင်သော အာဏာသိမ်းပွဲ ဖြစ်ပွားခဲ့ချိန်နောက်ပိုင်း စပိန်နိုင်ငံ၏ အကြီးကျယ်ဆုံးသော နိုင်ငံရေး အကျပ်အတည်းဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံရေး ဆန်းစစ်သူများက ပြောကြားသည်။

ဝန်ကြီးချုပ် ရာယိုင်းသည် အစိုးရ အဖွဲ့ကို အရေးပေါ်အစည်းအဝေး တစ်ရပ်ခေါ်ဆိုခဲ့ပြီး ကာတာလိုနီးယား ဒေသ၏ လွတ်လပ်ရေးကြေညာရန် ကြိုးပမ်းနေမှုနှင့် ပတ်သက်၍ အဓိကပြု ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်ရထားသော ကာတာလိုနီး ယားဒေသ အာဏာပိုင်များသည် လွတ်လပ်ရေးကြေညာခွင့် မရှိ ကြောင်း၊ ယင်းမှာ နိုင်ငံမတည်မငြိမ်

ဖြစ်မှုကို ဦးတည်နေသောကြောင့် တားမြစ်ပိတ်ပင်ရခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရာယိုင်းက ပြောကြားသည်။ လူဦးရေ ၇ ဒသမ ၅ သန်းရှိ ယင်းဒေသသည် စပိန်မှ ခွဲထွက်မည်ဆိုပါက ဥရောပ သမဂ္ဂဝင် နိုင်ငံများတည်ငြိမ်ရေး ကို ခြိမ်းခြောက်ရာရောက်ကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ်က ပြောကြားသည်။

ထိုစဉ်အတွင်း အစိုးရအဖွဲ့ အရေး ပေါ် အစည်းအဝေးကျင်းပနေချိန်တွင် ဘာစီလိုနာမြို့၌ လူထောင်ပေါင်းများ စွာ စုရုံးကာ ကာတာလိုနီးယားဒေသ လွတ်လပ်ရေး ရရှိရေးအတွက် ကာတာလိုနီးယားအလံနှင့်တံခွန်များ ဝှေ့ယမ်းလှင့်ထူကာ ဒီမိုကရေစီ ဟူ၍ ကြွေးကြော်ပြီး ဆန္ဒပြခဲ့ကြသည်။

အစိုးရအဖွဲ့ အရေးပေါ် အစည်း အဝေးဆုံးဖြတ်ချက်အရ လွတ်လပ်ရေး ကြေညာရေးလှုပ်ရှားမှုအဆုံးသတ်ရေး အတွက် ကာတာလိုနီးယား ခေါင်းဆောင်များကို တိုက်တွန်းမည် ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ် ရာယိုင်းက ပြောကြားသည်။ **ရိုက်တာ။**



စပိန်ဝန်ကြီးချုပ် မာရီယာနိုရာယိုင်း။

ပြည်တွင်းရေးရာ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင် ယှဉ်းမနားမြို့ မဟာလယ်တီစံကျောင်းတိုက် ဆရာတော် အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ ဂန္ဓဝါစက ပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တကုန္ဒာဝုဓအား ကထိန်လျာသင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။

* ပြည်ထောင်စုသမ္မတမှ

အခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မ ဇောတိက ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တကုမာရာဘိဝံသအမျိုးပြုသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ ကြွရောက်ချီးမြှင့်တော်မူကြပြီး ဒုတိယ သမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်သက်ဌေး၊ ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း၏ဇနီး နန်းကြင်ကြည်၊ ပြည်ထောင်စု တရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ တပ်မတော်ကာကွယ် ရေး ဦးစီးချုပ် ဝိုင်းချုပ်မျိုးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၊ နိုင်ငံ တော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးညွန့် နှင့် ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲတော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်းနှင့်ဇနီး၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မျိုးကြီး စိုးဝင်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးသာ အောင်နှင့်ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေး ကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းနှင့်ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုရွှေ့နေချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်၊ ပြည်ထောင်စု ရာထူးဝန်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ၎င်းတို့၏ ဇနီးများ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်းရေးလေ) နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်များ၊ ဌာန ဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ကြည့်ညိကြသည်။

အခမ်းအနားမစတင်မီ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံ ပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က သာသနာ့မဟာဗိမာန် တော်အတွင်းရှိ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်အား မြသပိတ် ဆွမ်းတော်၊ ပန်း၊ ရေချမ်းတို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပူဇော် သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး

ဒေါ်စုစုလွင်၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင် ဆန်းစုကြည်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက နိုင်ငံတော်သံဃ မဟာနာယကအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော်ထံမှ ငါးပါးသီလခံယူဆောက်တည်ကြပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာ တော်များ ရွတ်ပွားသရဇ္ဈာယ်တော်မူကြသည့် ပရိတ်တရား တော်များကို နာယူကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်ဇနီးတို့က နေပြည်တော် ယှဉ်းမနားမြို့ မဟာလယ်တီစံကျောင်းတိုက် ဆရာတော် အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ ဂန္ဓဝါစက ပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တကုန္ဒာဝုဓအား ကထိန်လျာသင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က နိုင်ငံ တော် သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက အဘိဓဇ မဟာရဋ္ဌ ဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တကုမာရာဘိဝံသထံ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေနှင့်ဇနီး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း၏ဇနီး နန်းကြင်ကြည်၊ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဝိုင်းချုပ်မျိုးကြီး မင်းအောင်လှိုင်တို့က လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများကို ဆရာ တော်၊ သံဃာတော်များထံ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးညွန့်နှင့်ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်းနှင့်ဇနီး၊ ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မျိုးကြီးစိုးဝင်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးသာအောင်နှင့်ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ် တော် ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ် သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းနှင့်ဇနီး၊



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် နိုင်ငံတော် သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက အဘိဓဇ မဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တကုမာရာဘိဝံသထံ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေနှင့်ဇနီးတို့ ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုရွှေ့နေချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန် အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲ ရေးမှူး(ကြည်းရေးလေ)နှင့် နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးတို့က လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများကို ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များထံ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်ဇနီး၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက နိုင်ငံတော် သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့အကျိုးတော်ဆောင် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး သန်လျင်မြို့ မင်းကျောင်း ပထမပြန် ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ပဓာနနာယက အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တစန္ဒိမာဘိဝံသထံမှ ကထိန်အနုမောဒနာတရား

နာကြားပြီး လှူဒါန်းမှုအစုစုတို့အတွက် ရေစက်သွန်းချ အမျှပေးဝေကြသည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယက အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော်အမျိုးပြုသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များက နေ့ဆွမ်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ယနေ့ကျင်းပသည့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ တော်အစိုးရ၏ ကထိန်သင်္ကန်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲတွင် ငွေကျပ် ၃၅၅၄၀၀၀ တန်ဖိုးရှိ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများနှင့် နဝကမ္မအလှူငွေကျပ် ၃၆၅၁၉၉၀၀၀တို့ကို လှူဒါန်းခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့် ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။

အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း၏ဇနီး နန်းကြင်ကြည် ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



ပြည်တွင်းရေးရာ



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ကထိန်သင်္ကန်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲ အလှူတော်မင်္ဂလာအခမ်းအနား ကျင်းပစဉ်။



နိုင်ငံတော် သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော် အမှုပြုသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီးဒေါ်စုစုလွင်တို့က နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (အပေါ်ပုံ)နှင့် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် သာသနာ့မဟာဗိမာန်တော်အတွင်းရှိ ဗုဒ္ဓရှင်ပွားတော်မြတ်အား မြသပိတ်ဆွမ်းတော် ဆက်ကပ်စဉ်။ (ယာဝုံ)



ပြည်ထောင်စု တရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။

◆ ကျောမိုးမှ ဆက်လက်၍ ဂျပန်နိုင်ငံ အားကစားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး၊ မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဘောလုံးများကန်၍ Football Clinic အစီအစဉ်အား ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။ ယင်းနောက် မြန်မာလူငယ်ဘောလုံးအားကစားသမားများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး လိုက်လံနှုတ်ဆက်ကာ အမှတ်တရပေါင်းစာတ်ပုံရိတ်ကြသည်။ ဆီရိုအိုဆာကာအသင်းမှ နည်းပြနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မြန်မာလူငယ်ကစားသမားများအား ဘောလုံး

အခြေခံနည်းစနစ်များ သင်ကြားပေးပြီး အမျိုးသားအားကစားသမားများအပြင် အမျိုးသမီးအားကစားသမားများပါ သင်ကြားကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်သည် မြန်မာ့ဘောလုံးတိုးတက်ရေးအပြင် အရည်အချင်းပြည့်ဝသည့် လူငယ်အားကစားသမားများ ထွက်ပေါ်လာစေရန် ဂျပန်ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ဂျပန်ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်သည် မြန်မာနိုင်ငံအား လိုအပ်သည့်ကိစ္စရပ်များကို ပံ့ပိုးကူညီပေးလျက် ရှိသည်။ လက်ရှိအချိန်တွင် ဂျပန်ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်အပြင် ဂျေလိဂ်ကလပ်

အသင်းများပါ ပံ့ပိုးကူညီပေးခြင်းဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်သည် လူငယ်ဘောလုံးအားကစားသမားများ ထွက်ပေါ်လာရန် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနတို့နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များတွင် ဂျပန်နိုင်ငံ၏ ပံ့ပိုးကူညီမှုများ ရယူသွားမည်ဖြစ်သည်။ ယခုနောက်ပိုင်းနှစ်များတွင် နိုင်ငံတကာမှ နာမည်ကြီးဘောလုံးသမားဟောင်းများနှင့် ဘောလုံးအသင်းများက Football Clinic အစီအစဉ်များ လာရောက်သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။ သတင်း-ရှိုင်းထက်ဇော်၊ ဓာတ်ပုံ-ဖိုးသော်ဇင်

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၏ လုပ်ဆောင်ချက်များအား လူထုထောက်ခံပွဲကျင်းပနိုင်ရန် လုပ်ငန်းအကြံပြုညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၂
 နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဒက္ခိဏာရိုင် ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၏လုပ်ဆောင်ချက်များအား လူထုထောက်ခံပွဲကျင်းပနိုင်ရန်အတွက် လုပ်ငန်းအကြံပြုညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ပျဉ်းမနားမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန Community Centre ၌ ကျင်းပသည်။

ရွေးဦးစွာ ပျဉ်းမနားမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးသန်းစိုးအောင်က အဖွဲ့အမှတ်စဉ် ပြောကြားရာတွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၏လုပ်ဆောင်ချက်များအား ထောက်ခံရန် မြို့နယ် ရှစ်မြို့နယ်မှ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် ကောင်းမွန်သည့် အစဉ်အလာဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် လူထုထောက်ခံပွဲကို မည်သူက ဦးဆောင် သည်ဖြစ်စေ၊ မည်သည့်အဖွဲ့အစည်းက

ဦးဆောင်သည်ဖြစ်စေ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအနေဖြင့် ပိုင်းဝန်းပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် နေပြည်တော်အတွင်းရှိ မြို့နယ် ရှစ်မြို့နယ်မှ တက်ရောက်လာသူများက မြို့နယ်အလိုက် အစုအဖွဲ့ဖွဲ့ပြီး ဦးစီးကော်မတီဖွဲ့စည်းရာတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ရွေးချယ်ကြသည်။ ရှစ်မြို့နယ်မှ ဦးစီးကော်မတီ ၁၅ ဦးကို ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး တက်ရောက်သူများက ကျင်းပမည့်နေရာသတ်မှတ်ခြင်း၊ ကျင်းပမည့်နေရက်နှင့် အချိန်တို့အား လျာထားပြီး ဦးစီးကော်မတီသို့ အကြံပြုဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အခမ်းအနားသို့ နေပြည်တော်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များမှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ပါတီဝင်များ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ပရဟိတအသင်းများမှ အင်အား ၁၀၀ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ **နေပြည်တော် (ပြန်/ဆက်)**



နှုတ်ခမ်းကွဲ၊ အာခေါင်ကွဲ ဝေဒနာရှင်ကလေးငယ်များအား အခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသပေး

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၂
 ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနကကြီးမား၍ ကမ္ဘောဇဘဏ်၊ ကမ္ဘောဇအနာဂတ် အလင်းတန်း မြန်မာဖောင်ဒေးရှင်း (BFM) နှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံမှ Smile Asia အဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် မြန်မာနိုင်ငံရှိ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးမှ နှုတ်ခမ်းကွဲ၊ အာခေါင်ကွဲ ဝေဒနာရှင် ကလေးငယ်များကို အခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသပေးသည်။ (8th International Friendship Medical Mission 2017) အစီအစဉ်ကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်အမျိုးသား သွေးဌာနတွင် စတင်ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ စင်ကာပူသံအမတ်ကြီး Mr. Robert Chua က အဖွဲ့အမှတ်စဉ် ပြောကြားပြီး Smile Asia ၏ အဖွဲ့ဝင် KodomoniEgoa ၏ ဥက္ကဋ္ဌ Mr. Keiji Matsushima က Smile Asia အဖွဲ့နှင့်ပတ်သက်၍ မိတ်ဆက်စကား ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် စင်ကာပူနိုင်ငံ KK Women's & Children's Hospital ၏ Cleft & Craniofacial Centre မှ ဥက္ကဋ္ဌ Dr. Gale Lim၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး မျက်နှာ၊ မေးရိုး၊ ခံတွင်းနှင့် ပြုပြင်မှုဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်ကုသမှုမှ ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး ဒေါက်တာ ဒေါ်မိုးသူဇာနှင့် ကမ္ဘောဇအုပ်စုကုမ္ပဏီမှ အကြီးတန်းအုပ်ချုပ်မှု ဒါရိုက်တာ ဦးညိုမြင့်တို့က ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကမ္ဘောဇအနာဂတ်အလင်းတန်း မြန်မာဖောင်ဒေးရှင်း၏ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်နန်းလှိုင်ခမ်းက ယခုတတိယအကြိမ်တွင် နှုတ်ခမ်းကွဲ၊ အာခေါင်ကွဲ ခွဲစိတ်ကုသမှုခံယူရန် စာရင်းပေးသည့် ကလေးငယ်ဦးရေသည် Smile Asia အဖွဲ့နှင့် ပထမအကြိမ်၊ ဒုတိယအကြိမ်က ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ကလေးအရေအတွက်ထက် လျော့ကျလာသည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ယခုလို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တစ်ဆင့် နှုတ်ခမ်းကွဲ၊ အာခေါင်ကွဲ ကုသမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး လူအများစိတ်ဝင်စားမှု ရရှိလာသည့်အပြင် ကလေးများကို ကူညီရန် တူညီသည့်



BFM ဖောင်ဒေးရှင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်နန်းလှိုင်ခမ်းနှင့် စင်ကာပူသံအမတ်အဖွဲ့ ကလေးငယ်များကို ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ပြည်တွင်းမှ အဖွဲ့အစည်းများကပါ လှူဒါန်းမှုများကို တက်တက်ကြွကြွ လုပ်ဆောင်နေကြပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကမ္ဘောဇအနာဂတ်အလင်းတန်း မြန်မာဖောင်ဒေးရှင်းအနေဖြင့် ယခုလိုဝေဒနာခံစားနေရသည့် ရင်ခွင်ပိုက်ကလေးငယ်လေးများကို လူမှုအဖွဲ့အစည်းက ဂရုစိုက်ပံ့ပိုးပေးနေသည်ကို မြင်တွေ့ရသည့်အတွက် အလွန်ပင်ဝမ်းသာကြည်နူးရပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

အခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသပေးမည့် အစီအစဉ်ကို အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးမှ နှုတ်ခမ်းကွဲ၊ အာခေါင်ကွဲ ဝေဒနာရှင်ကလေးငယ် ၁၀၀ ကျော်ကို ကျန်းမာရေး စမ်းသပ်စစ်ဆေးပြီး ခွဲစိတ်ရန် သင့်တော်သည့် ကလေးငယ်များကို ရွေးချယ်ကာ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးမှ ကျွမ်းကျင်

စိစဉ်ဆောင်ရွက် ထောက်ပံ့ပေးထားကြောင်း သိရသည်။

Smile Asia သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၂၀၁၀ ခုနှစ်မှ စတင်ကာ နှုတ်ခမ်းကွဲ၊ အာခေါင်ကွဲ ဝေဒနာရှင်များကို နှစ်စဉ်ကုသပေးလျက်ရှိရာ ဖောင်ဒေးရှင်းနှင့် ယခုတို့ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ခြင်းမှာ တတိယအကြိမ်ဖြစ်ပြီး နှုတ်ခမ်းကွဲ၊ အာခေါင်ကွဲ ဝေဒနာရှင် ကလေးငယ် စုစုပေါင်း ၁၉၀ ကျော်ကို အောင်မြင်စွာ အခမဲ့ခွဲစိတ်ကုသပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။

ထို့အပြင် ကမ္ဘောဇအနာဂတ်အလင်းတန်း မြန်မာဖောင်ဒေးရှင်း (BFM)သည် စတင်တည်ထောင်ခဲ့သည့် ၂၀၀၈ ခုနှစ်မှ ယနေ့ထိ နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူ့အတွက် ငွေကျပ် ၁၃၂ ဘီလီယံကျော် လျှူဒါန်းထားပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **(၀၀၀)**

ညွှတ်စာရင်းတိုင်ရန် မလိုအပ်သော်လည်း တစ်လနှင့်အထက် လာရောက်နေထိုင်သူများအတွက် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထံ အသိပေးအကြောင်းကြားရန် လိုအပ်မည်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၂
 ရပ်ကွက် (သို့မဟုတ်) ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးဥပဒေအရ နေထိုင်စာရင်းတိုင်ကြားရန် မလိုအပ်သော်လည်း တစ်လနှင့်အထက် လာရောက်နေထိုင်သူ ဧည့်သည်များနှင့် အိမ်ငှားများအနေဖြင့် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထံသို့ အိမ်ရှင်ကိုယ်တိုင် အသိပေးအကြောင်းကြားရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ယနေ့ကျင်းပခဲ့သော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်အစည်းအဝေးမှ သိရသည်။

၂၀၁၂ ရပ်ကွက် (သို့မဟုတ်) ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးဥပဒေအရ အခြားရပ်ကွက် (သို့မဟုတ်) ကျေးရွာအုပ်စုမှ ညအိပ်ညနေ လာရောက်တည်းခိုသော ဧည့်သည်များအတွက် ဧည့်စာရင်းတိုင်ကြားခြင်းကို လက်ခံခြင်း၊ ခွင့်ပြုခြင်း၊ ဧည့်စာရင်းစစ်ဆေးခြင်း၊ ဧည့်စာရင်းတိုင်ကြားရန် ပျက်ကွက်ခြင်းကို အရေးယူခြင်း ဖော်ပြပါရှိသော်လည်း ၂၀၁၆ ခုနှစ် ရပ်ကွက် (သို့မဟုတ်) ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးဥပဒေကို တတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေပုဒ်မ ၁၀ ပုဒ်မခွဲ (ခ)အရ အဆိုပါပြဌာန်းချက်ကို ပယ်ဖျက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် အမှတ်(၁)တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးလှဌေး၏ အိမ်ငှားနေထိုင်သူများ ဧည့်စာရင်းတိုင်ကြားရန် လိုအပ်ခြင်း ရှိမရှိ မေးမြန်းမှုအပေါ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး နယ်စပ်ရေးရာနှင့် လုံခြုံရေးဝန်ကြီးက ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

သို့ရာတွင် ဧည့်စာရင်းတိုင်ကြားရန် လိုအပ်ခြင်းမရှိသော်လည်း တစ်လနှင့်အထက်နေထိုင်မည့် ဧည့်သည်များနှင့် အိမ်ငှားများအနေဖြင့် သက်ဆိုင်ရာ ကျေးရွာ(သို့မဟုတ်) ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထံသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကဖြေကြားသည်။

“၂၀၁၆ ရပ်ကွက် (သို့မဟုတ်) ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးဥပဒေ တတိယအကြိမ် ပြန်လည်ပြင်ဆင်ချက်အရ တစ်လနှင့်အထက် လာရောက်တည်းခိုနေထိုင်သူများရှိပါက မှတ်တမ်းထားရှိရန်အတွက် သတ်မှတ်နည်းလမ်းများနှင့်အညီ သက်ဆိုင်ရာမှာ တာဝန်ရှိသူထံ အသိပေးပြောကြားရမည်ဟု အစားထိုး ပြဌာန်းခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အိမ်ငှားနေထိုင်သူတွေ ဧည့်သည်တွေအနေနဲ့ ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထံမှာ ဧည့်စာရင်းတိုင်ကြားဖို့ မလိုပါဘူး။ ဒါပေမယ့် တတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်တဲ့ ဥပဒေအရ ရပ်ကွက်အတွင်း တစ်လနှင့်အထက် နေထိုင်မယ်ဆိုပါက သက်ဆိုင်ရာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထံ အသိပေးအကြောင်းကြားဖို့ဖြစ်တယ်လို့ ယူဆပါတယ်။ ရပ်ကွက်တွေအတွင်းမှာ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးကိစ္စ၊ လူစိမ်းတွေရောက်ရှိနေထိုင်မှုတွေ မရှိစေဖို့၊ နောက်တစ်ခုက လုံခြုံရေးကျိုးပေါက်မှုတွေ မရှိစေဖို့၊ အိမ်ထောင်စုလူစာရင်းတွေ ပြည့်စုံတိကျစွာ သိရှိနိုင်ဖို့၊ အိမ်ငှားနေထိုင်သူတွေမှာ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးမှာ အသိပေးအကြောင်းကြားဖို့ အိမ်ရှင် ဒါမှမဟုတ် မြေရှင်ကိုယ်တိုင် ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးသို့ တင်ပြပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်သင့်ကြောင်း တင်ပြအပ်ပါတယ်”ဟု ၎င်းကထည့်သွင်းဖြေကြားသည်။

လက်ရှိတွင် အချို့သော ရပ်ကွက်(သို့မဟုတ်) ကျေးရွာများတွင် ဧည့်စာရင်းတိုင်ကြားမှုနှင့် အငြင်းပွားမှုအချို့ရှိနေပြီး အိမ်ငှားနေထိုင်သူများအနေဖြင့် ရပ်ကွက်အတွင်းနေထိုင်ကြောင်း ထောက်ခံစာ ရယူဆောင်ရွက်ရာတွင်လည်း အခက်အခဲများရှိနေကြောင်း သိရသည်။ **(၀၀၀)**

လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်း စည်းရုံးရေးမှူးများ သင်တန်းအပိုင်း(၁)ပွင့်လှစ်

ကျေးဇူး အောက်တိုဘာ ၁၂
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကော့မူးမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ကော့မူးမြို့နယ် လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းမှ တတိယနှစ် စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်မည့်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် စည်းရုံးရေးမှူးများ သင်တန်း(၁)ကို မကျီးကန်ကျေးရွာ အောင်သိဒ္ဓိရန်ကင်းတောင် တောင်ပေါ်ကျောင်း၌ အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။ သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ရန်ကုန် တောင်ပိုင်းခရိုင် ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးကျော်လင်းသန်းက သင်တန်းဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။

အဆိုပါသင်တန်းသို့ လက်ထောက်နည်းပညာမှူး ၂၀ နှင့်လူထုစည်းရုံးရေးမှူး ၃၃ ဦးတို့ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ **(ကြေးမုံ)**

မူဆယ်နယ်စပ်မှ မန္တလေးသို့သွားရောက်မည့် ကုန်တင်ယာဉ်ပေါ်မှ အထောက်အထားမဲ့ တရုတ်နိုင်ငံလုပ် မုန့်မျိုးစုံ သိမ်းဆည်းရမိ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၂

မူဆယ်မြို့မှတစ်ဆင့် မန္တလေးမြို့သို့ သွားရောက်မည့် ကုန်တင်ယာဉ်ပေါ်တွင် တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း မပါရှိသည့်အထောက်အထားမဲ့ တရုတ်နိုင်ငံလုပ် မုန့်မျိုးစုံများကို ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းတွင် အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်က သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်က ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်း ပူးပေါင်း စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က မူဆယ်မြို့မှ မန္တလေးမြို့သို့သွားရောက်မည့် Canter ခြောက်တီးယာဉ်ကို စစ်ဆေးခဲ့ရာ တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား တစ်စုံတစ်ရာတင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် တရုတ်နိုင်ငံလုပ် မုန့်မျိုးစုံ စုစုပေါင်း (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၇ သန်းခန့်) သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန် ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးစစ်ဆေးလျက်ရှိရာ မြန်မာနိုင်ငံအထက် ပိုင်းတွင် ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအောက်ပိုင်းတွင် မရမ်းချောင်း အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းတို့ကို ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်က ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းက တရား မဝင် တားဆီးမှု လေးမှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၁၇ ဒသမ ၈၃၀ သန်းခန့်)၊ မရမ်းချောင်းအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှု နှစ်မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး



ငွေကျပ် သူညီ ဒသမ ၄၉၅ သန်းခန့်)နှင့် စုစုပေါင်း တားဆီးနိုင်ခဲ့မှု ခြောက်မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၁၈ ဒသမ ၃၂၅ သန်းခန့်) သိမ်းဆည်း ရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

(၀၀၀)

ကမ္ဘာသိအောင်လှမ်းကြစို့

အများချစ်တဲ့ အားသစ်တွေစုစည်း နည်းထုံးအရ ရုပ်ရှင်အစည်းအရုံးကဦးဆောင် နောင်အစဉ်မပျက် အောင်မြင်လျက် ရှေ့သို့ချီ ရုပ်ရှင်သည့် ပြည်သူ့အတွက် တင်ဆက်ခဲ့သမျှ အချစ်၊ သဘာဝ၊ ဟာသနဲ့စစ် ခေတ်မီအောင်လှမ်း ဇာတ်ကြမ်းအက်ရှင် ရာဇဝင်၊ စုံထောက် အုံလောက်သည့်လက်ရာများ မြန်မာတို့နှလုံးသားမှာစွဲငြိ အထပ်ထပ်ကြည့်မဝ ဤမှတစ်ဖန် ကိုယ့်နိုင်ငံထွက် စိန်စီသည့်လက်များ ထက်သလားပြချင် မြန်မာ့ရုပ်ရှင် တစ်ခေတ်ဆန်းစေဖို့ ကမ္ဘာသိအောင် လှမ်းကြစို့။

(၁၃-၁၀-၂၀၁၇ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော "မြန်မာ့ရုပ်ရှင်နေ့" ဂုဏ်ပြုအမှတ်တရ)

တင်လွှင့်ဦး (စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်)

တပ်ကုန်းမြို့နယ်အတွင်း မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ကြိုးတံတားနှင့် ရေကျော်တံတားချဉ်းကပ်လမ်း ပျက်စီး

တပ်ကုန်း အောက်တိုဘာ ၁၂

နေပြည်တော်ဥက္ကဋ္ဌရခရိုင် တပ်ကုန်းမြို့နယ်အတွင်း အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် ညပိုင်းက မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းမှုကြောင့် ကြိုးတံတား-ပုဏ္ဏားကျေးရွာချင်းဆက် နှောင်းချောင်းကူးကြိုးတံတားပေါ် ရေလျှံပြီး ဒိုက်ပိ၍ လည်းကောင်း၊ ရှားတော-ညောင်ပင်သာကျေးရွာချင်းဆက် ရိစာခင်းလမ်းပေါ်ရှိ ဆင်သေချောင်းကူးရေကျော်တံတား မြောက်ဘက်ခြမ်းရှိ ချဉ်းကပ်လမ်း ရေတိုက်စားသဖြင့်

အရှည်ပေ ၁၀၀ ခန့်ရှိ လမ်းမြေတစ်ခြမ်း ပြိုကျပျက်စီးခဲ့ သည်။

ရှားတော-ညောင်ပင်သာကျေးရွာချင်းဆက် ရိစာ ခင်းလမ်းပေါ်ရှိ ဆင်သေချောင်းကူး ရေကျော်တံတား ချဉ်းကပ်လမ်းပြတ်ပါမသွားအောင် ဒေသခံပြည်သူ ၅၀၀ ခန့်က သဲအိတ်ပေါင်း ၂၀၀၀ ကျော်ချ၍ နေချင်းပြီး ရေကာဆောင်ရွက်ကြကြောင်း သိရသည်။

တင်စိုးလွင်(ပြန်/ဆက်)



မေတ္တာပေါင်းကူးတံတားရေစီးနှင့်အတူမျောပါ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၂

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေတွင် အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက် ညနေ ၆ နာရီမှ ၁၂ ရက်နေ့ နံနက် ၂ နာရီအထိ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေကြီးရေလျှံဖြစ်ကာတံတားတစ်စင်းရေစီးနှင့်မျောပါသွားကြောင်း သိရ သည်။

ရေကြီးရေလျှံမှုကြောင့် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဇေယျာသီရိမြို့နယ်အတွင်းရှိ သာယာကုန်းကျေးရွာနှင့် ပျဉ်းမနားမြို့နယ် ညောင်ပင်သာကျေးရွာတို့သို့ဆက်သွယ်ထားသော အကျယ် ခြောက်ပေ၊ အရှည်ပေ ၄၀၀ ရှိ မေတ္တာပေါင်းကူးသံပေါင်တံတားမှာ ဆင်သေချောင်းအတွင်း ရေများပြီး ရေစီးသန်မှုကြောင့် တံတားအလယ် ပေ ၂၄၀ ရေစီးနှင့်အတူ မျောပါပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နိုင်ဝင်း(ကြီးကြာကန်)

ရန်ကုန်-သာစည်-ရွှေညောင် အမှတ် (၉) အဆန် လူစီးရထားဘီးချော်

ပိန်းဇလုပ် အောက်တိုဘာ ၁၂

ညောင်လေးပင်မြို့နယ် ပိန်းဇလုပ်ဘူတာအနီး ထော်နွတ်ကျေးရွာနှင့်တလိန်ခင်ကျေးရွာအကြား ရန်ကုန်- မန္တလေးရထားလမ်းပိုင်း မိုင်တိုင်(၉၉/၂၀-၂၄)တွင် အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက် ညနေ ၄ နာရီ ၃ မိနစ်က ရန်ကုန်မှ စတင်ထွက်ခွာလာသော ရန်ကုန်-သာစည်- ရွှေညောင် အမှတ်(၉)အဆန် လူစီးရထားစက်ခေါင်း အမှတ် DF2024 သည် ရထားဘီးချော်မှုဖြစ်ပွားရာ စက်ခေါင်းနောက် ကိုးတွဲမြောက် ကုန်တွဲ အမှတ် GBHV-40015 တွဲ၏ဘီးနှစ်ဘီး ချော်ကျမှုဖြစ်ပွား ခဲ့သည်။

တိုင်းအမှတ်(၆)သွားလာရေးမန်နေဂျာ ဦးနိုင်ဇော်ဦး၊ ကြီးကြပ်ရေးမှူး (သွားလာ)ပဲခူးနှင့် ပိန်းဇလုပ်မြို့ရုံပိုင်ကြီး ဦးအောင်ကျော်စိုးနှင့် ပိန်းဇလုပ်ရိတ်ပွဲဝင်တို့က ရထားများ ပုံမှန်အတိုင်းသွားလာနိုင်ရန် စီစဉ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ဖြစ်စဉ်ကြောင့် ခရီးသည်များ ဆက်လက် ထွက်ခွာနိုင်ရေးအတွက် တာဝန်ရှိသူများက စီစဉ်ဆောင် ရွက်ပေးခဲ့ကြကာ ဘီးချော်နေသောအတွက် အချိန်မီပြင် နိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ခရီးသည်များ ထိခိုက်မှုမရှိကြောင်း သိရသည်။

(ပိန်းဇလုပ်-သိန်းညွန့်)

အခင်းဖြစ်ပွားရာနေရာသို့ မြန်မာ့မီးရထား



အားကစား

အန်ဖီလ်ကွင်းအတွင်း ပြင်းထန်လာမယ့် အန်ဂျော့အားပြိုင်မှု

ရိုင်းမင်းမင်း

၂၀၁၇-၁၈ ပရီမီယာလိဂ်ရင်သန်းသံ-၈

ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၈)ကို လာမယ့် အောက်တိုဘာ ၁၄၊ ၁၅၊ ၁၇ ရက်တွေမှာ ကျင်းပသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီပွဲစဉ်မှာတော့ လီဗာပူးနဲ့ မန်ယူတို့ ဆုံတွေ့တဲ့ပွဲပါဝင်နေတာကြောင့် စိတ်ဝင်စားဖို့ကောင်းနေတာ ချန်ပီယံလိဂ်နဲ့ ယူအိုပီလိဂ်ပွဲတွေကြောင့်လည်း ခြေကုန်ထုတ်နိုင်ဖို့ခက်တာကို သတိပြုရမယ်။

လီဗာပူး - မန်ယူ ည ၆:၀၀ (၁၄-၁၀-၁၇)

အသင်းကြီးနှစ်သင်းဆုံတဲ့ပြိုင်ဘက်ကြောင့် စိတ်ဝင်စားဖို့ကောင်းနေပါတယ်။ လက်ရှိအချိန်မှာ မန်ယူကခြေစွမ်းပိုင်းအရ ပိုမိုပြီး ကောင်းမွန်နေတယ်ဆိုပေမယ့်လည်း ဖယ်လိုင်နို ပါဝင်နိုင်ဖို့မသေချာပါဘူး။ ဒါ့အပြင် လီဗာပူးကလည်း နောက်ဆုံးပွဲမှာ ကာဆယ်ကိုအနိုင်မရခဲ့တာကြောင့် နိုင်ပွဲပြန်လည်ရယူနိုင်ဖို့ အားစိုက်ကစားလာမှာ သေချာနေပါတယ်။ လီဗာပူးရဲ့ အိမ်ကွင်းလည်း ဖြစ်နေတာကြောင့် မန်ယူ သရေလောက်ပဲရမယ်။

ဘန်လေ - ဝက်စ်ဟမ်း ည ၈:၃၀ (၁၄-၁၀-၁၇)

အဲဗာတန်ကိုအနိုင်ရခဲ့တဲ့ ဘန်လေခြေ ကောင်းမွန်မှုရှိခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့်လည်း ဒီရာသီမှာတော့ ဘန်လေဟာ မနှစ်ကရာသီနဲ့ ဆန့်ကျင်ဘက်ဖြစ်နေကာ အိမ်ကွင်းပွဲတွေမှာ ကစားအားအနည်းငယ် ကျဆင်းတတ်တာကိုတွေ့ရပါတယ်။ ဝက်စ်ဟမ်းကလည်း လက်ရှိအချိန်မှာ အမှတ်လိုအပ်နေတဲ့ အသင်းဖြစ်ပါတယ်။ တိုက်စစ်ပိုင်းက ဝိုးသွင်းခြေ ထင်သလောက်မတည်ငြိမ်ပေမယ့်လည်း နိုင်ပွဲရယူနိုင်ဖို့ ပွဲစဉ်တိုင်းအားစိုက်ကစားနေသလို လူလည်း ပြန်လည်စုံလင်လာပြီဖြစ်ပါတယ်။ ဘန်လေ သရေလောက်ပဲရမယ်။

ပဲလော်စ် - ချယ်လီဆီး ည ၈:၃၀ (၁၄-၁၀-၁၇)

မန်စီးတီးကိုရှုံးနိမ့်ခဲ့ရတာကြောင့် ချယ်လီဆီးတို့ နိုင်ပွဲပြန်လည်ရယူနိုင်ဖို့ အားစိုက်လာမှာသေချာနေပါတယ်။ ပဲလော်စ်ကတော့ မန်နေဂျာအပြောင်းအလဲလုပ်ထားပေးမယ့်လည်း ခြေစွမ်းပိုင်းက ထင်သလောက်ကောင်းမွန်လာခြင်းမရှိသေးပါဘူး။ တိုက်စစ်ပိုင်းက ဝိုးရဖို့ ရုန်းကန်နေရဆဲဖြစ်သလို ခံစစ်ပိုင်းကလည်း အမှားများနေဆဲပါ။ ဒီပွဲမှာလည်း ပဲလော်စ်တို့ နိုင်ပွဲစရဖို့ အားစိုက်လာမှာဖြစ်ပေမယ့် ချယ်လီဆီးကသာ နိုင်ပွဲပြန်ရသွားမှာပါ။

ဆွမ်ဆီး - ဟက်ဒါဖီးလ် ည ၈:၃၀ (၁၄-၁၀-၁၇)

ဆွမ်ဆီးခြေစွမ်းက တည်ငြိမ်မှုလုံးဝမရှိဘူး။ နောက်ဆုံးကစားခဲ့တဲ့ လေ့ပွဲဆက်အနိုင်မရခဲ့သလို သုံးပွဲတိုက်ရှုံးပွဲကြုံခဲ့ရတယ်။ ခံစစ်ပိုင်းကလည်း အားနည်းမှုတွေရှိနေတယ်။ ဒါပေမယ့် ရလဒ်တွေ ဆက်တိုက်ဆိုးရွားနေတာကြောင့် ဆွမ်ဆီးတို့အားစိုက်လာမှာဖြစ်ပြီး အိမ်ကွင်းလည်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ဟက်ဒါဖီးလ်ခြေကလည်း အားနည်းမှုတွေရှိနေလို့ ဆွမ်ဆီးကပိုင်နိုင်မယ်။

စပါး - ဘရန်ဖော့က် ည ၈:၃၀ (၁၄-၁၀-၁၇)

ချန်ပီယံလိဂ်ကစားရဖို့ရှိပေမယ့်လည်း စပါးတို့ နိုင်ပွဲဆက်နိုင်ဖို့ အားစိုက်လာမှာသေချာနေပါတယ်။ အိမ်ကွင်းလည်းဖြစ်သလို ခြေစွမ်းပိုင်းလည်း ကောင်းမွန်နေပါတယ်။ တိုက်စစ်ကလည်း ဟယ်ရီကန်းခြေစွမ်းပြနေတာကြောင့် ဝိုးသွင်းခြေထက်မြက်နေပါတယ်။ ဘရန်ဖော့က်ကလည်း ခြေစွမ်းပိုင်းအရ မဆိုးဘူးဆိုပေမယ့်လည်း စပါးရဲ့ ဖိအားပေးမှုကိုတော့ ထိန်းချုပ်နိုင်ဖို့ခက်ပါတယ်။ စပါးသာ အိမ်ကွင်းမှာ နိုင်ပွဲရသွားမှာပါ။

ဝက်ဖိုးဒ် - အာဆင်နယ် ည ၁၁:၀၀ (၁၄-၁၀-၁၇)

အခုနောက်ပိုင်းမှာ အာဆင်နယ်ခြေက ပြန်လည်တည်ငြိမ်လာပါတယ်။ တိုက်စစ်ကလည်း ဝိုးသွင်းခြေပြန်လည်ရရှိနေသလို အမှတ်လိုအပ်နေတာကြောင့်လည်း နိုင်ပွဲရယူနိုင်ဖို့ အားစိုက်လာမှာ သေချာနေပါတယ်။ ဒါပေမယ့်လည်း ဝက်ဖိုးဒ်ကလည်း အသင်းလိုက်ခြေစွမ်းပိုင်းကောင်းမွန်မှုရှိပြီး ခံစစ်အားပုံလည်း တည်ငြိမ်မှုရှိကာ အိမ်ကွင်းပွဲတွေမှာဆိုရင် ကစားအားပိုမိုကောင်းမွန်တတ်ပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့်လည်း ဒီပွဲမှာတော့ အာဆင်နယ်တို့ အခက်တွေ့နိုင်ကာ ကပ်ပြီးသာနိုင်ခြေရှိတယ်။

ဘရိုက်တန် - အဲဗာတန် ည ၇:၀၀ (၁၅-၁၀-၁၇)

လက်ရှိအချိန်မှာ အဲဗာတန်ခြေက အားနည်းမှုတွေရှိနေပါတယ်။ တိုက်စစ်ပိုင်းက ဝိုးသွင်းခြေမတည်ငြိမ်တာကြောင့် အိမ်ကွင်းပွဲတွေမှာတောင် နိုင်ပွဲရယူနိုင်ဖို့ရုန်းကန်နေရပြီး နောက်ဆုံးပွဲမှာလည်း ဘန်လေကို ရှုံးနိမ့်ခဲ့ရတယ်။ ဒီပွဲမှာလည်း အဲဗာတန်အနေနဲ့ နိုင်ပွဲပြန်လည်ရယူနိုင်ဖို့ အားစိုက်လာမှာဖြစ်ပေမယ့်လည်း ဘရိုက်တန်ကလည်း အိမ်ကွင်းပွဲတွေမှာ တုံ့ပြန်ကစားပုံကောင်းမွန်တတ်ပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့် အဲဗာတန် သရေလောက်ပဲရမယ်။

လက်စတာ - ဝက်စ်ဘရူးနိုး နံနက် ၁:၃၀ (၁၇-၁၀-၁၇)

လက်စတာက ကစားပုံကောင်းမွန်ပေမယ့် ခံစစ်ပိုင်းတည်ငြိမ်မှုမရှိတာကြောင့် ရလဒ်တွေဆိုးနေကာ နောက်ဆုံးပွဲဆက်အနိုင်မရခဲ့ဘူး။ ဒါ့ကြောင့်လည်း ဒီပွဲမှာနိုင်ပွဲရယူနိုင်ဖို့အားစိုက်လာမှာဖြစ်ပေမယ့်လည်း ခံစစ်အားနည်းမှုကြောင့် ဝက်စ်ဘရူးနိုးရဲ့ တိုက်စစ်ကို ထိန်းချုပ်နိုင်ဖို့တွေ့ခက်ပါတယ်။ ဝက်စ်ဘရူးနိုးကလည်း ခြေစွမ်းအားနည်းမှုအချို့ရှိနေပေမယ့်လည်း ခံစစ်ပိုင်းအားနည်းမှုတွေရှိနေတဲ့ လက်စတာနိုင်ပွဲရရင်တောင် ဝိုးမပြတ်ဘူး။

၂၀၁၈ ကမ္ဘာ့ဖလား ပိုလ်စွဲရန်ရေပန်းစားမှု နံပါတ်(၁)နေရာကို လက်ရှိချန်ပီယံ ဂျာမနီအသင်းရယူ



၂၀၁၈ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲအတွက် ခြေစစ်ပွဲအောင်အသင်း ၂၃ သင်း ပေါ်ထွက်လာပြီဖြစ်ပြီး ပြိုင်ပွဲဝင်အင်အား ၃၂ သင်းအတွက် ကိုးသင်းကျန်ရှိနေချိန်တွင် လက်ရှိချန်ပီယံ ဂျာမနီအသင်းက ပိုလ်စွဲရန် ရေပန်းစားမှု ၅/၁ ဖြင့် ထိပ်ဆုံးတွင် ရပ်တည်နေကြောင်း သိရသည်။ ဒုတိယနေရာတွင် ပြင်သစ်အသင်းက ၁၁/၂ ဖြင့်ရှိနေပြီး တတိယနေရာတွင်မူ ၂၀၁၈ ကမ္ဘာ့ဖလားကို ခြေစစ်ပွဲအစောဆုံးအောင်မြင်ထားသည့် ဘရာဇီးအသင်း၊ စတုတ္ထနေရာ

တွင် စပိန်၊ ပဉ္စမနေရာတွင် အာဂျင်တီးနားအသင်းတို့က အစဉ်အလိုက်ရပ်တည်နေသည်။ အာဂျင်တီးနားအသင်းသည် ခြေစစ်ပွဲစဉ် တစ်လျှောက်တွင် ရုန်းကန်ခဲ့ရသော်လည်း ကမ္ဘာ့ထိပ်တန်းကစားသမားအများအပြား ပိုင်ဆိုင်ထားသည့်အတွက် ယခုကဲ့သို့ ပိုလ်စွဲရန် ရေပန်းစားမှု မြင့်မားနေခြင်းဖြစ်သည်။ အာဂျင်တီးနားအသင်း နောက်တွင် ဘယ်လ်ဂျီယံအသင်းက ဆဌမနေရာတွင် ရှိနေပြီး အင်္ဂလန်၊ ပေါ်တူဂီနှင့် ခြေစစ်ပွဲ

မအောင်သေးသည့် အီတလီတို့က ၂၀/၁ဖြင့် သတ္တမနေရာတွင် ပူးတွဲရပ်တည်နေသည်။ ယင်းနောက် ဖယ်ကာအိုနှင့် ဂျိမ်းစ်ရိုဒ်ရီဂွက်စ်တို့ရှိနေတဲ့ ကိုလံဘီယာအသင်းနှင့် ဆွာရက်စ်နှင့် ကာဟာနီတို့ကို ပိုင်ဆိုင်ထားသော ဥရုဂွေးအသင်းတို့ကလည်း ပိုလ်စွဲရန်ရေပန်းစားမှု ထိပ်ဆုံး ၁၀ နေရာအတွင်း အသီးသီးနေရာယူထားကြသည်။

မေလွဲသင်း စုစည်းသည်

အာဆင်နယ်နှင့် သက်တမ်းတိုးစာချုပ် အိုဇေးလ် ချုပ်ဆိုပွယ်ရှိ

အင်္ဂလန်တွင် အိုဇေးလ် နောက်ထပ် နှစ်နှစ်၊ သုံးနှစ် ဆက်နေဖွယ်ရှိသည်ဟု အာဆင်နယ်နှင့် စာချုပ်သစ်ကိုစွဲညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများ အောင်အောင်မြင်မြင် ဖြစ်ခဲ့ပြီးနောက် အိုဇေးလ်၏ အေးဂျင့်ဖြစ်သူက ထုတ်ဖော်ပြောကြားလိုက်သည်။ အိုဇေးလ်မှာ လာမည့်နှစ်ကျွန်းကွက်တွင် စာချုပ်သက်တမ်း ကုန်ဆုံးမည်ဖြစ်ရာ အာဆင်နယ်မှ အလွတ်ပြောင်းရွှေ့ကြေးဖြင့် ထွက်ခွာခွင့်ပြုရက်ကို ရတက်မအေးဖြစ်နေစဉ် စာချုပ်သစ် ညှိနှိုင်းမှုကိစ္စရပ်များ အပေါင်းလက္ခဏာ ဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အိုဇေးလ်ကို မန်ယူအသင်းမှ ဆက်သွယ်နေသလို တူရကီကလပ် ဘီဆီတပ်စ်မှလည်း ဆက်သွယ်မှု များရှိနေသော်လည်း အိုဇေးလ်၏အေးဂျင့် အာကပ် ဆိုဂတ်က သူ၏ ကစားသမား ပရီမီယာလိဂ်တွင်သာ ဆက်ရှိနေမည်ဖြစ်ကြောင်း အတည်ပြုခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ၎င်းက "မိဆွပ်အနေနဲ့ ဘီဆီတပ်စ်က သူ့ကို ခေါ်ယူဖို့ စိတ်ဝင်စားနေတယ်ဆိုတဲ့အပေါ် ကျေနပ်ပေမယ့် ဘယ်လို အဆိုပြုချက်ပုံစံမှ မရောက်ရှိသေးပါဘူး။ ဒါတွေ တကယ်ဖြစ်ခဲ့တယ်ဆိုရင်တောင် သူ့အနေနဲ့ နောက်ထပ် နှစ်နှစ်၊ သုံးနှစ်လောက် ပရီမီယာလိဂ်မှာ ဆက်ကစားဖြစ်လိမ့်မယ်။ ကျွန်တော်တို့နဲ့ အာဆင်နယ်အသင်းကြား ဆက်သွယ်မှုတွေဟာ ဆက်ဖြစ်နေပြီး အပေါင်းလက္ခဏာ ဆောင်တဲ့ ကိစ္စရပ်တွေ ဆက်ဖြစ်နေပါတယ်" ဟု ဖာနာတစ်သို့ ပြောကြားခဲ့သည်။



မန်ယူနှင့် ငါးနှစ်စာချုပ်သစ် လက်မှတ်ရေးထိုးရန် မော်ရင်ဟို အသင့်ရှိနေ

နည်းပြ မော်ရင်ဟိုအနေဖြင့် မန်ယူအသင်းနှင့် ပေါင် ၆၅ သန်းတန် ငါးနှစ်စာချုပ်သစ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးရန် အသင့်ရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း The Sun သတင်းဌာန၏ ဖော်ပြချက်အရ သိရသည်။ ယင်းစာချုပ်သစ် ချုပ်ဆိုဖြစ်ပါက မော်ရင်ဟို အနေဖြင့် ဖာဂူဆန်ခေတ်နောက်ပိုင်း မန်ယူအသင်းကို ကာလရှည် ကိုင်တွယ်ခွင့်ရနည်းပြ ဖြစ်လာမည်ဖြစ်သည်။ မော်ရင်ဟိုသည် မန်စီးတီးနည်းပြ ဂျီဒီယိုလာနှင့်အတူ တစ်ပတ်လုပ်ခ ပေါင် ၂၅၀၀၀ ရရှိနေသည့် ကမ္ဘာ့ကြေးအမြင့်ဆုံး နည်းပြဖြစ်ပြီး ဆုဖလားရရှိမှုအလိုက် အပိုဆုကြေး ခံစားခွင့်ရရှိနေသူလည်းဖြစ်သည်။ မော်ရင်ဟိုသည် မန်ယူအသင်းနှင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် နွေရာသီတွင် သုံးနှစ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုထားခဲ့သော်လည်း ကာလရှည်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် ကနဦး ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများ လျင်လျင်မြန်မြန် ဆွေးနွေးခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။ မန်ယူအသင်းကလည်း မော်ရင်ဟိုကို ခန့်အပ်နိုင်ခြင်းက လူမှန်၊ နေရာမှန် ချထားနိုင်ခြင်းဟု ယူဆသလို မော်ရင်ဟိုဘက်ကလည်း ကစားသမား အဝင်အထွက်ကိစ္စရပ်ကို မန်နေဂျာတစ်ဦး အပြည့်အဝ လုပ်ပိုင်ခွင့်ပေးထားသည့် မန်ယူအသင်းမူဝါဒအပေါ် ကျေနပ်မှုရှိခြင်းကြောင့် စာချုပ်သစ်ချုပ်ဆိုရန် ကိစ္စရပ်ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။ မော်ရင်ဟိုသည် သူ၏ ယူနိုက်တက်ပထမရာသီမှာပင် အီးအက်ဖ်အယ်လ်ဖလားနှင့် ယူအိုပီလိဂ်ဖလားတို့ကို ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့သဖြင့် မန်ယူတာဝန်ရှိသူများက စာချုပ်သက်တမ်း တစ်နှစ်ကျော် ကျန်ရှိနေသေးသည့်အချိန်မှာပင် ယခုကဲ့သို့ စာချုပ်သစ်လမ်းလှမ်းခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ မော်ရင်ဟိုကလည်း မန်ယူအသင်းကို ပရီမီယာလိဂ်ဖလား ပြန်လည်ရယူနိုင်ရေး သာမက ဥရောပအောင်မြင်မှု ပြန်လည်ရှာဖွေပေးနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ထားပြီး ထို့အတွက် ပြုပြင်မှုများ အောင်အောင်မြင်မြင် ဖော်ဆောင်နိုင်ရေးအတွက် ကာလရှည်ကိုင်တွယ်ရန် ရည်ရွယ်ထားခြင်းဖြစ်သည်။

ဇန်နဝါရီဈေးကွက်အတွင်း ကော်တင်ဟို ဘာစီလိုနာသို့ ထွက်ခွာရန် နီးစပ်နေ

လီဗာပူးကွင်းလယ်ဖန်တီးရင် ကော်တင်ဟိုကို လာမည့် ဇန်နဝါရီဈေးကွက်တွင် လီဗာပူးမှ ထွက်ခွာခွင့်ပေးမည်ဟု ကော်တင်ဟိုနှင့် နည်းပြ ဂျာဂန်ကလော့ပ်တို့ကြား သဘောတူညီချက်ရရှိခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သတင်းများထွက်ပေါ်လာသည်။ ကော်တင်ဟိုမှာ ပြီးခဲ့သည့် ဩဂုတ်တစ်လလုံး ဘာစီလိုနာသို့ ပြောင်းရွှေ့ရန် ဆက်တိုက်ကြိုးပမ်းခဲ့ပြီး နောက်ဆုံးရက်တွင် ဘာစီလိုနာအသင်း၏ ပေါင် ၁၃၅ သန်းတန် ကြိုးပမ်းမှုကို လီဗာပူးဘက်မှ ထပ်မံပယ်ချခဲ့ပြီးနောက် ကော်တင်ဟိုနှင့် လီဗာပူးအသင်း

တို့ကြား ဆက်ဆံရေးတင်းမာခဲ့သည်။ ကော်တင်ဟိုသည် နောက်ကျောဒဏ်ရာရနေသည်ဟူသော အကြောင်းပြချက်ဖြင့် လီဗာပူးအသင်း၏ ရာသီအစပွဲစဉ်များကို ဝင်ရောက်ကစားပေးရန် ငြင်းဆန်မှုများ ရှိခဲ့သည်။ သို့သော် ယခုမူ လီဗာပူးအသင်းသည် ရာသီဝက် ဇန်နဝါရီဈေးကွက်ဖွင့်လှစ်ချိန်တွင် ကော်တင်ဟိုကို ဘာစီလိုနာသို့ ထွက်ခွာခွင့်ပေးမည်ဟူသော သဘောတူညီချက် ရရှိသွားခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်ထုတ် စပိန်သတင်းစာ မန်ဒိုဒီပိုတိုက ဖော်ပြသည်။ အသက်(၂၅) နှစ်အရွယ် ကော်တင်ဟိုနှင့် နည်းပြ ဂျာဂန်ကလော့ပ်တို့ ဆွေးနွေးမှုအပြီးတွင် ယခုကဲ့သို့ သဘောတူညီချက် ရရှိသွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ လီဗာပူးတွင် ကော်တင်ဟိုနေရာ မည်သူ အစားထိုးနိုင်မည်လဲဆိုသည်မှာ ပြဿနာတစ်ရပ် ဖြစ်နေဆဲဖြစ်ပြီး ဆွာရက်စ်နောက်ပိုင်း ကော်တင်ဟိုကိုလည်း ဘာစီလိုနာသို့ ထပ်မံလက်လွှတ်ခံရရန် နီးစပ်နေပြန်ပြီ ဖြစ်သည်။



ထိတွေ့ဘေးဒဏ်လျော့ချမှ လုံခြုံစိတ်ချတို့ဘဝ

ကျော်စိုးဦး (MRCS-မန္တလေး)

ဘေးအန္တရာယ်နှင့် ကင်းသောဘဝဟူသည်နတ္ထိ

အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် Everyone is vulnerable ဆိုသကဲ့သို့လူတိုင်းသည် ဘေးအန္တရာယ်ကျရောက် လွယ်သူများဖြစ်သောကြောင့်ပင်ဖြစ်သည်။ ထိုနည်းတူ စွာ ဘေးအန္တရာယ်နှင့် ကင်းသော တိုင်းပြည် နိုင်ငံ ဟူသည်မှာလည်း နတ္ထိပင်ဖြစ်ပေသည်။ သို့သော် မဖြစ်ခင် ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်း၊ ဖြစ်လာလျှင် တုံ့ပြန်ရန်ဆိုင်နိုင် ခြင်း၊ ဖြစ်ပြီးလျှင် ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရန် နည်းလမ်းများကိုမူ နိုင်ငံတိုင်း ပြင်ဆင်လေ့ကျင့် လူထု နှင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ် သကဲ့သို့ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ဘေးအန္တရာယ် လျော့ချရေးဆိုင်ရာ နည်းပညာ များကို များများတတ်သိနားလည်သော နိုင်ငံသည် ဘေးအန္တရာယ် အနည်းဆုံးခံရသော နိုင်ငံပင်ဖြစ်သည် ဟု ကမ္ဘာ့ပညာရှင်အသီးသီးက မိန့်ဆိုထားသလို ဘေး အန္တရာယ်ဟူသည် ကာကွယ်တားဆီးနိုင်စွမ်းရှိသော အရာမဟုတ်သဖြင့် အဆိုပါဘေးအန္တရာယ်အား ထိတွေ့ ခံစားရမှု၊ လူထုအပေါ်ကျရောက်မှု နည်းပါးစေရန် မှာမူ လူတိုင်းလူတိုင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ ပညာများ၊ လက်တွေ့သင်ခန်းစာများ သက်ဆိုင်ရာ အစိုးရအဖွဲ့ ဌာနဆိုင်ရာများနှင့်အတူ ပူးပေါင်းလေ့ကျင့် ပြင်ဆင်ရုံမဟုတ်ပါ။ အခြားမရှိ။

ထို့ကြောင့် လူတိုင်း ဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေး ဆိုင်ရာနည်းပညာများကို တတ်သိနားလည်လျက် လူထု ပူးပေါင်းပါဝင်သော ဘေးအန္တရာယ် လျော့ပါးရေး ဆိုင်ရာ နည်းပညာများ၊ ပညာပေးဟောပြောပွဲများ ကြိုတင်ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်မှုများ ဆောင်ကြဉ်းမှ သာလျှင် တိုင်းပြည်အနာဂတ် ဘေးအန္တရာယ်များ ကြောင့် မြေခန့်မည်မဟုတ်ပေ။ နိုင်ငံသည်လည်း လှပထည်ဝါနေနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ဘေးအန္တရာယ်ဟူသည် နှစ်မျိုးဖြစ်နိုင်သည်။

ထိုနှစ်မျိုးသည်ကား (၁) လူသားတို့ပဋိပက္ခ အတ္တ မာနများကြောင့်ဖြစ်ရသည့် လူသားတို့ကိုယ်တိုင် မန် တီးအပ်သော Man-made Disaster လူကြောင့်ဖြစ်ရ သော ဘေးအန္တရာယ်နှင့် (၂) သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ ကြောင့်ဖြစ်ရသော Natural Disaster တို့ပင်ဖြစ်သည်။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံတွင် အဆိုပါဘေးအန္တရာယ် နှစ်မျိုး စလုံး မကြာမကြာ ကြုံတွေ့နေကြရသလို နိုင်ငံတိုင်း တွင်လည်း ထိုနည်းတူစွာပင်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါဘေး အန္တရာယ်များလျော့ပါးရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ အစိုးရသာမက လူတိုင်းတွင် တာဝန်ရှိလာပြီဖြစ်သည်။

(၁) လူပယောဂကြောင့်ဖြစ်သော Man-made Disaster နှင့် ကုထုံး

ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံတွင် လူပယောဂကြောင့်ဖြစ်ရ သော Man-made Disaster များ ခေတ်အဆက် ဆက် ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ မြင်သာအောင်အချုပ်မျှ ပြောဆိုရပါလျှင် မိတ္ထီလာအရေးအခင်းနှင့် လတ် တလောဖြစ်ပွားနေသည့် ရခိုင်အရေးအခင်းများ ပင်ဖြစ်သည်။

လူပယောဂကြောင့် လူသားတို့အတ္တမာနပြိုင်ပွဲ များ၊ စိတ်ထားယုတ်ညံ့မှုများကြောင့်ဖြစ်ရသော Man-made Disaster များ ကင်းဝေးစေရန်မှာ လူထုသည် စာများများဖတ်မှတ်လေ့လာလျက် အဆိုပါစာများ၊ သတင်းများမှာ မှန် မမှန်၊ ဟုတ် မဟုတ် စဉ်းစားဝေဖန်နိုင်သော ဆင်ခြင်တုံ တရားတို့နှင့် ပြည့်စုံရန်လိုအပ်လာပေသည်။ တစ်နည်းအားဖြင့်ဆိုရပါမူ စာအဆိပ်မသင့်ကြဖို့ လိုသည်။ သတင်းအဆိပ် မသင့်ကြဖို့လိုသည်။ အမှန်တရားကို စဉ်းစားဆင်ခြင်နိုင်မှုစွမ်းရည် မြင့်မားလေလေ အဆိုပါဘေးကို တွန်းလှန်နိုင် လေလေဖြစ်မည်။ စာဖတ်ခြင်း၏ နောက်ကွယ်မှ ဟုတ်၊ မဟုတ် ဝေဖန်ဆန်းစစ်နိုင်သော ဆင်ခြင်တုံ တရား ယနေ့ခေတ်တွင် များစွာလိုအပ်လျက် ဒေါသကိုယ်သတ်ကာ ပညာအမြော်အမြင်ဖြင့် စဉ်းစားကြရန် လိုအပ်လှလာချေပြီဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့်လည်း လူထုအစိုးရသစ်သက်တမ်း နှစ်နှစ်တာအုပ်ချုပ်ရေးအစတွင် လူထုခေါင်း

ဆောင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က နိုင်ငံကို 'မေတ္တာ ဖြင့်အုပ်ချုပ်လျက် သစ္စာတရားဖြင့် စောင့်ရှောက် မည်'ဟု ဟောပြောပွဲတိုင်းလို မကြာမကြာ ပြော ကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါ စကားသည် အမှန်ပင်။ မေတ္တာတရားခေါင်းပါးလျက် သစ္စာတရားမရှိ လျှင် တိုင်းပြည်အုပ်ချုပ်ဖို့ မဆိုထားနှင့် မိသားစု ပင် အုပ်ချုပ်ရန်ခဲယဉ်းလှပေသည်။ ထို့ကြောင့် လူသားပယောဂကြောင့်ဖြစ်သော Man-made Disaster များ လျော့နည်းစေရန်မှာမူ လူတိုင်း၏ နှလုံးသားတွင် မေတ္တာတရားစစ် ကိန်းအောင်း လျက် သစ္စာတရားဖြင့် ကျင့်ကြံရန် လွန်စွာ လိုအပ်လှလာပြီဖြစ်သည်။

(၂) Natural Disaster သဘာဝဘေးအန္တရာ ယ်များကိုလေ့လာကြည့်လျှင် မီးဘေး၊ ရေဘေး၊ လေဘေး(ခေါ်) မုန်တိုင်းဘေး ၊ ငလျင်ဘေး ၊ ဆူနာမီဘေး၊မြေပြိုဘေး၊ မိုးခေါင်ရေရှားဘေး၊ မိုးကြိုးဘေးစသည်တို့ ပါဝင်နေမည်ဖြစ်သည်။ ဖြစ်ပွားပြီးသမျှ သဘာဝဘေးများကို ပြန်လည် သုံးသပ်လေ့လာကြည့်လျှင်-

၂၀၁၀ ခုနှစ်ကဖြစ်ပွားခဲ့သောသယ်န်းကျွန်းမြို့နယ် မီးဘေးတွင် ကျပ် ၇၃ ဒသမ ၉၆ သန်းခန့်၊ ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၉ ရက်က ဖြစ် ပွားခဲ့သော မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မီးဘေးတွင် ကျပ် ၁၁၃ သန်းတန်ဖိုးခန့်၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ် မတ် လ ၂၆ ရက်ကဖြစ်ပွားခဲ့သော သီလဝါ

ဆူနာမီဘေးကြောင့်လည်း ကျပ် ၁၅၅၅ ဒသမ ၅၆ သန်းဆုံးရှုံးခဲ့ရပြီး ၁၉၉၇ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၃ ရက်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သော တနင်္သာရီ မြေပြိုဘေးကြောင့်လည်း အိမ်ခြေ ၁၃၀၊ အိမ်ထောင်စု ၁၃၀ မှ လူဦးရေ ၃၀၀၀ ဘေးဒုက္ခ ကြုံကြရပြီး ၁၃၂ ဦးထိ သေဆုံးခဲ့ကြရသည်။ မိုးခေါင်ရေရှားဘေးကြောင့် ၁၉၉၀ပြည့်နှစ်နှင့် ၁၉၆၅-၁၉၆၇ ခုနှစ်တို့တွင် အိန္ဒိယနိုင်ငံတွင် လူဦးရေ ၁၂ သန်းခန့် သေဆုံးခဲ့ပြီး ၂၀ ရာစု နှစ်ပထမနှစ် ၅၀ အတွင်း တရုတ်နိုင်ငံတွင် နောက်ဆက်တွဲ အငတ်ဘေးများကြုံခဲ့မှုကြောင့် လူသန်းပေါင်းများစွာ သေဆုံးခဲ့ကြရပေသည်။ ၂၀၁၁ ခုနှစ်အတွင်း မိုးကြိုးပစ်ခတ်မှုမှာ ပဲခူး တိုင်းဒေသကြီးတွင် မိုးကြိုးပစ်မှု ၃၀ ကြိမ်တွင် သေဆုံးသူ ၃၇ ဦး၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတွင် မိုးကြိုးပစ်မှု ခြောက်ကြိမ်တွင် သေဆုံးသူ ရှစ် ဦး၊ ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် မိုးကြိုးပစ်မှု ၆ကြိမ်တွင် သေဆုံးသူ ခုနစ်ဦး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတွင် မိုးကြိုးပစ်မှု သုံးကြိမ်တွင် သေဆုံးသူ သုံးဦး၊ မွန် ပြည်နယ်တွင် မိုးကြိုးပစ်မှု နှစ်ကြိမ်တွင် သေဆုံးမှု နှစ်ဦး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတွင် မိုးကြိုးပစ်မှု နှစ်ကြိမ်တွင် သေဆုံးသူ လေးဦးနှင့် မကွေးတိုင်း ဒေသကြီးတွင် မိုးကြိုးပစ်သူ တစ်ကြိမ် သေဆုံး သူ တစ်ဦးရှိခဲ့သည်။

အဆိုပါဆုံးရှုံးမှုများကို လေ့လာဆန်းစစ်လျှင် လူထုသည် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ

ပညာများကို စနစ်တကျသင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးထား လျက် ယနေ့အချိန်တွင် အချိန်နှင့် တစ်ပြေးညီကူညီ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သလို သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ အချိန်မီကူညီ ကယ်ဆယ်နိုင်ရေး လူမှုကရုဏာလုပ်ငန်း များကို ကြက်ခြေနီအခြေခံမူများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက် နိုင်ရေးအတွက် Emergency Operation Centre ကို လည်း ၂၄ နာရီ ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ထားရှိပြီဖြစ်သည်။ ကြက်ခြေနီ စေတနာလုပ်အားရှင်များကိုလည်း အကူ အညီတောင်းနိုင်ပေသည်။

ထို့ကြောင့် လူထုသည် မည်သည့်လူမှုကရုဏာ လုပ်ငန်းတွင်မဆို မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းကြီး နှင့် တတ်စွမ်းသမျှ ပူးပေါင်းပါဝင် ကူညီဆောင်ရွက်ရန် အထူးလိုအပ်လှသည်။

၂၀၁၇ ခုနှစ် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေး လျော့ပါးရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားအတွက် ဆန်ဒိုင်းမူဘောင်ပါ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ပန်းတိုင်၏ ဒုတိယမြောက်အချက်ဖြစ်သည့် ဘေးသင့်ပြည်သူ ဦးရေလျော့ချရေးကို သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် အများပြည်သူ အလေးထားဆောင်ရွက်နိုင်စေရန် ရည်ရွယ်၍ "Home Safe Home" ထိတွေ့ဘေးဒဏ် လျော့ချမှ လုံခြုံစိတ်ချတို့ဘဝဟူသော ဆောင်ပုဒ်ဖြင့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် ကျင်းပဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် သည်။ ဘေးသင့်ပြည်သူဟူသည် ဘေးအန္တရာယ်ကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူများ၊ နာမကျန်းဖြစ်သူများ အပါ အဝင် နေအိမ်နှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်း များ ထိခိုက်ဆုံးရှုံးကြသည့် ပြည်သူများလည်းပါဝင် မည်ဖြစ်သည်။

ဆန်ဒိုင်းမူဘောင်၏ ပန်းတိုင်ခုနစ်ရပ်အရ သက္ကရာဇ် ၂၀၃၀ ပြည့်နှစ်တွင် ပြည့်မီအောင် ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများပါဝင်နေသကဲ့သို့ သက္ကရာဇ် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် အတွင်း ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းရပ်များလည်း ပါဝင်နေပေသည်။ ၎င်းတို့အနက် ဘေးအန္တရာယ် ကြောင့် ထိခိုက်ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေလျော့ပါးရေးဆိုင်ရာ နိုင်ငံ အဆင့် မဟာဗျူဟာများ ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ရန်ဟူသည့် ပန်းတိုင်ငါးသည် သက္ကရာဇ် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ရန်ပင်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါပန်းတိုင်ကို ပြည့်မီစေရေးအတွက် မြန်မာ နိုင်ငံသဘာဝဘေးလျော့ပါးရေး လုပ်ငန်းစီမံချက် (Myanmar Action Plan on "Disaster Risk Reduction-MAPDRR)(2017) ရေးဆွဲအကောင် အထည်ဖော်လျက် ၂၀၁၇ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးနေ့တွင် အဆိုပါအစီအစဉ် ကို မိတ်ဆက်သွားရန်စီစဉ်ထားရှိကာ ပြည်သူလူထု ပူး ပေါင်းပါဝင်သည့် လှုပ်ရှားမှုများကို တိုင်းဒေသကြီး နှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးတွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ကြီးများ၊ သက်ဆိုင်ရာအစိုးရအဖွဲ့အစည်းများ၊ လူမှုရေး အသင်းအဖွဲ့များ၊ ဖောင်ဒေးရှင်းများ၊ မီဒီယာများနှင့် လူမှု ကရုဏာလုပ်ငန်းဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။

နိုင်ငံနှင့် လူမျိုးအတွက် များစွာအရေးပါလှသော သဘာဝဘေးလျော့ချရေးလုပ်ငန်းများ အောင်မြင်စေရေး မှာမူ အစိုးရအဖွဲ့တွင်သာမက လူထုအားလုံးအပေါ် တွင် မှီတည်နေမည်ဖြစ်ရာ တိုင်းပြည်၏ အနာဂတ် ပန်းကောင်းလေးများ သဘာဝဘေးများကြောင့် မညှိုး နွမ်းသွားစေရန် အစိုးရအဖွဲ့တာဝန်ရှိသူများနှင့် အတူ ပူးပေါင်းလက်တွဲလျက် ကျရာအခန်းကဏ္ဍမှ လူထု အားလုံးပူးပေါင်းပါဝင် ကူညီဆောင်ရွက်ရင်းဖြင့် သဘာဝဘေးလျော့ချရေးလုပ်ငန်းများကို ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြပါစို့ဟု တိုက်တွန်းရေးသားလိုက်ရပါသည်။

နိုင်ငံနှင့်အတူပူး သဘာဝဘေးများ ကင်းငြိမ်းကြ ပါစေ။ ။

ကိုးကား ။
လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာ ချထားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ဆိုင်ရာမှတ်တမ်းများ၊ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းကြီး၏ သဘာဝဘေး ဆိုင်ရာသင်တန်းမှတ်တမ်းများ

ဘေးအန္တရာယ်ဟူသည် ကာကွယ်တားဆီးနိုင်စွမ်းရှိသော အရာမဟုတ်ရကား အဆိုပါဘေးအန္တရာယ်အား ခံစား ရလာမှု လူထုအပေါ် ကျရောက်မှုနည်းပါးစေရန်မှာမူ လူတိုင်းလူတိုင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာပညာ များ၊ လက်တွေ့သင်ခန်းစာများ . . .

ဆိပ်ကမ်းမီးဘေးတွင် ကျပ်သန်း ၄၀၀၀ ခန့်၊ ဆုံးရှုံးခဲ့ရပြီး အခြားတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် များရှိ စာရင်းများပူးပေါင်းပါဝင်ပါက များစွာ ဆုံးရှုံးမှုတွေ့ရှိခဲ့ရသည်။

ရေဘေးနှင့် ပတ်သက်၍ လေ့လာကြည့်လျှင် ၂၀၁၁ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၉၊ ၂၀ ရက် တို့တွင်ဖြစ်ပွားခဲ့သော ပခုက္ကူရေဘေးတွင် ဆုံးရှုံးမှု ကျပ် ၁၅၄၅ ဒသမ ၉၀ သန်းခန့်ကို သော်လည်းကောင်း၊ လတ်တလော ရေဘေးဆုံး ရှုံးမှုများစွာကိုသော်လည်းကောင်း ကျွန်တော်တို့ နိုင်ငံသူနိုင်ငံသားများ ခံစားခဲ့ကြရသည်။

မုန်တိုင်းဘေးနှင့်ပတ်သက်၍ ၂၀၀၈ ခုနှစ် မေ ၂ ရက်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သော နာဂစ်မုန်တိုင်းကြီးကြောင့် ကျပ် ၁၁ ဒသမ ၇ ထရီလီယံဆုံးရှုံးခဲ့ကြရသလို ၂၀၁၀ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့သော ဂီရိ ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်းကြောင့်လည်း ကျပ် သူည ဒသမ ၀၂၄ ထရီလီယံ ဆုံးရှုံးခဲ့ရပြန်သည်။

၂၀၁၁ ခုနှစ် မတ် ၂၄ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့ သော ရှမ်းပြည်အရှေ့ပိုင်း တာချီလိတ်ခရိုင် တာလေမြို့နယ်တွင် ရစ်ချ်တာစကေး ၇ ဒသမ ၀ ရှိ သော တာလေလျင်ကြောင့် ကျပ် ၃၀၃၁ ဒသမ ၃ သန်း ဆုံးရှုံးခဲ့ရသလို အခြားဆုံးရှုံးမှုများစွာ လည်းရှိခဲ့သည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့သော

ဗဟုသုတနည်းပါးမှု၊ ပူးပေါင်းပါဝင်မှုမရှိမှု အားနည်းမှု၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းများစွာရှိနေသော် လည်း နည်းပညာပိုင်း ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု Disaster Management အားနည်းမှု တို့ကြောင့် ဖြစ်သည်ဟု နိုင်ငံတကာပညာရှင် တို့က သုံးသပ်ခဲ့သည်။

ထို့ကြောင့်လည်း လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်တပ်ဖွဲ့ တို့မှဦးဆောင်၍ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများ၊ NGOs အဖွဲ့အစည်းများနှင့်ပူးပေါင်းလျက် သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုသင်တန်းများ၊ သဘာဝဘေး အန္တရာယ် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့များကို စီမံထား ရှိ လေ့ကျင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်းကြီးသည်လည်း ဆင်းရဲဒုက္ခ နည်းပါးသက်သာစေရန်တည်းဟူသော တစ်ခုတည်းသော ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် လူမှုကရုဏာ လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသလို သဘာဝဘေး အန္တရာယ်များအတွက် လူထုအား အဆင်သင့်ကူညီနိုင် စေရန် National Disaster Respond Team အမျိုးသား ဘေးအန္တရာယ် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့များကို လည်းကောင်း၊ Emergency Responds Team အရေး ပေါ် ဘေးအန္တရာယ်တုံ့ပြန်ရေးအဖွဲ့များကိုလည်း ကောင်း တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်အသီးသီး ခရိုင်၊ မြို့နယ်အသီးသီးတွင်ဖွဲ့စည်းလျက် လိုအပ်သော နည်း

မန္တလေးရပ်ဝန်း

ကမ္ဘာ့မျက်မမြင်ပပျောက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကျင်းပ

အောင်မြေသာစံ အောက်တိုဘာ ၁၂
 ၂၀၁၇ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့မျက်မမြင်ပပျောက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မန္တလေးမြို့ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်(၂၃) လမ်းရှိ မျက်စိ နှာ၊ နှာခေါင်း၊ လည်ချောင်း အထူးကုဆေးရုံကြီး တက်ယထပ်ရှိ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာဇော်မြင့်မောင်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မျက်စိအထူးကုဆေးရုံကြီးမှ မျက်မမြင်ကာကွယ်ရေးစီမံကိန်းမှ ဒေါက်တာရီလင်းက ကျောက်ဆည်ခရိုင် မျက်စိစစ်ဆေးရုံတိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ၊ မျက်မမြင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုလုပ်ငန်းများ၊ ကျောင်းများတွင် မျက်စိကျန်းမာရေး ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးကုသပေးမှုများ၊ မျက်တောင်စိုက်လူနာများကို ခွဲစိတ်ပြုပြင်ပေးမှုများ၊ မျက်စိကွယ်ဝေနိုင်သော အတွင်းတိမ်၊ ရေတိမ်၊ မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား ခွဲစိတ်ကုသမှုခံယူရန်

ကျန်းမာရေးအသိပညာပေးခြင်း၊ ဆေးရုံဆေးခန်းညွှန်းပို့ခြင်းများ၊ ပဏာမမျက်စိကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု သင်တန်းများ ပို့ချမှုတို့ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဧည့်သည်များသည် ပြည်သူများအား မျက်စိကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးနေသည့်မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ၊ အမျိုးသား မျက်စိဘဏ်တို့ကို ကြည့်ရှုပြီး မျက်စိလူနာများနှင့် ရင်းနှီးနှေးထွေးစွာ တွေ့ဆုံ၍ နှုတ်ဆက်အားပေးစကားများ ပြောကြားခဲ့သည်။

အခမ်းအနားသို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာဇော်မြင့်မောင်၊ မန္တလေးမြို့တော်ဝန် ဒေါက်တာရီလင်းနှင့် တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးမှူး ဒေါက်တာသန်းသန်းမြင့်၊ မျက်စိနှာ၊ နှာခေါင်း၊ လည်ချောင်းအထူးကုဆေးရုံကြီး (မန္တလေး) ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာကြည်ကြည်ခိုင်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မျက်စိစစ်ဆေးရုံ မျက်မမြင်



ကာကွယ်ရေးစီမံကိန်းမှ မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာရီလင်းနှင့်မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့နှင့် လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ တက်ရောက်ကြသည်။

မျက်စိကွယ်ခြင်းနှင့် အမြင်အာရုံချို့ယွင်းခြင်းများသည် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ပြဿနာတစ်ခုဖြစ်

ပြီး မျက်စိကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်လာစေရန်နှင့် ကာကွယ်ကုသ၍ရသော မျက်စိရောဂါများကြောင့် မျက်မမြင်ဖြစ်ပွားမှု လျော့နည်းပပျောက်စေရန်ရည်ရွယ်၍ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့၏ လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ အမျိုးသားအမြင်သန်စွမ်းရေး အစီအစဉ်များချမှတ်၍ ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သီဟကိုကို(မန္တလေး)

မိုးစပါးစိုက်ခင်းအတွင်း ဥကပါးနကျယ်လွတ်ခြင်း ပညာပေးကွင်းသရုပ်ပြ

ခင်ဦး အောက်တိုဘာ ၁၂
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင် ခင်ဦးမြို့နယ် အင်းပတ်အုပ်စု မြင်းဒေါင်းကျေးရွာ ကွင်းအမှတ် (၂၃၅၇) ရှိတောင်သူဦးဆောင်းနှင့် တောင်သူ လေးဦးတို့၏ ရွှေဘိုပေါ်ဆန်း မိုးစပါးစိုက်ခင်း ၂၁ ဧကတွင် ထရိုင်ဂိုဂရားမား ဥကပါးနကျယ်လွတ်ခြင်းပညာပေးကွင်းသရုပ်ပြပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးစိုးအောင်က ဥကပါးနကျယ်လွတ်ခြင်း ပညာပေးကွင်းသရုပ်ပြပွဲ ကျင်းပရခြင်း ရည်ရွယ်ချက်ကိုလည်းကောင်း၊ ခရိုင်သီးနှံကာကွယ်ရေးတာဝန်ခံ ဒေါ်ခိုမာက စပါးစိုက်ခင်းအတွင်း ဥကပါးနကျယ်လွတ်ခြင်း၏ အကျိုးကျေးဇူးများကိုလည်းကောင်း၊ ခရိုင်မြေအသုံးချရေးတာဝန်ခံ ဒေါ်သီတာလွင်က မြေဩဇာအသုံးချခြင်း အကြောင်းကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားရာ ကျေးရွာအုပ်စု ငါးအုပ်စုမှ စိတ်ပါဝင်စားသူတောင်သူ ၇၀ ကျော် တက်ရောက် ကြည့်ရှုခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဝန်ထမ်းများနှင့် တက်ရောက်လာသည့် တောင်သူများက တစ်ဧကလျှင် ဥကပါးနကျယ်ကတ် ၄၀ နှုန်းဖြင့် စုစုပေါင်း ဥကပါးပေါင်း ၈၄၀ ကို စုပေါင်းချိတ်ဆွဲပေးကြကြောင်း သိရသည်။

(ခင်ဦးစိုးဝေ)

ဒုတိယအကြိမ် နိုင်ငံတကာမွေးမြူရေးနှင့် စိုက်ပျိုးရေးပြပွဲ မန္တလေးမြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပမည်

မန္တလေး အောက်တိုဘာ ၁၂
 ဒုတိယအကြိမ် နိုင်ငံတကာမွေးမြူရေးနှင့် စိုက်ပျိုးရေးပြပွဲကို မန္တလေးမြို့တော်ခန်းမ၌ အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်မှ ၂၇ ရက်အထိ ခင်းကျင်းပြသသွားမည်ဖြစ်သည်။ ပြပွဲတွင် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ အစားအစာများ၊ ဆေးဝါးများ၊ ခြံသုံးပစ္စည်းများ၊ မွေးမြူရေးအစားအစာထုတ်လုပ်သည့်စက်ပစ္စည်းများ၊ သားပေါက်များ၊ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းသုံးစက်ပစ္စည်းများ၊ ဆန်စက်၊ ဆီစက်ဆိုင်ရာစက်ပစ္စည်းများ၊ မျိုးစေ့၊ ဆေးဝါးနှင့် မြေဆီမြေဩဇာများကို နိုင်ငံပေါင်း ၁၄ နိုင်ငံမှ ကုမ္ပဏီများက ရှင်းလင်းပြသမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာ့ကြက်မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးဆွေးနွေးပွဲကိုလည်း အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီအထိ မန္တလေးဆွမ်းဟိုတယ်၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံမှ ပြည်ပတင်ပို့နေသော ဖရဲ၊ သခွား၊ သရက်စသည့်သီးနှံများ၊ ပြည်တွင်းထုတ် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ သစ်သီးထွက်ကုန်ချောများ၊ လက်ဖက်၊ လက်ဖက်ခြောက်၊ အချိုခြောက်၊ ကော်ဖီ၊ ဝိုင်တို့ကိုလည်း မြန်မာနိုင်ငံသစ်သီးဝလံထုတ်လုပ်တင်ပို့ရောင်းချသူများအသင်း၏ အစီအစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ နှားနို့၊ နို့ချဉ်၊ ဒိန်ချဉ်များကိုလည်း မြန်မာနိုင်ငံ နို့လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှ ပြသွားရန်ရှိသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ လက်ရှိဖြစ်ပေါ်တိုးတက်နေသော စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးအခြေအနေများကို နိုင်ငံတကာကသိရှိပြီး ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုများပိုမိုဝင်ရောက်လာစေရန် ရည်ရွယ်ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်မှန်းလွဲ ၁ နာရီက မန္တလေးဆွမ်းဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည့် နိုင်ငံတကာမွေးမြူရေးနှင့် စိုက်ပျိုးရေးပြပွဲအကြို စာနယ်လင်းရှင်းလင်းပွဲတွင် ကျင်းပရေးကော်မတီကပြောသည်။

အထူးအစီအစဉ်အနေဖြင့် ပြပွဲလာသူများကို ထိုင်းနှင့်ဗီယက်နမ်၌ ကျင်းပမည့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးပြပွဲသို့ လေယာဉ်လက်မှတ်၊ ဟိုတယ်ခံ ကျခံကာခေါ်ယူမည့် ကံစမ်းခဲများ နေ့စဉ်ဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

သီဟကိုကို(မန္တလေး)

မိုးရွာသွန်းမှုကြောင့် ကားလမ်းရေကျော်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၂
 နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဇေယျာသီရိမြို့နယ် သိုက်ချောင်းလမ်းဆုံနှင့် ယုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်တို့အား ဆက်သွယ်ထားသော နီဗွာနီလမ်း အနိမ့်ပိုင်းနေရာသည် မိုးရာသီတွင် မိုးကြီးသည့်အခါတိုင်း ကားလမ်းရေကျော်ခြင်း၊ စိုက်ပျိုးခင်းများ ရေနစ်မြုပ်ရခြင်းများကြုံတွေ့ရလေ့ရှိသည်။

ရေလွတ်သည့် အချိန်တိုင်း ယာဉ်ကြောတစ်ဖက် ပိတ်ဆို့ခြင်းနှင့် လမ်းမြောက်ဘက်ခြမ်း စိုက်ခင်းများ ရေလွှမ်း၍ ပျက်စီးမှုများကြုံတွေ့ရလျက်ရှိပြီး လမ်းအနိမ့်ပိုင်း ရေဖြတ်ကျော်သည့်နေရာတွင် လမ်းလယ်ကျွန်းခံနေ၍ ရေများအချိန်တိုအတွင်း စီးဆင်းမသွားနိုင်ဖြစ်ကြောင်း၊ လမ်းလယ်ကျွန်းကို ဖွင့်ဖောက်ပေးနိုင်လျှင် အချိန်တိုအတွင်း ရေများ ထုတ်နုတ်စီးဆင်းစေနိုင်ပြီး ယာဉ်များလည်း အဆင်ပြေစွာဖြတ်သန်းနိုင်မည်



ဖြစ်ကြောင်း ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများမှ ဒေသခံများက ပြောကြားသည်။ နွန်းဆက်နေ

မိုးရေချိန် စံချိန်သစ်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၂
 ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါစခန်း၌ အောက်တိုဘာလ၏ ၂၄ နာရီအတွင်း ရွာသွန်းခဲ့သော မိုးရေချိန် စံချိန်သစ်ကို တိုင်းထွာရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စဉ်	စခန်းအမည်	မိုးရေချိန် စံချိန်သစ်		မိုးရေချိန် စံချိန်ဟောင်း		ယခင် စံချိန်ကျိုးခဲ့သည့်နှစ်	စခန်းဖွင့်သည့်နှစ်မှစ၍ လွန်ခဲ့သောနှစ်ပေါင်း
		မီလီမီတာ	လက်မ	မီလီမီတာ	လက်မ		
၁။	မန္တလေး	၁၃၁	၅. ၁၆	၁၃၀	၅. ၁၂	၈-၁၀-၂၀၁၀	၇၁

(ကြေးမုံ)

မန္တလေးတွင် မိုးရွာသွန်းမှုများ၍ မြေခိုမိပိုင်းများ ရေလျှံမှုဖြစ်ပေါ်

မန္တလေး အောက်တိုဘာ ၁၂
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ်များတွင် အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် ညပိုင်းတွင် မိုးရွာသွန်းမှုများပြားကာ မန္တလေးမြို့ပေါ်ရှိ မြေခိုမိပိုင်းရပ်ကွက်များနှင့် အနိမ့်ပိုင်းလမ်းများ နေရာ

တော်တော်များတွင် ရေလျှံမှုများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

စက်တင်ဘာ ၁၁ ရက် ညပိုင်းတွင် ရွာသွန်းခဲ့ပြီး စက်တင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းတာချက်အရ မန္တလေးမြို့တွင် ၅



ဒေသ ၁၆ လက်မရွာသွန်းခဲ့ကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒဌာနကြားမှဦးစီးဌာန၏ ထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။ မိုးရွာသွန်းမှု ပြားပြားခဲ့ခြင်းကြောင့် မန္တလေးမြို့ရှိ ရွှေတေချောင်းမြောင်း၊ ရေနီမြောင်း၊ သင်္ဃာတေချောင်း၊ မြောင်းငယ်အချို့နှင့် ကျုံအတွင်းရေပြည့်ကာ မြေခိုမိပိုင်းလမ်းများနှင့် မြေခိုမိပိုင်း ရပ်ကွက်များတွင် ရေလျှံမှုများဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“မန္တလေးမြို့ပေါ် အနေနဲ့ မိုးရွာရင် နည်းနည်းများများ မြေခိုမိပိုင်းရပ်ကွက်တွေနဲ့ အနိမ့်ပိုင်းလမ်းတွေကတော့ ရေလျှံမှုဖြစ်ပေါ်နေကျပါ။ မနေ့ညက မိုးကတော့ တော်တော်များပြီး နေရာတော်တော်များများမှာလည်း ရေလျှံမှုတွေ ဖြစ်နေတာ။ လမ်းတွေကတော့ မနက်ပိုင်းမှာ သွားနေလေရော အခက်အခဲအနည်းငယ် ဖြစ်တာပေါ့။ ရပ်ကွက် တော်တော်များများကတော့ မိုးရေဝင်ပြီးရင် ချက်ချင်းမထွက်ဘူးပေါ့” ဟု မန္တလေးမြို့ခံတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ သိရသည်။

ထွန်းထွန်းနိုင် (ကျောက်ဆည်)

UN-Habitat မှဆောင်ရွက်ထားသည့် ကျေးလက်ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

မလှိုင် အောက်တိုဘာ ၁၂
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးသိန်းထိုက်ဦးသည် မိတ္ထီလာခရိုင် ကျေးလက်ဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်သီတာဝင်းစံ၊ မလှိုင်မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်ဗိုလ်ဗိုလ်၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်က မလှိုင်မြို့နယ်အတွင်း နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းဖြစ်သည့် UN-Habitat မှ ဆည်တောကျေးရွာနှင့် ဒဟတ္တောကျေးရွာတို့တွင် တူးဖော်ပေးခဲ့သည့် စက်ရေတွင်းနှင့် ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုကို ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် MoU လက်မှတ်ရေးထိုးထားသည့် နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သည့် UN-Habitat မှ မလှိုင်မြို့နယ်အတွင်း ကျေးရွာ ၃၇ ရွာတွင် စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ရန်လျာထားပြီး ၂၀၁၆ - ၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် မြို့နယ်အတွင်း၌ ကျေးရွာကိုးရွာတွင် ရေကောင်းရေသန့်ရရှိရေး ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

တိုင်းဒေသကြီး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့သည် ဆောင်ရွက်ပြီး ကျေးရွာများအနက် ငွေကျပ် ၁၄၃၇၀၀၀ အကုန်ကျခံ ဆောင်ရွက်ခဲ့သော ဆည်တောကျေးရွာနှင့် ငွေကျပ် ၁၁၃၃၀၀၀ အကုန်ကျခံဆောင်ရွက်ခဲ့သော ဒဟတ္တောကျေးရွာတို့တွင် စက်ရေတွင်း၊ ရေဂါလန် ၃၀၀၀ ဆုံ အုတ်ရေလှောင်ကန်နှင့် ပိုက်လိုင်းစနစ်ဖြင့် အိမ်တိုင်ရာရောက်ရေသွယ်ခြင်း လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ထားရှိမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး လိုအပ်သည့်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းပေးခဲ့သည်။

အောင်ဌေး(မလှိုင်)

တော်တော်များတွင် ရေလျှံမှုများ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

စက်တင်ဘာ ၁၁ ရက် ညပိုင်းတွင် ရွာသွန်းခဲ့ပြီး စက်တင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းတာချက်အရ မန္တလေးမြို့တွင် ၅

အထက်မြန်မာပြည်

ကချင်ပြည်နယ်တရားသူကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ အချုပ်သားများအသင်ပြေမှု ရှိ၊ မရှိစစ်ဆေး

မြစ်ကြီးနား အောက်တိုဘာ ၁၂
ကချင်ပြည်နယ် တရားသူကြီးချုပ်ဦးတူး ဂျာနှင့် တရားရေးအရာရှိများအဖွဲ့သည် မြစ်ကြီးနားမြို့ မြို့မရဲစခန်း၌ အချုပ်ခံ နေရသော အချုပ်သားများ အချုပ်အတွင်း နေထိုင်ရမှုအဆင်ပြေခြင်း ရှိ၊ မရှိကို အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

သော အချုပ်သားများ၏ ကျန်းမာရေး မထိခိုက်စေရန်အတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက် ရန်နှင့် ဖမ်းဆီးထားသော တရားခံများကို စီရင်ချက်ချနိုင်ရေးအတွက် သက်သေဆင် စာ (သမ္မန်စာ) များကို ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီချပေးရန်လိုအပ် ဆင်စာ ချပေးသကဲ့သို့ သက်သေများ တရားရုံးသို့ ရောက်ရှိရန်အတွက် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ် ရေးမှူးများနှင့် ပူးပေါင်းရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ အမှုများလျှင်များသလို အလုပ်လုပ်ရန်လို

သည်ဟု ပြည်နယ်တရားသူကြီးချုပ်က ပြောသည်။
“အမှုတစ်ခုကို စီရင်ချက်ပြန်ပြန် ချ နိုင်ဖို့ဆိုရင် ရဲနဲ့ တရားရေး ပေါင်းလုပ်မှ ရမယ်။ အချုပ်တရားခံနည်းဖို့ကို တရားရုံး ကလည်း လုပ်ဖို့လိုပါတယ်။ အချုပ် တရားခံမရှိလေ ကောင်းလေပဲ” ဟု ကချင်ပြည်နယ် တရားသူကြီးချုပ် ဦးတူး ဂျာက ပြောသည်။



ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား အသက်(၁၈)နှစ်အောက်ပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲကျင်းပ

တောင်ကြီး အောက်တိုဘာ ၁၂
ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဖလား မြို့နယ်အလိုက် အသက် (၁၈) နှစ်အောက် ပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲဖွဲ့ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက တောင်ကြီးမြို့ ပြည်နယ် အားကစားကွင်း၌ ကျင်းပသည်။
ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာလင်းထွဋ်က ပြေးခုန်ပစ်အားကစားနည်းသည် အားကစားကဏ္ဍ တစ်ခုလုံး၏အဓိကအဖြစ် နိုင်ငံတကာအားကစား ပြိုင်ပွဲများမှာ မပါမဖြစ်ပါဝင်ရမည့် အားကစားနည်း ဖြစ်ကြောင်း၊ အားကစားကဏ္ဍကို ကြည့်မည်ဆိုပါက လေ့ကျင့်ရေးစွမ်းရည် ကောင်းမွန်သူများသာ

အောင်ပွဲဆင်နိုင်သည်ကို တွေ့ရပါကြောင်း၊ ပြိုင်ပွဲ တွင် တရားသူကြီး ယှဉ်ပြိုင်နိုင်အောင် ကြိုးပမ်းဆီသည့် စိတ်ဓာတ်ထားရှိပြီး မိမိကိုယ်စားပြုမြို့နယ်အသင်း အနိုင်ရရှိအောင် စိတ်ဓာတ်ထားရှိ၍ အနိုင်အရှုံး သည် ပဓာန၊ ယှဉ်ပြိုင်ခြင်းသည်သာ အဓိကဆို သည့်ဆောင်ပုဒ်အတိုင်း ယှဉ်ပြိုင်မှုတိုင်းကို အလေး ထားယှဉ်ပြိုင်ကြရန် မှာကြားလိုကြောင်း ပြောကြား သည်။
ဆက်လက်၍ ရှမ်းပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာလင်းထွဋ်နှင့် တာဝန်ရှိသူတို့က ပြိုင်ပွဲဝင် အသင်းများအား လိုက်လံနှုတ်ဆက်ကြကြောင်း သိရသည်။

မောင်မောင်သန်း(တောင်ကြီး)



ဝိုင်းမော်ပြည်သူ့ဆေးရုံအား(၂၅) ခုတင်ဆွဲအဖြစ် တိုးချဲ့ဆောက်လုပ်မည်

ဝိုင်းမော် အောက်တိုဘာ ၁၂
“ကချင်ပြည်နယ် ဝိုင်းမော်မြို့နယ်ရှိ (၂၅) ခုတင်ဆွဲ ပြည်သူ့ဆေးရုံကို ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အတွင်း ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေ ကျပ်သိန်း ၂၀၀၀ အကုန်အကျ ခံပြီး တိုးချဲ့ဆောင်ဆောက်လုပ်သွားမှာပါ။ ခုလို တိုးချဲ့လူနာဆောင် ဆောက်လုပ်ပေးရတာက လည်း ဒေသပြည်သူတွေရဲ့ လိုအပ်ချက်အရ ဆောင်ရွက်ရခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဝိုင်းမော်မြို့နယ် အတွင်းမှာ ဆခုံး၊ ကန်ပိုက်တည် မြို့ငယ်များရှိပြီး တိုက်နယ် ဆေးရုံငယ်လေးတွေတွေ့ရပါပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဒေသတွင်းမှာ မိုးရာသီဆိုရင် ဆေးရုံတက် လူနာဦးရေဟာ ၅၀ ခန့်အထိဖြစ်လာတာကြောင့် နိုင်ငံတော်အစိုးရရဲ့ ခွင့်ပြုငွေခံတိုးချဲ့ဆေးရုံဆောင် ဆောက်လုပ်ပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဝိုင်းမော် မြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာမင်းဌေး က ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ ဆေးရုံအား ၁၉၆၇ ခုနှစ်တွင် စတင် တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး စတင်တည်ဆောက်စဉ် က (၁၆) ခုတင်ဆွဲ ဆေးရုံအဖြစ် တည်ဆောက်ခြင်း ဖြစ်ကာ ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်နောက်ပိုင်းတွင် (၂၅) ခုတင် ဆွဲဆေးရုံအဖြစ် တိုးမြှင့်ခဲ့သော်လည်း အဆောက် အအုံအား တိုးချဲ့တည်ဆောက်ခြင်းကို မပြုလုပ်ခဲ့ သဖြင့် ဆေးရုံမှာ လိုအပ်ချက်များရှိနေခြင်းကြောင့် တိုးချဲ့နှစ်ထပ်ဆောင် တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကာ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီး ဌာန အဆောက်အအုံဦးစီးဌာန အဆောက်အအုံ အထူးအဖွဲ့ (၈) မှ တာဝန်ယူ၍ အလျားပေ ၁၅၀၊ အနံ ၅၆ ပေ ရှိ အာစီအမ်အစား နှစ်ထပ် အဆောက် အအုံအဖြစ် တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်သည်။
ဆေးရုံတိုးချဲ့ဆောင်ရွက် ခဲ့စိတ်ခမ်းမကြီးနှင့် ဆက် စပ်လူနာဆောင်၊ သားဖွားခန်းနှင့် ဆက်စပ်လူနာ ဆောင်၊ သန့်စင်ခန်းများပါဝင်မည်ဖြစ်ကာ လူနာခုတင်

အလုံး ၃၀ ခန့် ထည့်သွင်းသွားနိုင်မည်ဖြစ်ကာ ဆေးရုံ တွင် သောက်သုံးရေသန့်ရရှိရေး၊ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး၊ ဝန်ထမ်းနေအိမ်လိုင်းခန်းများကိုလည်း ပြုပြင်ထိန်းသိမ်း ရေး ရန်ပုံငွေဖြင့် ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ပြီးစီးခဲ့ပြီး ကမ္ဘာ့ ဘဏ်၏ထောက်ပံ့လှူဒါန်းငွေဖြင့် ဆေးရုံတက်လူနာ များ၏ လိုအပ်ချက်များတွင် အသေးသုံးငွေများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခြင်း၊ လူနာများအား အခါအား လျော်စွာ အင်အားပြည့် အာဟာရများကျွေးမွေးခြင်း များလည်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပြီး အရေး ပေါ်လူနာများအား အချိန်မီကယ်တင်နိုင်ရန်နှင့် မြစ်ကြီးနားပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်နိုင်ရေး ဂျပန်နိုင်ငံမှ ဖေးပို့လှူဒါန်းသည့် အရေးပေါ်လူနာတင် ယာဉ်လည်းရရှိထားပြီဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာမင်းဌေးထံမှ သိရသည်။

သူရိန်စိုး(ကချင်မြေ)

မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာရန်ပုံငွေလွှဲပြောင်းပေးအပ်

မြစ်ကြီးနား အောက်တိုဘာ ၁၂
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၇- ၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာ ရေးနှစ်တွင် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားမည့် မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းဝင်ကျေးရွာများအား မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အရင်းမပျောက် မတည်ရန်ပုံငွေများ လွှဲပြောင်းပေး အပ်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မြစ်ကြီးနားမြို့နယ် စုပေါင်းရုံး အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။
ကချင်ပြည်နယ် စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီး ဦးနေဝင်းက နိုင်ငံတော် အတွင်းနေထိုင်သည့် လူဦးရေ၏ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းသည် ကျေးလက် နေပြည်သူများဖြစ်ပြီး ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ ဆင်းရဲမှုလျှော့ချ နိုင်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များအား မဟာဗျူဟာမူဘောင်များချမှတ်၍ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ယခုလုပ်ငန်းစဉ် သည် ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် လာစေရန်ရည်ရွယ်၍ ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကျေးရွာတစ်ရွာလျှင် အရင်းမပျောက်မတည်ရန်ပုံငွေကျပ်သန်း ၃၀ ထုတ်ချေးပေးသွားမည်ဖြစ်ကာ ကျေးလက်နေပြည်သူများကလည်း ချေးငွေများအား အကျိုးရှိစွာအသုံးပြု၍ ဝင်ငွေတိုးစီးပွားရေးလုပ်ငန်း များအား လုပ်ဆောင်ကြစေလိုကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် မြစ်ကြီးနားမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနမှူး ဦးဝင်းတင်က မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်အတွင်း မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေနှင့် မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းအကြောင်း အား ရှင်းလင်းပြောကြား၍ ဝန်ကြီးနှင့်တာဝန်ရှိသူများက ၂၀၁၇- ၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် လုပ်ဆောင်သွားမည့် အရင်းမပျောက်မတည် လည်ပတ် ရန်ပုံငွေကျပ်သန်း ၂၇၀ အား လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရာ ကျေးရွာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများက လက်ခံလျှောက်ပြီး ကျေးရွာကော်မတီဝင်များ ကိုယ်စား ကော်မတီဝင်တစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားခဲ့သည်။
၂၀၁၇- ၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ကျေးရွာကွဲရွာအား ငွေကျပ် သန်း ၂၇၀ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၇- ၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်အတွင်း အူပျစ်၊ ဆယ်မိုင်၊ ပလနု(၅) သင်္ဃာန်မြိုင်၊ နောင်ပုံ၊ တီယန်ဇွတ်၊ ဇီးခွဲရွာသစ် (ခ) နန်းပေါင်လီဆူ၊ အကျ၊ ပင်တော်နှင့် ညောင်ပင်သာကျေးရွာတို့ပါဝင်ပြီး မြစ်ကြီးနားမြို့နယ် အတွင်း မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းအား ၂၀၁၄- ၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှ ယခုဘဏ္ဍာရေးနှစ်အထိ ကျေးရွာ ၂၈ ရွာအား အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးဖြစ်သဖြင့် မြို့နယ်အတွင်း ၄၁ ဒေသ ၇၉ ရာခိုင်နှုန်း လွှမ်းမိုးနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်ဦးစီးမှူးထံမှ သိရသည်။
အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ကချင်ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် များ၊ ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာစီမံကိန်းဝင်ကျေးရွာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ အင်အား ၁၀၀ ကျော် တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးလေးကြီး

နိုင်ငံတစ်ဝန်းဂျပန်ဦးနှောက်ရောင်ရောဂါကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းအသိပညာပေး

ကျောက်ခဲ အောက်တိုဘာ ၁၂
ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) ကျောက်ခဲခရိုင် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ကျင်းပ သော နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဂျပန်ဦးနှောက်ရောင်ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်းနှင့် HIV/AIDS ရောဂါကာကွယ်ရေးနှင့် ပြုစုကုသစောင့် ရှောက်မှုလုပ်ငန်း အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲ ကို အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက ခရိုင်ပြည်သူ့ဆေးရုံ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။
ရှေးဦးစွာ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင် ချိုဦးက အမှာစကား ပြောကြားပြီး၊ ကျောက်ခဲခရိုင် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီး ဌာနမှူး ဒေါက်တာအောင်အောင်က ဂျပန် ဦးနှောက်ရောင်ရောဂါနှင့် ပတ်သက်သည့် သိကောင်းစရာများနှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုး ခြင်းဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ ၂၀၁၇ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်မှ ၂၃ ရက် ထိ အသက်ငါးနှစ်မှ ၁၅ နှစ်ထိ ကလေး

ငယ်များ၊ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ အသက်ကိုးလမှ ငါးနှစ်အထိ ကလေးငယ် များနှင့် ပထမတစ်ကြိမ်တွင် ဆေးထိုးရန် ကျန်ရှိသော ကလေးငယ်များကို ကျောင်း အခြေပြုနှင့် ပြည်သူ့လူထု အခြေပြုခွဲခြား၍ နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဂျပန်ဦးနှောက်ရောင်ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ HIV/AIDS ရောဂါ ကာကွယ်ရေးနှင့် ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်း ဆိုင်ရာများကို Projector ဖြင့် အကျယ်တဝင့် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။
အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲသို့ ခရိုင်၊ မြို့နယ်ဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ လူမှုရေးအသင်း အဖွဲ့များ၊ အမျိုးသမီးရေးရာ၊ မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေး အသင်းဝင်များ၊ မိတ်ဖက် အဖွဲ့အစည်းများ တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး အကြံပြု ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျောက်ခဲခရိုင်မြို့/ဆက်

ပေါင်းတည်မြို့နယ် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင် သက်ကြီးဘောလုံးသမားဟောင်းများအား ဂုဏ်ပြု

ပေါင်းတည် အောက်တိုဘာ ၁၂
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ပေါင်းတည်မြို့နယ်တွင် နိုင်ငံ့နှင့်မြို့ နယ် ဂုဏ်ဆောင် သက်ကြီးဘောလုံးသမားဟောင်းများအား မျိုးဆက် သစ်အားကစား လူငယ်များက ဂုဏ်ပြုပွဲကို အောက်တိုဘာ ၆ ရက်က မြို့နယ်အားကစားခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည်။
အခမ်းအနားတွင် ဘောလုံးအားကစားသမားဟောင်း ဦးမြင့် က တက်ရောက်လာကြသော ပူဇော်ကန်တော့ခံ ဘောလုံးသမား ဟောင်းကြီးများအား တစ်ဦးချင်းမိတ်ဆက်ပေးပြီး ပူဇော်ပွဲဖြစ်မြောက် ရေးကော်မတီနာယက ဦးဘိန်က ပူဇော်ပွဲနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်း တင်ပြပြီး ကန်တော့ချိုးဖြင့် ပူဇော်ကန်တော့ကြသည်။
ဆက်လက်၍ ကန်တော့ခံဘောလုံးသမားဟောင်း ၂၆ ဦးအား အလှူငွေနှင့် ပစ္စည်းများပေးအပ်လှူဒါန်းသည်။ ထို့နောက် ဘောလုံး သမားဟောင်းကြီးများ၏ကိုယ်စား ဆရာကြီးဦးအုန်းနိုင်နှင့် ဦးတင်ထွဋ်တို့က ဆုံးမကြံဝါဒစကားပြောကြားပြီး အလှူရင် လက်ပံတန်းမြို့နေ ဘောလုံးသမားဟောင်း ဦးမြင့်ဆွေက ပေါင်းတည် ဘောလုံးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကော်မတီအတွက် ငွေကျပ် တစ်သိန်း အား နာယကဦးဘိန်ထံ ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တင်ဝင်းဇော်(မင်းသားကြီး)



အမျိုးသားဘေးအန္တရာယ်ကြီးမှ ကယ်တင်ကြ

ဝိုးချေသန်း(ဖျော်ဖြေ)

ဆေးလိပ်၊ ကွမ်းယာဆီတာက မြန်မာတွေ အစဉ်အလာ ယဉ်ကျေးမှုတစ်ခုလို သုံးစွဲလာကြတာက မှန်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဘာပဲဖြစ်ဖြစ် အကျိုးမပေးတာကို သိရင် လက်ဆင့်ကမ်းလက်ခံဖို့ မသင့်ပါဘူး။ သူကတော့ ကျန်းမာရေးထိခိုက်မှုအပြင် ပတ်ဝန်းကျင်ညစ်ညမ်းမှုကို ဖြစ်ပေါ်စေတာဟာ လက်တွေ့ဖြစ်ပါတယ်။ အရက်က တော့ သူထက်ပိုပြီးတောင် အန္တရာယ်များတယ်ပြောရင် လက်ခံပေးနိုင်သူများလိမ့်မယ်ထင်ပါတယ်။

သူရာမေရိယာအမူမပြုအပ်ဆိုပြီး အထူးတားမြစ်ထားပါ တယ်။ ဒါပေမယ့် ကျွန်တော်တို့ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တွေက ပိုပြီး သီလကျိုးပေါက်နေသူတွေ များနေကြတာကို စိတ်မကောင်းဖွယ်မြင်နေရတယ်။ ဒီလိုဖြစ်လာနေရ ခြင်းအကြောင်းကလည်း အရက်ကိုလိုသလောက်

နိုင်ငံလို အပူပိုင်းဒေသနိုင်ငံကတော့ သူတို့နဲ့ နှိုင်းယှဉ် မသင့်ဘူးထင်ပါတယ်။ ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတချို့မှာ အရက် ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ရောင်းချခြင်းအပေါ် အခွန်များများ ကောက်ခံခြင်း၊ အရက်ဆိုင်အရေအတွက် လျှော့ချခြင်း၊ ရောင်းချချိန်ကန့်သတ်ခြင်း၊ သောက်သုံးသူ အသက်

လူငယ်လူရွယ်တွေအတွက် ဘယ်လောက်အန္တရာယ်များ နေပြီဆိုတာ စဉ်းစားကြည့်ရင် သိနိုင်ပါတယ်။ အရက်ကို ဆေးဝါးအဖြစ် အနည်းငယ်သုံးဆောင် မှီဝဲကြသူတချို့အတွက်တော့ အပြစ်ပြောစရာမရှိလောက် ပေမယ့် ဘာအကြောင်းပြ ညာအကြောင်းပြ အမြဲလိုလို သောက်သုံးနေကြတာတွေ၊ တချို့က အပျင်းပြေစရာတစ်ခု လိုလို သောက်သုံးနေတာတွေကိုတော့ လျှော့ချသင့်ပြီ ထင်ပါတယ်။

ပြီးတော့ နောက်တစ်ခါ ဒေသထွက် တရားမဝင်ချက် အရက်အမျိုးမျိုး၊ နိုင်ငံခြားအရက်တုအမျိုးမျိုးတွေက လည်း နိုင်ငံအနှံ့ ဒေသအနှံ့ နေရာယူထားကြတာကြောင့် ကျန်းမာရေးရွှေ့ထောင့်က ကြည့်မယ်ဆိုရင် အင်မတန် အန္တရာယ်များလှပါတယ်။ အမှန်တော့ FDA ဆိုတဲ့ အစားအသောက် ဆေးဝါးကြီးကြပ်ဌာနကလည်း အရက်ရောင်းချဆိုင်တွေကိုပါ ရှောင်တခင်ဝင်ရောက် စစ်ဆေးသင့်ပါပြီ။

အမျိုးသားအကျိုးထိခိုက်ပျက်စီး

အရက်မူးတဲ့သူတွေဟာ ကာယိန္ဒြေမစောင့်စည်းနိုင် သလို အိမ်ထောင်ရေး၊ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး၊ ကျန်းမာရေး အစရှိတဲ့ ရှိရှိသမျှအရေးပေါင်းစုံ ပျက်ယွင်းဖို့က အသေ ချာဆုံးပါပဲ။ အကြောင်းမလှရင် ခိုးမှု၊ တိုက်မှု၊ လုယက် မှု၊ မုဒိမ်းမှု၊ လူသတ်မှုထိဖြစ်နေကြတာလည်း အရက်က အစပြုဖြစ်ကြတာသာများပါတယ်။ နောက်ဆုံးတော့ အရက်သမားပေါများလာနေတဲ့ ရပ်ကွက်ဒေသတစ်ခု၊ နိုင်ငံတစ်ခုကို လူတိုင်းစိတ်ကူးထဲ တွေးကြည့်လိုက်မယ် ဆိုရင် သိနိုင်မယ်ထင်ပါတယ်။ ကျန်းမာရေးချို့ယွင်းသူ ပေါများလာခြင်း၊ တစ်ဦးချင်း ထုတ်ကုန်ကျဆင်းလာခြင်း တွေထိ ရောက်ရှိလာတတ်တာကြောင့် အမှန်ပင် အမျိုး သားအကျိုး ထိခိုက်ပျက်စီးနိုင်ပါတယ်။ လက်ရှိအခြေ အနေက မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့ မြို့ပြကျေးလက်မကျန် အရက် ကို လူကြီးလူငယ်မရွေး သောက်သုံးမှုအလွန်မြင့်မားနေ တာ တွေ့နိုင်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဒီလောက်ကောင်းကျိုး မပေးတဲ့အရက်ကို နိုင်ငံတော်အနေနဲ့ လျှော့ချနိုင်အောင် ဘာကြောင့်မကြံဆောင်ကြတာလဲ ဆိုတာကတော့ စဉ်းစားစရာဖြစ်နေသလို လျှော့ချနိုင်ဖို့လည်း ကြိုးစား ချိန်ရောက်ရန်နေပါပြီ။

ဒီနေ့အဖို့ ဧည့်ခံပွဲအမျိုးမျိုးအတွက် အရက်ဟာ မပါ မဖြစ် ယဉ်ကျေးမှုတစ်ခုလိုနေရာယူထားကြတယ်။ အင်္ဂလိပ်နယ်ချဲ့တွေ တရုတ်လူမျိုးကို ဘိန်းစားတွေအရင် ဖြစ်အောင်လုပ်ခဲ့ဖူးတဲ့ သမိုင်းသာမကတွေ့ရှိပါတယ်။ အရက်ဆိုတာကလည်း အနောက်တိုင်းယဉ်ကျေးမှုက ကူးစက်လာတယ်ထင်ရပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ငယ်စဉ် ခါက အရက်သောက်သူ အလွန်နည်းသလို အရက်ဆိုင် လည်း အလွန်ရှားပါးတဲ့ အရာတစ်ခုသာဖြစ်ပါတယ်။ ဗုဒ္ဓဘာသာတရားတော်အရလည်း ငါးပါးသီလကစပြီး

“ အနာဂတ်ကာလ တစ်ချိန်ချိန်မှာ တိုင်းပြည်နဲ့ လူမျိုးအတွက် အမျိုးသားဘေးတစ်ခု ဧကန်မလွဲ ရောက်ရှိလာနိုင်ပါတယ်။ ဒီတော့ အမျိုးသားအကျိုးစီးပွား ကို အမှန်လိုလား မျှော်ကိုးတယ်ဆိုရင်တော့ အရက်လျှော့ချရေးအတွက် မိဒီယာအမျိုးမျိုးက အသိပညာပေးမှုတွေ လုပ်ဆောင်သင့်သလို ပြည်သူတွေ ပါဝင်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ဖို့ တိုက်တွန်းပြီး . . . ”

နေရာတိုင်းဝယ်ယူရရှိနိုင်သလို အချိန်မရွေး နေရာမရွေး သောက်သုံးနိုင်တာက အကြောင်းတစ်ခုထပ်ပါဝင်နေခြင်း ကြောင့်ပါပဲ။ နောက်တစ်ခုက တရားမဝင်ရော၊ တရား ဝင်ပါ အရက်အစစ်၊ အတုမျိုးစုံ ပေါကြွယ်လှတဲ့ မြန်မာ နိုင်ငံတော်ဖြစ်နေရတာက သဘောကျစရာ မကောင်း လှပါဘူး။

အပိုင်းအခြား ကန့်သတ်ခြင်းစတာတွေ ပြုလုပ်ထားရှိ တယ်ဆိုတာ သိရတာကြောင့် အတုယူဖွယ်ကောင်းလှ ပါတယ်။

အရပ်ဆိုးအကျည်းတန်

ခုဆိုရင် ရန်ကုန်လိုမြို့ကြီးတွေက အများသူငါ အပန်း ဖြေတဲ့နေရာ ပန်းခြံတွင်းနဲ့ လမ်းဘေးပလက်ဖောင်းတွေ မှာ အရက်ပုလင်းကြွပ်ကြွပ်အိတ်ထဲထည့်ပြီး တစ်ခါ သုံးခွက်နဲ့ ဝိုင်းဖွဲ့သောက်သုံးနေကြတာကိုမြင်လာနေရ တာ အင်မတန် အရပ်ဆိုးအကျည်းတန်လှပါတယ်။ ဒီလို သုံးဆောင်နိုင်အောင်လည်း ၂၄ နာရီ ဖွင့်လှစ်ရောင်းချ နေကြတဲ့ စတိုးဆိုင်တွေမှာ ၂၄ နာရီဝယ်ယူနိုင်တာကြောင့် ဖြစ်တယ်ဆိုတာပြောပြသူရှိလို့ သိရပါတယ်။ ဒါတွေဟာ

အတုယူဖွယ်ကောင်းလှ

အနောက်တိုင်းနိုင်ငံတွေက အထူးသဖြင့် ချမ်းအေးတဲ့ ရာသီမှာ ရာသီဥတုလိုအပ်ချက်အရ သောက်သုံးကြပေ မယ့် အတိုင်းအဆမလွန် သောက်သုံးတတ်ကြသလို တရားဥပဒေကိုလည်း နားလည်လိုက်နာတတ်ကြတာမို့ အရက်ကြောင့် ပြဿနာသိပ်မရှိလှဘူး။ ကျွန်တော်တို့

တောင်သူများဘဝမြှင့်မားတိုးတက်ဖို့ လောင်းကစားမှုများရှောင်ရှားစို့

ကိုလွင်(ဆွာ)

မြန်မာနိုင်ငံတွင် လူဦးရေ သန်း ၅၀ ကျော်ရှိပြီး လူဦးရေ၏ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းသည် ကျေးလက်ဒေသ၌ နေထိုင်ကြသူများဖြစ်ကြောင်း မှတ်တမ်းများအရသိရှိရ သည်။ ကျေးလက်ဒေသတွင် မှီတင်းနေထိုင်ကြသူ များမှာ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးကို အခြေခံလုပ်ကိုင်နေကြ ရသူများဖြစ်သည့်အားလျော်စွာ ဆင်းရဲမှုပမာဏ အများဆုံးမှာလည်း ကျေးလက်ဒေသများ၌သာမြင်တွေ့ ကြရမည်ဖြစ်သည်။ ပြည်သူများ၏ လူနေမှုဘဝမြှင့်တင် ရေး၊ ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးလုပ်ငန်းများကို နိုင်ငံတော်မှ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရာ၌ ကျေးလက် ဒေသများသို့ အဓိကဦးတည်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ဖြစ်စေရောင်းကျေးရွာစီမံကိန်းများ အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး၊ သမဝါယမ လုပ်ငန်းများပြန်လည်အသက်သွင်းကာ အတိုးနှုန်း နည်းနည်းဖြင့် ချေးငွေများထုတ်ပေးခြင်း၊ ကျန်းမာရေး ကဏ္ဍများ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ တိုးတက်စေရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

ထို့အတူ လယ်ယာကဏ္ဍ၌ ပြီးတိုးတက်စေရန် မြန်မာ့လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးဘဏ်မှ စိုက်ပျိုးစရိတ်များကို အတိုးနှုန်းသက်သာစွာဖြင့် ထုတ်ပေးလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်ပါသည်။

တောင်သူများ၏ စိုက်ပျိုးသီးနှံများနှင့်ငွေကြေးသုံးစွဲမှု

ကျေးလက်ဒေသနေ တောင်သူများအနေဖြင့် စပါး ကိုအများဆုံးစိုက်ပျိုးလျက်ရှိပြီး ဒုတိယအများဆုံးမှာ ပဲအမျိုးမျိုးဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ကြံ၊ ဖရုံ၊ နေကြာ၊ ဂုန်လျှော်အစရှိသောသီးနှံများအပြင် စားဖို့ဆောင် သီးနှံ များကိုလည်း နေရာဒေသအလိုက် ရွေးချယ်စိုက်ပျိုး လျက်ရှိသည်ကိုတွေ့ရသည်။ တောင်သူများ အတွက် မြန်မာ့လယ်ယာ စိုက်ပျိုးရေးဘဏ်မှ တစ်ကေလျှင် ကျပ် တစ်သိန်းခွဲနှုန်း ထုတ်ချေးလျက်ရှိပြီး ရရှိလာသည့် ချေးငွေများအား စပါးစိုက်ပျိုးစရိတ်၊ ထွန်ယက်စရိတ်၊ လယ်ယာလုပ်သား ငှားရမ်းစရိတ်များနှင့်အခြားသော သွင်းအားစုစရိတ် ကုန်ကျမှုများကို အမှန်အကန်

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ၌ သုံးစွဲသူအလွန်ပင် နည်းပါးပြီး ရွေ့ထည်လက်ဝတ် ရတနာများ၊ အိမ်သုံး ဖိခံပစ္စည်းများ၊ အဝတ်အထည်များ၊ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေး၊ လူမှုရေးအသုံးစရိတ်များနှင့် အချို့မှာ လောင်းကစားမှုများတွင် အကျိုးမဲ့စွာ ကုန်ဆုံးခဲ့ ကြသည်ကိုလည်း စုံစမ်းသိရှိပြီး ဖြစ်လေ သည်။

လောင်းကစားမှုများကိုရှောင်ရှား

လယ်ယာလုပ်ငန်း၏ သဘောသဘာဝသည် အလွန် ပင် ပင်ပင်ပန်းပန်းလုပ်ကိုင်ကြသည့်လုပ်ငန်းလည်း ဖြစ် သည့်အားလျော်စွာ မိမိတို့၏ချွေးဖြင့် ရင်းနှီးရသည့် လုပ်အားဖြင့် ရရှိလာသော သီးနှံများကိုများစွာတန်ဖိုး ထားတတ်ဖို့လိုလှပါသည်။ ယခုအချိန်မှာ ပွင့်လင်းရာသီ သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး မိုးစပါးသီးနှံဖြိုင်ဖြိုင်ပေါ်ချိန်ဖြစ်ရာ နှစ်စဉ်ကြုံတွေ့ ရလေ့ရှိသော လောင်းကစားမှုများဖြစ် သည့် ကြက်ပိုင်၊ အနီထောင်၊ ဂေါက်ဂက်၊ ဖဲပိုင်၊

နှစ်လုံးထီ၊ သုံးလုံးထီတို့ ထကြွသောင်းကျန်းမှုများရှိနေရာ ဘယ်သူမှလက်ဆွဲ၍ မခေါ်သဖြင့်မိမိဘာသာ အသိ သတိဖြင့်ဆင်ခြင်ကြဖို့ပင်ဖြစ်သည်။ ယခုဆိုလျှင် မိုးစပါး ဈေးနှုန်းတင်း ၁၀၀ လျှင် ကျပ် ငါးသိန်း သုံးသောင်းမှ ငါးသိန်းခွဲအထိ ဈေးကောင်းရရှိနေပြီဖြစ်ရာ မိုးသည်း သည်း လေထန်ထန် နေ့မမရှောင်မိုးရွာမရှောင်လုပ် ကိုင်ပြီးမှရရှိသော အခွင့်အရေးကို တဒက်လွဲမှားသော အသိစိတ်ကြောင့် မိသားစုဘဝပျက်ရမည့်အတွေးများကို အမြန်ဆုံးပျောက်ဖျက်ကြရမည်လည်းဖြစ်သည်။ နိုင်ငံ တော်၏ ရည်မှန်းချက်ဖြစ်သော ကျေးလက်ဒေသဆင်းရဲ မဲ့တော့မှုလျှော့ချရေးလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် အဓိက ကြီးမား သော စိန်ခေါ်မှုများအနေဖြင့် အရက်သေစာသောက်စား မူးယစ်ခြင်း၊ အပျော်အပါး ကေတီပွီဆိုင်များတိုးပွား များပြားလာခြင်း၊ လောင်းကစားမှုများကို ထိရောက်စွာ အရေးယူကိုင်တွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အားနည်းခြင်းများ သည် ရှေ့ဆက်ရမည့် လမ်းခရီးအတွက်ကြီးမားသော အဟန့်အတားများပင်ဖြစ်လေသည်။ ။

အနုပညာ

ပြိုင်ပွဲစဉ်တစ်လျှောက် ညီမလုပ်ဆောင်ခဲ့တဲ့လုပ်ဆောင်မှုတွေ၊ စည်းကမ်းနဲ့အညီ နေထိုင်မှုတွေအားလုံးအပြင် ကြိုးစားလေ့လာမှုကြောင့် ဒီဆုလေးကိုရလာတာပါ

ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံတွင် ကျင်းပတော့မည့် Miss Earth ပြိုင်ပွဲကြီးသို့ နိုင်ငံကိုယ်စားပြုအလှမယ်တစ်ဦးအနေဖြင့် သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည့် အလှမယ် တင်စန္ဒာမျိုးနှင့်တွေ့ဆုံစဉ် ပြိုင်ပွဲကြီးအတွက် ပြင်ဆင်ထားမှုများနှင့်ပတ်သက်၍ မေးမြန်းဖြစ်ခဲ့သည်များကို ဖော်ပြလိုက်သည်-

မေး။ Miss Earth Myanmar ပြိုင်ပွဲက ပထမဆုံးပြိုင်ပွဲလား။ အခြား Miss ပြိုင်ပွဲတွေဟာ ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ဖူးလား။
ဖြေ။ ပြိုင်ပွဲတွေတော့ အများကြီးပြိုင်ခဲ့ဖူးတယ်။ Miss World 2014 မှာလည်း ပြိုင်ခဲ့ဖူးတယ်။ Model အကယ်ဒမီပြိုင်ပွဲမှာလည်း ပြိုင်ခဲ့ဖူးတယ်။ ဒီနှစ်က Miss Earth ကို ပြိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ Model အကယ်ဒမီ ပြိုင်ပွဲမှာတုန်းက ညီမ ဒုတိယဆုရရှိခဲ့တယ်။ Miss Earth Myanmar မှာတော့ ညီမ Winner ဆုရရှိခဲ့တယ်။ ရခဲ့တဲ့အတွက်လည်း ဝမ်းသာတယ်။ ဒီဆုကို ကိုယ့်ကြိုးစားမှုကြောင့်ရခဲ့တဲ့အတွက်လည်း လိပ်ပြာလိုပါတယ်။

မေး။ ဆုရခဲ့တဲ့အပေါ်မှာ ဝေဖန်မှုတွေကြုံခဲ့ရသေးလား။ ဒီပြိုင်ပွဲအတွက် ပြင်ဆင်ခဲ့တာတွေကိုလည်း ထိခိုက်ပါတယ်။
ဖြေ။ ဝေဖန်မှုကတော့နေရာတိုင်းရှိပါတယ်။ ညီမဒီဆုရဖို့ ညီမဘက်က ကြိုးစားအားထုတ်မှုကို ညီမသိပါတယ်။ လွယ်လွယ်နဲ့ ရခဲ့တာမဟုတ်ပါဘူး။ ပြိုင်ပွဲစဉ်တစ်လျှောက် ညီမလုပ်ဆောင်ခဲ့တဲ့ လုပ်ဆောင်မှုတွေ၊ စည်းကမ်းနဲ့အညီ နေထိုင်မှုတွေအားလုံးအပြင် ကြိုးစားလေ့လာမှုကြောင့် ဒီဆုလေးကို ရလာတာပါ။

မေး။ ဖိလစ်ပိုင်မှာ ပြိုင်ရမယ့် ပြိုင်ပွဲအတွက်ရော ဘယ်လိုကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုတွေ လုပ်ဖို့ရှိလား။
ဖြေ။ ပြိုင်ပွဲက အောက်တိုဘာလအတွင်း ဖိလစ်ပိုင်မှာ သွားပြိုင်ရမှာပါ။ ပြိုင်ပွဲမှာက ပြိုင်ရမယ့်ဟာတွေ များတယ်။ အမျိုးသားဝတ်စုံရှိတယ်။ ကိုယ်ပိုင်အရည်အချင်းပိုင်းပြိုင်ရမယ်။ ပြိုင်ပွဲခေါင်းစဉ်ကလည်း သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနဲ့ပတ်သက်ပြီး အဓိကဆိုတော့ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နဲ့ပတ်သက်တဲ့ ဗဟုသုတ တွေလည်း သေချာလေ့လာထားပါတယ်။ ညီမရဲ့လုပ်ဆောင်ချက်တွေအပေါ် သူတို့ဘက်က အထံမြတ်ပေး သွားမှာဖြစ်တဲ့အတွက် ညီမဘက်က အတတ်နိုင်ဆုံးကြိုးစားသွားမှာပါ။

မေး။ ဒီပြိုင်ပွဲမှာ ကိုယ်ပိုင်အရည်အချင်းပြတွက်လည်း ပါဝင်တာဆိုတော့ အဲဒီအတွက်ရော တင်ဖို့ပြင်ဆင် ထားတာရှိလား။
ဖြေ။ ကိုယ်ပိုင်အရည်အချင်းပြတွက်အနေနဲ့ ညီမ သီချင်းဆိုပြီး ကပြမယ်လို့ စိတ်ကူးထားပါတယ်။ ပထမက သီချင်းပဲဆိုမယ်ဆိုပြီး စဉ်းစားထားတာပါ။ အခုတော့ အကလေးပါ တွဲဖက်ပြီးလုပ်ပြမယ်။

မေး။ အလှမယ်ပြိုင်ပွဲကနေတစ်ဆင့် နောက်ပိုင်းမှာ သရုပ်ဆောင်ဘက်ကို ကူးပြောင်းဖို့စဉ်းစား ထားတာမျိုးရှိရင်လည်း ပြောပြပေးပါ။
ဖြေ။ ညီမက မော်ဒယ်လ်ပိုင်းကိုပဲ သေချာလုပ်ဆောင်သွားမှာပါ။ သရုပ်ဆောင်အနေနဲ့တော့လုပ်ဖို့ စိတ်ကူးမရှိဘူး။ တေးပီဒီယိုမှာလောက်ပဲ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ဖြစ်မယ်။ အဓိက မော်ဒယ်လ်ပိုင်းကို သေချာလုပ်ဆောင်သွားမယ်။ သရုပ်ဆောင်ပိုင်းလည်း ညီမ မကျွမ်းကျင်တဲ့အတွက် လုပ်ဖြစ်ဖို့ မရှိပါဘူး။

မေး။ ပြိုင်ပွဲနဲ့ပတ်သက်ပြီး ပရိသတ်ကို ပြောပြချင်တာတွေရှိရင်လည်း ပြောပြပေးပါ။
ဖြေ။ ညီမပြိုင်ပွဲသွားပြိုင်တဲ့အခါမှာ လိုအပ်ချက်တွေလည်း ရှိကောင်းရှိနိုင်မယ်။ အားနည်း ချက်တွေလည်း ရှိကောင်းရှိမယ်။ မြန်မာနိုင်ငံကိုယ်စားပြုအနေနဲ့ သွားပြိုင်တဲ့အခါ ညီမကို အားပေးကြပါလို့ ပြောချင်တယ်။ ပရိသတ်အားပေးမှုတွေကလည်း ညီမအတွက် အားအင်တစ်ခုဖြစ်စေသလို ပိုကြိုးစားချင်စိတ်လည်း ဖြစ်ပေါ်စေပါတယ်။



ဆယ်ခွဲမြောက်စီးရီးအတွက် ပြင်ဆင်နေတဲ့



အင်

တစ်ကိုယ်တော်တေးစီးရီးမထွက်ရှိခဲ့တာ ကိုးနှစ်နီးပါးရှိခဲ့ပြီဖြစ်တဲ့ Iron Cross တေးဂီတအဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံကျော်တေးသံရှင် အင်က ဆယ်ခွဲမြောက် တစ်ကိုယ်တော်တေးစီးရီးအတွက် ပြင်ဆင်နေ တယ်လို့ အသိပေးစကားဆိုပါတယ်။

“အခုအထိက ခါတိုင်းလိုပဲလုပ်တာပါ။ ရပ်ထားတာကို အခုမှ ပြန်ဆက်လုပ်နေတာပေါ့။ ကြာသွားတာကတော့ အကြောင်း အမျိုးမျိုးကြောင့်ပါ။ သမီးအခုတောင်မှ နှစ်နှစ်၊ သုံးနှစ်လောက် ကြာသွားတာကို။ သမီးအခုလုပ်နေတဲ့ကြားထဲမှာ ကိုယ်က ကိုယ့်အဖွဲ့နဲ့ပတ်သက်တဲ့ အဖွဲ့လိုက် အရပ်ခွေတို့ အသံခွေတို့ အဲဒါတွေပဲ ဆိုဖြစ်နေပြီး ကိုယ့်အခုကျတော့ ရပ်ထားသလို ဖြစ်နေတယ်။ အခုမှ ဆက်လုပ်နေတယ်ဆိုတော့ တော်တော် ကြာသွားသလို ဖြစ်သွားတာပါ။

ကျွန်တော်လုပ်လက်စ သီချင်းတွေနဲ့ အခုကနေ စတင်တဲ့ သီချင်းတွေ ပုံစံဘယ်လိုဖြစ်မလဲဆိုတာတော့ မသိဘူး။ သီချင်းတိုင်း ကတော့ ကျွန်တော့်အကြိုက်နဲ့ ကျွန်တော့်ပုံစံပဲဖြစ်မှာပါ။ ဘယ်တော့လောက်ထွက်မလဲဆိုတော့ အဲဒါလည်း မှန်းမရသေး ဘူး။ ခုနစ်ပုဒ်၊ ရှစ်ပုဒ်လောက်နဲ့ အဆင်ပြေသွားတယ်။ နားထောင် လို့ရတယ်ဆိုရင် ၁၂ ပုဒ်မပြည့်လည်း အခုထွက်ချင်ထွက်လိုက် မှာပါ။ အခု ခြောက်ပုဒ်နဲ့ကတော့ ကျွန်တော်သိပ်အားမရသေးဘူး။ ထပ်ဖြည့်ရဦးမယ်”လို့ တေးသံရှင် အင်က ပြောခဲ့ပါတယ်။

တေးသံရှင် အင်ဟာ ကိုးခွဲမြောက်တေးစီးရီးဖြစ်တဲ့ ‘ကိုး’ အမည်ရှိ တစ်ကိုယ်တော်တေးအယ်လ်ဘမ်ကို ၂၀၀၉ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၉ ရက်က ထွက်ရှိထားခဲ့ပြီး ယခု ဆယ်ခွဲမြောက် တေးစီးရီးကိုတော့ ထွက်ရှိမယ့်အချိန် အတိအကျမခန့်မှန်းနိုင် သေးကြောင်း သိရပါတယ်။

မေနှင့်ဆီ စုစည်းသည်

ချစ်သူနဲ့အတူ ကော်ဇောနီပေါ် လျှောက်လှမ်းခဲ့တဲ့ မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်



အမေရိကန်ပေါ့ပီပွဲနှင့် မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ဟာ လတ် တလောမှာ ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ အနုပညာနဲ့ပတ်သက်တဲ့ အခမ်းအနားတစ်ခုမှာ ချစ်သူဖြစ်တဲ့ မင်းသား လီယမ် ဟမ်းစ်ဝါ့သ်နဲ့အတူတွဲကာ ကော်ဇောနီပေါ်လျှောက်လှမ်း ခဲ့တာတွေ့ရပါတယ်။ လီယမ်နဲ့ ဒုတိယအကြိမ်မြောက် ပြန်လည်လက်တွဲခဲ့ပြီးတဲ့နောက် လီယမ်နဲ့ ညီအစ်ကို တော်သူ မင်းသား ခရစ်ဟမ်းစ်ဝါ့သ် ပါဝင်ထားတဲ့ ရုပ်ရှင် သစ်ရဲ့ အထူးပွဲပြသမှုကို တက်ရောက်အားပေးခဲ့တာပါ။

ပြီးခဲ့တဲ့ အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်မှာတော့ လတ် တလောမှာ အသက်(၂၄)နှစ်အရွယ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ မိုင်လီ ဆိုင်းရပ်စ်က "Thor: Ragnarok" ရုပ်ရှင်သစ်အထူးပြပွဲကို လီယမ်နဲ့အတူ တက်ရောက်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ဒီလိုအတူလက်တွဲကာ ကော်ဇောနီပေါ် လျှောက်လှမ်း လာချိန်မှာတော့ မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်က ယခင်ဝတ်ဆင်နေကျ ဝတ်စုံတွေနဲ့မတူဘဲ ပန်းပွင့်တွေနဲ့ ဒီဇိုင်းဆင်ထားတဲ့ ဂါဝန် ကို ဝတ်ဆင်ခဲ့တာတွေ့ရပါတယ်။ ဒီလို မိန်းကလေးဆန် ဆန် လှပနေတဲ့ မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်တွေအတွင်းက ဝတ်ဆင်ပုံတွေနဲ့ အတော်လေးကွာခြားလာတာကိုလည်း တွေ့ရပါတယ်။ မိုင်လီဟာ လီယမ်နဲ့ ပြန်လည်လက်တွဲခြင်း မပြုမီကာလတွေအတွင်း အလွန်ဆိုးရွားတဲ့ ဝတ်စား ဆင်ယင်မှုတွေရှိခဲ့ပြီး သူ့ရဲ့ဟန်ပန်တွေကြောင့်လည်း အမြဲဝေဖန်ခံခဲ့ရတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုပြောင်းလဲလာတဲ့ မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်ရဲ့ ဝတ်စားဆင်ယင်မှုတွေကို ဟောလိဝုဒ် မီဒီယာတစ်ခုက အရိုင်းမိန်းကလေးအဖြစ်မှသည် ပန်းပွင့် နဲ့တူတဲ့ မိန်းကလေးရယ်လို့ တင်စားဖော်ပြခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

“Wrecking Ball” တေးသီချင်းရဲ့ တေးသံရှင်တစ်ဦး ဖြစ်တဲ့ မိုင်လီဆိုင်းရပ်စ်နဲ့ ဟောလိဝုဒ်ရဲ့ အောင်မြင်ခဲ့တဲ့

ဒုတိယအကြိမ်မြောက် ချစ်ခွင့်ရကြမယ့် ဂျန်နာရာနဲ့ ဆန်ဟိုဂျန်



တောင်ကိုရီးယားသရုပ်ဆောင်တွေ ဖြစ်ကြတဲ့ ဂျန်နာရာနဲ့ ဆန်ဟိုဂျန်တို့ ဟာ လတ်တလောမှာတော့ ရုပ်သံ ဇာတ်လမ်းတွဲတစ်ခုမှာ ပါဝင်သရုပ် ဆောင်ထားကြတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ယင်းရုပ်ရှင်မှာ အဓိကဇာတ်ဆောင် တွေအဖြစ် ပါဝင်ထားကြတဲ့သူတို့ နှစ်ဦးဟာ ပျော်ရွှင်ဖွယ်ကောင်းတဲ့ ဆက်ဆံရေးကို ပိုင်ဆိုင်ထားတဲ့စုံတွဲ တစ်တွဲအဖြစ် ပါဝင်ထားတာဖြစ်ပြီး ယင်းစုံတွဲဟာ သူတို့နှစ်ဦးအတွက် ချစ်ခြင်းတွေကို ဖန်တီးဖို့ နောက် တစ်ကြိမ် အခွင့်အရေးရကာ သူတို့ ရဲ့ ကြိုးစားပုံတွေကို ဇာတ်လမ်းဆင် ရိုက်ကူးထားတာဖြစ်ကြောင်း ဒရမ် မာဗီဇာဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေ အရ သိရပါတယ်။

သဘာဝလွန်ဖြစ်ရပ်တွေနဲ့ ပုံဖော် သွားမယ့်ဇာတ်လမ်းတွဲ "Confession Couple" မှာတော့ ဂျန်နာရာနဲ့ ဆန်ဟိုဂျန်တို့ဟာ အချိန်တွေကို နောက်ပြန်ရွှေ့နိုင်တဲ့ အခွင့်အရေးရရှိ မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုအချိန်တွေကို နောက်ပြန်ဆုတ်နိုင်တဲ့ ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီး ဖြစ်တဲ့ ရုပ်ရှင်တွေနဲ့မတူဘဲ ဒီရုပ်ရှင် သစ်မှာ ထူးခြားတာကတော့ အချိန်ကို ရွှေ့ဆိုင်းနိုင်သူဟာ တစ်ဦးတည်း မဟုတ်ဘဲ စုံတွဲနှစ်ဦးစလုံးက အတိတ် ကို ပြန်သွားကာ ရွေးချယ်မှုတွေကို ပြုလုပ်ကြရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလို

ပျော်ရွှင်တဲ့ဘဝတစ်ခုကို ဖန်တီးဖို့၊ အချစ်တွေကိုဖန်တီးဖို့ နောက် တစ်ကြိမ် အခွင့်အရေးရခဲ့ကြတဲ့ ဂျန်နာရာနဲ့ ဆန်ဟိုဂျန်တို့နှစ်ဦး ဘဝ သစ်တစ်ခုကို ပြန်လည်ဖန်တီးနိုင်မှာ လားဆိုတာကတော့ စောင့်ကြည့်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မင်းသမီး ဂျန်နာရာက အဆိုပါ ဇာတ်လမ်းတွဲရုပ်ရှင်သစ်မှာ မာဂျင်ဂျိုး အဖြစ်ပါဝင်ထားပြီး မင်းသား ဆန်ဟိုဂျန်ကတော့ ချိုင့်ဘန်ဒိုအဖြစ် ပါဝင်ထားတာဖြစ်ပါတယ်။ သူတို့ နှစ်ဦးဟာ အိမ်ထောင်သက်တမ်း အတော်လေး ရလာချိန်မှာတော့ စိတ်ပျက်ကာ မပျော်မရွှင်ဖြစ်လာခဲ့ကြပါတယ်။ ဒါ့အပြင် သူတို့နှစ်ဦးလက်ထပ်ဖြစ်ခဲ့ တာကိုလည်း နောင်တရနေကြတာ ဖြစ်ပါတယ်။ တစ်ချိန်မှာ အချိန်

စက်ပိုင်းတစ်ခုအတွင်း ဝင်ရောက်မိ ခဲ့ရာကနေ လက်ရှိ ၂၀၁၇ ခုနှစ်မှ ၁၉၉၉ ခုနှစ်ကာလတွေဆီ နှစ်ဦးသား ပြန်လည်ရောက်ရှိသွားခဲ့ပြီး သူတို့ရဲ့ အသက်(၂၀)စွန်းစွန်းကာလတွေကို ပြန်လည်စတင်ခွင့်ရခဲ့ကြတာ ဖြစ်ပါ တယ်။ ဒီတစ်ခါမှာတော့ သူတို့နှစ်ဦး ဟာ ယခင်ဖြစ်သန်းခဲ့ရတဲ့ အတွေ့ အကြုံတွေကိုအခြေခံကာ အမှားတွေ ကို ပြင်ဆင်ဖို့ ကြိုးစားခဲ့ကြတာဖြစ် ပါတယ်။ သူတို့နှစ်ဦးအကြား ပိုမို ကောင်းမွန်တဲ့အချစ်ကို တည်ဆောက် နိုင်မှာလား၊ အမှားတွေကိုရော ပြန်လည် ပြင်ဆင်နိုင်မှာလား၊ ဒါမှ မဟုတ် ကံကြမ္မာရဲ့ ဦးဆောင်မှု နောက်ကိုပဲ လိုက်ပါကြရမှာလားဆို တာတွေကို ရုပ်ရှင်မှာ အပြေညီရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

(အေးပြည့်)

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ARSA အစွန်းရောက်အကြမ်းဖက်သမားများ၏တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် နေရပ်စွန့်ခွာခေတ္တပြောင်းရွှေ့နေထိုင်သော တိုင်းရင်းသားများအတွက် အလှူငွေပေးအပ်

ပဲခူး အောက်တိုဘာ ၁၂
ရခိုင်ပြည်နယ် ရသေ့တောင်၊ ဘူးသီးတောင်နှင့် မောင်တော မြို့နယ်များတွင် ARSA အစွန်းရောက် အကြမ်းဖက်သမား များ၏ တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် နေရပ်စွန့်ခွာ ခေတ္တပြောင်းရွှေ့ နေထိုင်သော တိုင်းရင်းသားများအတွက် အလှူငွေပေး အပ်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး တော်ဝင်ဟံသာအစည်း အဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ ဝန်ကြီးချုပ်က ရခိုင်ပြည်နယ် ရသေ့တောင်၊ ဘူးသီးတောင်နှင့် မောင်တောမြို့နယ်များတွင် ARSA အစွန်းရောက် အကြမ်းဖက်သမားများ၏ တိုက်ခိုက်မှု ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ နိုင်ငံတကာပုံရိပ်မှာ အမျိုးမျိုးအဖုံဖုံ ဖိအားပေးစွပ်စွဲနေရပြီး နိုင်ငံရေးပုံရိပ်ကျဆင်းရန် ပြည်ပ မိဒီယာများက သတင်းမှားများ ထုတ်ပြန်ပေးလျက်ရှိနေ ကြောင်း၊ စည်းလုံးညီညွတ်မှုမရှိသည့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆီသို့ လျှောက်လှမ်းနိုင်မည်ဖြစ်၍ အစွန်းရောက်မှုများ မဖြစ် ပေါ်စေရန် လုံခြုံရေးသတိ၊ ပြဿနာကို ဖြေရှင်းပေးနိုင် သည့် နည်းလမ်းများရှာဖွေနိုင်သည့် နိုင်ငံရေးအသိ၊ မြန်လည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကူညီထောက်ပံ့မှုများ ပေးနိုင်သည့် စီးပွားရေးအမြင်၊ ယုံကြည်မှုဖြင့် အတူ ယှဉ်တွဲနေထိုင်နိုင်သော လူမှုရေးစိတ်ဓာတ်တို့ရှိစေချင် ကြောင်းနှင့် ဒီလိုပဋိပက္ခများ ထပ်မံမဖြစ်ပေါ်စေရေး အမျိုးသားရေးတာဝန်တစ်ရပ်အနေဖြင့် ဆောင်ရွက်ကြစေ

လိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။
ထို့နောက် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်ရင်က ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် လူမျိုးပေါင်းစုံ၊ ဘာသာ ပေါင်းစုံတို့သည် နှစ်ပေါင်းကြာရှည်စွာ အတူယှဉ်တွဲ နေထိုင်ခဲ့ကြကြောင်း၊ ယခုအခါ ARSA အစွန်းရောက် အကြမ်းဖက်သမားများက ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ ကျူးကျော် တိုက်ခိုက်ခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။
ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ARSA အစွန်းရောက် အကြမ်း ဖက်သမားများ၏ တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် နေရပ်စွန့်ခွာ ခေတ္တ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်သော တိုင်းရင်းသားများအတွက် ပဲခူး တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဝန်ကြီးများက ငွေကျပ် ၂၅၀၀၀၀၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများက ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်က ငွေကျပ် ၁၄၀၀၀၀၊ တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများက ငွေကျပ် ၇၀၂၈၀၀၊ တက်နေရောက်တီဂရုကုမ္ပဏီလီမိတက်က ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၀ စုစုပေါင်း ထောက်ပံ့လှူဒါန်းငွေ ကျပ် ၁၀၂၈၀၀၀ လှူဒါန်းကြသည်။

အခမ်းအနားသို့ ဝန်ကြီးချုပ်၊ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒု-ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဝန်ကြီးများ၊ စာရင်းစစ်ချုပ်၊ ဥပဒေချုပ်၊ အစိုးရ အဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး၊ တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် ဌာနဆိုင်ရာ များနှင့် အလှူရှင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
တင်နိုး(ပဲခူး)



LOIKAW EXPO' 2017 အီလက်ထရွန်နစ်နှင့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းပြပွဲလွှဲပြောင်းမြို့ပြ လှုပ်

လွိုင်ကော် အောက်တိုဘာ ၁၂
WINNER Economic Enterprise Service Co.,Ltd မှ စုစည်းပြုလုပ်သော ကုမ္ပဏီကြီးများ၊ လုပ်ငန်းရှင်ကြီးများ က တိုက်ရိုက်ခင်းကျင်းပြုသည့် LOIKAW EXPO' 2017 လွိုင်ကော်မြို့ အီလက်ထရွန်နစ်နှင့် လူသုံးကုန် ပစ္စည်းပြပွဲတွင် အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက လွိုင်ကော်မြို့နယ်ခန်းမ၌ ပြုလုပ်ရာ ကယား ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအယ်လ်စောင့်ရီ၊ ပြည်နယ်စည်ပင် သာယာရေးနှင့် လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်ကျော်ဌေး နှင့် WINNER Co.,Ltd အုပ်ချုပ်မှု ဒါရိုက်တာ ဦးမျိုး ညွန့်အောင်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။
ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဧည့်သည်တော် များက LOIKAW EXPO' 2017 အီလက်ထရွန်နစ်နှင့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းပြပွဲ၌ ခင်းကျင်းပြသထားမှုအား

တားမြစ်ထားသည့်ကုန်ပစ္စည်းများရောင်းချခြင်းမပြုရန် စစ်ဆေး

ကျယ်ပျော် အောက်တိုဘာ ၁၂
သောင်ကြီးကျေးရွာ စည်ပင်သာယာ ရှေးရိုးစေ့ရောင်းချသည့်ဆိုင်များသို့ သွားရောက်၍ တားမြစ်ထားသည့် ကုန်ပစ္စည်းများ ရောင်းချခြင်းမပြုရန် ကို စိစစ်ပညာပေးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် စားသုံး သူရေးရာဦးစီးဌာန စည်ပင်သာယာ ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ဈေးစားသုံးသူရေး ရာ တာဝန်ရှိသူများ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ရောင်းချခြင်းမပြုရန် တားမြစ်ထားသည့် အစားအစာများ၊ ဘေးဥပဒ်ဖြစ်စေနိုင်သော ဆိုးဆေး ပါ အစားအစာများကို စစ်ဆေးခြင်း နှင့် အဆိုပါပစ္စည်းများအား ဝယ်ယူ ရောင်းချခြင်းမပြုရန်တို့ကို အသိပေး ဆွေးနွေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ဇေဝင်းမြင့်(ပြန်/ဆက်)**

ကလေးသူငယ်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးနှင့် သက်ငယ်မှီခိုမှုပျောက်ရေးအသိပညာပေး

မြိတ် အောက်တိုဘာ ၁၂
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်မြို့ ကမ်းနားလမ်းရှိ ပုလဲရတနာခန်းမ၌ အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကလေးသူငယ်ကာကွယ် စောင့်ရှောက်ရေးနှင့် သက်ငယ် မှီခိုမှုပျောက်ရေး အသိပညာပေး ဟောပြောပွဲ ကျင်းပခဲ့သည်။
ဟောပြောပွဲတွင် ကျွန်းစုမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်တင်တင်ရီက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားခဲ့ပြီး သက်ငယ်မှီခိုမှုများ လျော့နည်းပျောက် ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးကြရန် တိုက် တွန်းပြောကြားခဲ့သည်။
ထို့နောက် အမျိုးသမီးနှင့် ကလေး သူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး အမျိုးသားလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် နော်စန္ဒာလှလှစိုးက

ကော်မတီအနေဖြင့် အမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်ဆိုင်ရာကိစ္စများတွင် ဆောင်ရွက်ပေးနေမှုအခြေအနေနှင့် ဥပဒေရေးဆွဲနိုင်ရေးအတွက် မိတ် ဖက်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ဆွေးနွေး ပြောကြားခဲ့သည်။
ဆက်လက်၍ (Win Win Organization)မှ ဒေါက်တာဖြိုးသီဟ က ကလေးသူငယ်ကာကွယ်စောင့် ရှောက်ရေးနှင့် သက်ငယ်မှီခိုမှု ပျောက်ရေးအတွက် ဆေးပညာ ရှုထောင့်များမှ ပရိုဂျက်တာဖြင့် ရှင်း လင်းဆွေးနွေးခဲ့ပြီး တက်ရောက်လာ သူများက သိရှိလိုသည်များအား မေး မြန်းဆွေးနွေးခဲ့ရာ အမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးကော်မတီ အတွင်းရေးမှူးက ပြန်လည်ဆွေးနွေး မြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျိုက်ထိုပြန် / ဆက်တွင် တိုင်းရင်းသားများ၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများပြပွဲကျင်းပ

ကျိုက်ထို အောက်တိုဘာ ၁၂
ကျိုက်ထိုမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်အတွင်းရှိ တိုင်းရင်းသားမျိုးနွယ်စုများ ၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်း

များ ပြပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီ၌ မြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်၌ ခင်းကျင်းပြသခဲ့သည်။ ပြပွဲတွင် မြို့နယ်အတွင်းရှိ မွန်၊ ကရင်၊ ပအိုဝ်း၊ ဗမာ

တိုင်းရင်းသားများ၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု ဓလေ့ထုံးတမ်းများ နှင့် အမွေအနှစ်ပစ္စည်းများကို ကဏ္ဍအလိုက် စုစည်းကာ ပြသထားရာ လာရောက်လေ့လာကြည့်ရှုသူများပြားခဲ့ သည်။
ထိုသို့ ပြသရာတွင် မွန်ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုကဏ္ဍတွင် မွန် အမျိုးသား အမျိုးသမီးများ၏ ဝတ်စားဆင်ယင်မှုနှင့် ရိုးရာ တူရိယာများဖြစ်သည့် ထောင်သရော မိကျောင်းစောင်း၊ စည်းဝါးအပါအဝင် မွန်လူမျိုးများ၏သမိုင်းစာပေနှင့် ခေတ်အဆက်ဆက်နန်းစံဘုရင်များ၏ ပန်းချီ ကားချပ်များ၊ ရှေးခေတ်ဝတ်စားဆင်ယင်မှုများနှင့် ရှေးခေတ်သုံးဒီဇိုင်းပြား များ၊ မြေထည်၊ ယွန်းထည်များ၊ ရိုးရာဓလေ့အလှူမင်္ဂလာ ပွဲများထင်ရှား ကျော်ကြားခဲ့သည့် ပုဂ္ဂိုလ်များ၏မှတ်တမ်း ဓာတ်ပုံများကို ခင်းကျင်းပြသထားသည်။
ကရင်တိုင်းရင်းသားကဏ္ဍတွင် ကရင်တိုင်းရင်းသား များ၏ ပုံရိပ်ကိုဖော်ဆောင်သည့် ဖားစည်၊ ကျွဲချို၊ မောင်း၊ ရိုးရာကပွဲများတွင်အသုံးပြုသည့် ဘင်စောင်း၊ ပုလွေ အမျိုးမျိုးတို့နှင့်အတူ ရိုးရာအမျိုးသား အမျိုးသမီး ဝတ်စုံ များ၊ တောတက်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဒူးလေး၊ ပလိုင်၊ ထွန်ယက်စိုက်ပျိုးရာတွင်အသုံးပြုသည့် ထွန်သွား၊ ကဒူး (ခ)ခမောက်၊ ပလိုင်၊ စပါးကြိတ်ဆုံတင်းတောင်း၊ ပြည်တောင်း၊ ငါးဖမ်းရာတွင်အသုံးပြုသည့် မြှားနှင့် ငွေဖြင့်

ပြုလုပ်ထားသည့်ရှေးခေတ် အမွေပစ္စည်းများဖြစ်သော ခေါင်းစည်းကွင်း၊ လက်ကောက်၊ နားတောင်း၊ ပုတီး၊ ခါးပတ်စာပေ ဒေသအလိုက်နေထိုင်သည့် အိမ်၊ ရက် ကန်းစင်၊ ချက်ပြုတ်စားသောက်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဝါးပစ္စည်းများ၊ ထင်ရှားကျော်ကြားသည့် ပုဂ္ဂိုလ်ကြီးများ၏ ဓာတ်ပုံများကို ခင်းနားစွာပြသ၍ လည်းကောင်း၊ ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားနှင့် ဗမာတိုင်းရင်းသားကဏ္ဍတွင် လွယ်ဒါး၊ ခေါင်းပေါင်း၊ အိုးစည်၊ ပတ္တလား၊ စောင်းနှင့် အမျိုးသား အမျိုးသမီး ရိုးရာဝတ်စုံများကိုပြသထား၍ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသူ ကျောင်းသားများ၊ ဌာန ဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများက လာရောက် ကြည့်ရှုလေ့လာခဲ့သည်။
ထိုသို့ပြသခြင်းမှာရှေးခေတ်တိုင်းရင်းသားမျိုးနွယ်စု တို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအမွေကို ယနေ့ခေတ် လူငယ်များ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်တတ်စေရန်နှင့် အမျိုးဂုဏ်၊ ဇာတိ ဂုဏ်မြှင့်မားစေရန်နှင့် ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်ကိုလူငယ်များ ဝင်/ထွက်သွားလာ၍ ပညာဗဟုသုတရှာဖွေလိုစိတ်များဖြစ် ပေါ်လာစေရန်ရည်ရွယ်၍ပြပွဲများကို ပြုလုပ်ပေးခြင်း ဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်သန်းသန်းမော်က ပြော ကြားခဲ့သည်။ **ဝင်းမောင်(ကျိုက်ထို)**



ကြေးမုံ

NEW MOTION Travels & Tours
 အများဆုံး အခန်းအမြောက်အမြား အနာဂတ်အတွက် အင်အားဖြစ်ပေါ်သည်။
 ခရီးလှည့်သစ်လွင် ခရီးစဉ်

* မတောင်ကြီး၊ မီးပုံး၊ မုံရွာ၊ ဝေဇာ	Nov; 1,10, Dec;15,22,29	* ဗြိတိန်ခရိုင်	Nov; 2,11, Dec;16,23,30
* မန္တလေး ဝေဇာ	Nov; 1,10, Dec;15,22,29	* ကလေး - လှိုင်ကောက်ခရိုင်	Nov; 1,10, Dec;15,22,29
* ပုဂံ ဝေဇာ	Nov; 1,10, Dec;15,22,29	* ဘေးလယ် - မော်လမြိုင်ခရိုင်	Nov; 1,10, Dec;15,22,29
* မုင်း ဝေဇာ	Nov; 1,10, Dec;15,22,29	* မြဝတီ - ပဲခူးခရိုင်	Nov; 1,10, Dec;15,22,29

အမှတ်-16၊ ကျွန်းတောင်လမ်း၊ စမ်းချောင်း၊ Ph ; 09 73148922, 09 260792879, 09 260792878, 01 527 922, 01 538 811

English စာ/စကား
 Japanese(N5/4/3)
 Ph : 09974141806

Mega Sky Travels & Tour တစ်ဆောင်တိုင်အထူးခရီးစဉ်များ
 Nov 2, Nov 10 ဩစတြေးလျခရီးစဉ်အမှတ် ၈-၂၀၂၉
 တောင်ကြီး၊ အင်းစိမ်း၊ ပင်းတေး၊ ကလေး (4N/5D) 180,000
 ပုဗ္ဗိ၊ ပုဂံ (၄ရက်ခရီးစဉ်) (3N/4D) 110,000
 Ph: 01 377009, 09 5071456, 09 450016683, 09 772144849

ဝိဇ္ဇာယတြာဆရာမိုး
 ကလေးအမည်ပေး
 09 4210 89208

သုခမိန့်စာပေ 01-253079 / 09 51 55654 / 09 76 51 55654
 NOV ခရီးစဉ် ပူသင်ပွဲသည်၊ ငွေစင်ပွဲနှင့်တားသိ
 OCT, 20 စက်နေ့ အထိသာ စာရင်းလက်ခံမည်။

ကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းပြဲခန့် ၁၃-၁၀-၂၀၁၇ မှစ၍ ရန်ကုန်

ဝေဇာ၊ မင်္ဂလာ (သိမ်ကြီးမေ့) မင်္ဂလာစံပြ (ဘုန်းကြီးလမ်း) မင်္ဂလာစံပြ (စံရိပ်ခြင်)၊ Junction JCGV (City)၊ JCGV (City Mall-စိန်ဇွန်း)၊ JCGV (Mawtin)၊ Red Radiance (လှည်းတန်း)၊ နဝေဒါ၊ မဟာမြိုင်၊ ဓမ္မတို၊ ကန်သာယာ (မ/ဥက္ကလာ)၊ မြေတနာ၊ ဓမ္မမြည်သာ၊ မြတ်သာ (သန်လျင်)

၁၃-၁၀-၂၀၁၇ မှစ၍

PARADISO Cinema (ခေတ်သစ်)၊ မန္တလေး-မြို့၊ မြို့ရက်ရောင်း၊ JCGV (မန္တလေး)၊ မကွေး- မင်္ဂလာစံပြ၊ မြည် - မင်္ဂလာစံပြ၊ သားအုံ - ဦးဆောင်ပန်း၊ တက်နေဝင်း၊ ပဲခူး- မင်္ဂလာ၊ ဓမ္မတို - မင်္ဂလာ၊ CON၊ တောင်ငူ - New 3D၊ နေပြည်တော် - Junction JCGV၊ အောင်သပြေ၊ ဓမ္မယုဂ်သီရိ၊ [PARADISO - ဇရာပုံ၊ သီတလေး၊ ပုသိမ် - ဓမ္မမြည်တော်၊ သထုံ - PARADISO၊ မော်လမြိုင် - JCGV၊ မြဝတီ - သွန်း၊ ဓမ္မစင်၊ မြိတ် - မြိတ်မင်္ဂလာ၊ တောင်ကြီး - မြသုခ၊ Mega Ace၊ မြင်ဦးလွင် - Movie Planet၊ ရယ်ရီလွင်၊ ဝန်းမော် - စတာ၊ လားရှိုး - သီတာအေး၊ သိန်းတိုက်၊ အောင်သီရိ၊ ပခုက္ကူ - သီဟ၊ ရေခဲရောင်း - ရတနာ၊ မိတ္ထီလာရောင်း၊ မြင်းမြဲ - မြေလတ်စုံ၊ [PARADISO - မုံရွာ၊ အောင်ပန်း၊ တောတပန်းတောင်၊ ဓမ္မတို]

ဘာဆင့်မြင့်ရုံများတွင် တင်ပြနိုင်သည်။

Let's Build Together!

MAX CEMENT

SALES HOTLINE
09 770 770 770

TECHNICAL HOTLINE
09 960 960 560

မက်စ်သီလင်မြေတိုက်ရိုက်ဝယ်ယူရရှိနိုင်သော နေရာများ
 လိပ်စာ (၁)
 အမှတ် ၅၂၊ ရာမကုတ်လမ်း၊ ဩစတြေးလျကွက်၊ ဩစတြေးလျအနီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

လိပ်စာ (၂)
 မုင်းမုန်း - တောင်ညိုလမ်း၊ စည်ပင်ခေတ်ရိပ်သာရွာ၊ ဓမ္မကြာပင်ရပ်ကွက်၊ နေပြည်တော်မြို့

လိပ်စာ (၃)
 တောင်စိလား၊ လယ်ဝေမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်မြို့

သစ်တောနဲ့ သစ်ပင် ချစ်ခင်တဲ့ လူမျိုး သစ်ပင်ကို နှစ်စဉ်စိုက် ရွှေတိုက်ကိုစိုး



ရန်ကုန်မြို့တော်၏ ခေတ်အမီဆုံးနှင့် အကြီးဆုံး လက်ကားဈေးကြီး ဖြစ်လာမည့် GMP MALL နှင့် Office Tower, Hotel များ ပါဝင်သော စီမံကိန်း



- ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် ၊ မြန်မာ့ဂုဏ်ရည်လမ်းနှင့် ဝိုလ်မင်းရောင်လမ်းကြားတွင် တည်ရှိသည့် စီးပွားရေးအဆောက်အအုံ (Shopping Mall ,Hotel,Office Tower) များ ပါဝင်သည့် စီမံကိန်းဖြစ်ပါသည်။
- စီမံကိန်း၏ ပထမအဆင့်အဖြစ် တည်ဆောက်မည့် Shopping Mall သည် ဧရိယာ စတုရန်းပေ (၉၀၀,၀၀၀) ကျော်ရှိသည့် (၈)ထပ် RCအဆောက်အအုံဖြစ်ပြီး ဖြေအောက်ထပ်တွင် စားသောက်ဆိုင်များ၊ ဖြေညီထပ်မှ စတုတ္ထထပ်အထိ ဈေးဆိုင်ခန်းများ၊ ပဉ္စမထပ်နှင့် ဆဋ္ဌမထပ်အထိ မှာရုံးခန်းနှင့် ပစ္စည်းသိုလှောင်ခန်းများ ပါဝင်ပါသည်။ ဆိုင်ခန်းတစ်ခန်းလျှင် ဧရိယာစတုရန်းပေ (၂၀၀) မှ (၄၀၀) ဝန်းကျင် အကျယ်အဝန်းဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားပါသည်။
- Shopping Mall အတွင်း ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသူများ ကျယ်ပြန့်စွာနှင့် လေဝင်လေထွက် ကောင်းမွန်စွာ ရရှိနိုင်ရန် Floor height (၁၉) ပေအပြင်နှင့် လျှောက်လမ်း (Corridor) များကို (၁၄) ပေ မှ (၁၇) ပေ အကျယ်ထိ ဖွဲ့စည်းထားပြီး Water Cooled Chiller စနစ်သုံး Airconditioning စနစ်များ ၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်ပီ မီးဘေးကာကွယ်ရေး နှင့် မီးငြိမ်းသတ်ရေးစနစ်များ ဖြစ်သော Fire sprinkler system, Smoke / Heat detector system, Smoke extracting / Curtain system, Fire Hose reel system, Fireman Lift များအပြင် ပြည့်စုံလုံလောက်သော အရေးပေါ်ထွက်ပေါက်များ ၊ လှေကားများ ၊ ၂၄ နာရီ CCTV နှင့် လုံခြုံရေးစနစ်များ ပါဝင်ပါသည်။
- Shopping Mall တွင် Schindler အမှတ်တံဆိပ် (1.6) တန် ကုန်တင် ဓာတ်လှေကား (၁၀) စင်းကို ဇန်(၄) ဇန် ခွဲ၍ ကုန်တင် ကုန်ချ လွယ်ကူစေရန် စီစဉ်ထားရှိပြီး (၁၅) ယောက်ဆုံ လူစီးဓာတ်လှေကား (၃) စင်း နှင့် ရွေ့လျားစက်လှေကား (၂၀) စင်း ပါဝင်ပါသည်။ ၎င်းအပြင် မော်တော်ယာဉ်အစီးရေ (၆၀၀) ကျော် ရပ်နားနိုင်မည့် ကားပါကင် အဆောက်အအုံ တစ်ခုလည်း ပါဝင်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ရရှိရေးအတွက် 25MVA ဓာတ်အားခွဲစုံ တစ်ခု တည်ဆောက်၍ ဓာတ်အားရယူသွားမည်ဖြစ်ပြီး Standby Generator များလည်း တပ်ဆင်ပေးသွားပါမည်။
- အဝတ်အထည်များ ၊ အလှကုန်များ ၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ ကိုလက်လီလက်ကားရောင်းချသွားနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ငွေကြေးလုပ်ငန်းများ လျင်မြန် လွယ်ကူစေရန်အတွက် ဘဏ်များလည်း ပါရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။

စိတ်ပါဝင်စားသူများ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါပြီ

DEVELOPER-
GA MONE PWINT CO.,LTD.
 အမှတ် (၂၄၅) ၊ ဓားကရာလမ်း ၊ မြေမှီကုန်း ၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ် ၊ ရန်ကုန်မြို့။

TEL : 01- 524 963, 01- 526 928
01- 516 533~6

THE CENTRAL

WHERE THE FINEST MEETS

LIMITED LAKEVIEW UNITS REMAINING



At the Corner of Kabar Aye Pagoda Road and Kanbe Road, The Central is designed to be a world-class mixed-use development with Yangon's first retail walking street, F&B complex, luxury residential units, complete clubhouse facilities, and Grade-A office space. It is a vision for a vibrant, sustainable and harmonious Yangon.

ကမ္ဘာ့အဆင့်မြင့်ဆုံးနှင့်ကုန်သွယ်ရေးအဆင့်မြင့်

The Central သည် မြန်မာ့နိုင်ငံ၏ ပထမဆုံးအဆင့်မြင့်ဆုံးနှင့်ကုန်သွယ်ရေးအဆင့်မြင့်ဆုံး ဖွဲ့စည်းလုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး စားသောက်ဆိုင်များ၊ အဆင့်မြင့်လှူဒါန်းခန်းများ၊ ဖြူရှင်းခန်းများ၊ Clubhouse ဝန်ဆောင်မှုများ၊ Grade-A မြေခန်းများ ပါရှိသည့် ကမ္ဘာ့အဆင့်မြင့် mixed-use development တစ်ခုဖြစ်လာပါမည်။ The Central သည် မြန်မာ့နိုင်ငံ၏ သက်ဝင်စိတ်လွှင့်ခြင်း၊ ဝိုင်းဝန်းထည့်တုံ့ခြင်းနှင့် စည်းလုံးခြင်းတို့၏ မှန်ကန်သောအဖြစ်ဖြစ်ပါသည်။



ENQUIRY HOTLINE
 +959 777 773 770

PROJECT LOCATION
 Corner of Kabar Aye Pagoda Road and Kanbe Road,
 Yankin Township, Yangon, Myanmar
www.thecentral.com.mm

INFORMATION CENTER ADDRESS
 160 Meters from the Corner of
 Kabar Aye Pagoda Road and Kanbe Road
 (Across from MIC Office)



TOSHIBA
Leading Innovation >>>

f TOSHIBA CE Myanmar

Entertainment Made Simple



androidtv™

Android TV is a trademark of Google Inc.

အထူး ပရိုမိုးရှင်း

၂၉-၉-၂၀၁၇ မှ ၁၂-၁၁-၂၀၁၇ထိ

Promotion ပွဲလုပ်မည့်နေရာများနှင့် Toshiba Showroom(ရန်ကင်း) နှင့်(မန္တလေး)တို့တွင် သွားရောက်ဝယ်ယူပါက အောက်ပါ Buy-1-Get-1 အစီအစဉ်အားရရှိပါမည်။ Promotion ပွဲ၌ လုပ်ရောင်းမည့် နေရာများတွင် လာရောက်ဝယ်ယူပါက TOSHIBA Android TV Polo Shirt တစ်ထည်ထပ်မံ၍ လက်ခံဆောင်ရရှိပါမည်။

BUY U9750 40" FREE	BUY U7750 32" FREE	BUY U6750 23" FREE
------------------------------	------------------------------	------------------------------

Promotion ပွဲ လုပ်မည့် နေရာများ

- Junction City**
13.10.2017 to 15.10.2017
10 AM to 9:00 PM
- Ocean Center (North Point)**
20.10.2017 to 22.10.2017
10 AM to 9:00 PM
- Capital Hyper Mart (သာသကော)**
27.10.2017 to 29.10.2017
10 AM to 9:00 PM
- Gandamar Wholesale Center**
10.11.2017 to 12.11.2017
10 AM to 9:00 PM

Toshiba Showroom (ရန်ကင်း) - အမှတ် ၁၄၄ / ၁၅၂ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ အလယ်တလောက်၊ ရန်-၀၁-၂၅၂၉၀၊ ၂၅၂၉၁
Toshiba Showroom (မန္တလေး) - အမှတ် ၁၇၇၊ နှစ်လမ်းဆုံလမ်းထပ်တော်၊ ချမ်းသာသာဝိဇ္ဇာလမ်း၊ ရန်-၀၂-၃၂၇၃၁၊ ၃၂၇၃၆

အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို TOSHIBA CE Myanmar Facebook Page တွင်လည်း ဝင်ရောက်လေ့လာနိုင်ပါသည်။

YANGON 100PLUS ACTIVE RUN 2017

YANGON 100 PLUS ACTIVE Run 2017

သုဝဏ္ဏ အားကစားကွင်း
19th Nov 2017 (SUN)

100PLUS Active Run Ticket များကို (12-10-2017) မှ (5-11-2017) အထိ အောက်ပါဆိုင်များတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

- City Mart ဆိုင်ခွဲများ -**
(မြေနီကုန်း၊ အောင်ဆန်း၊ ၄၇ လမ်း၊ ရွှေပင်လုံ၊ စစ်တောင်း၊ ရန်ကင်း၊ သမိုင်း၊ Junction Maw Tin၊ China Town၊ ဝေဇယန္တာ၊ Junction Square၊ လှည်းတန်း၊ Center AKK၊ Junction ဝေန၊ Junction 8)
- Ocean ဆိုင်ခွဲများ -**
(North Point၊ ရွှေဂုံတိုင်၊ စိန်ဂွန်း)
- Market Place ဆိုင်ခွဲများ -**
(Junction Square၊ မြန်မာပလာဇာ)

NEW Sports Drink
100 PLUS ACTIVE
No Gas + Vitamins B3, B6, B12

ဇီဝ မျိုး ခွံ မျိုး ကွဲ တွေ ကြွယ် စေ ဖို့ သ ဘာ ဝ တော တွေ ထိန်း သိမ်း ဖို့

အချိန်နေရာမရွေး ချက်ချင်းမြန်မြန်ငွေလွှဲရန်

M-ပိုက်ဆံနဲ့ ငွေဖြည့်ပြီး
ဖုန်းငွေ **၂ဆ** ရယူပါ



M-ပိုက်ဆံ

***999#**

ကို ခေါ်ဆို
စာရင်းသွင်းပြီး
App ကို
ဒေါင်းလုတ်ရယူပါ



စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများအတိုင်းသာ



Asia General Holding Co., Ltd.

Type Test Accredited by



“ Leading Transformer and Switchgear Manufacturer in Myanmar ”

HV / MV / LV one stop solution



မြန်မာပြည်တွင် ဝေဖန်းနှင့် အကြီးဆုံးလော 230kV, 100 MVA အား Asia General Transformer Co.,Ltd ဌ အောင်မြင်စွာထုတ်လုပ်ခဲ့ ...
Technical Transfer Agreement with Mitsubishi for power transformer up to 230 kV class



Successfully Passed Type Test accredited by DEKRA, Netherlands for 100 MVA, 230kV class and 30MVA, 66/11 kV power transformers.



CE Panel



kWh Meter Panel



Package Substation



Main Distribution Board



Capacitor Bank

Medium and Low voltage switchgear များအား ABB (Italy) ခုဦးဝညာများဖြင့် မြန်မာပြည်တွင် Asia General Electric Co.,Ltd ဌ ထုတ်လုပ်နေပါသည်။

Yangon Address - No. 501/503, Pyay Road, Kamaryut Township, Yangon, Myanmar.
Tel : (951) 2304273 / (951) 2304275 Fax: (951) 2304274/ (959) 8611036 / (959) 261009595 / (959) 456437337

Mandalay Address - No.(901), 78 Rd.(Ygn - Mdy) Rd. Theik Pan St & University St, Malar Aung Myae Tsp, Mandalay, Myanmar.
Tel : (+95) 9 762 005700, 9 772005700

Email - sales.ageh@ageholding.com, commercial.ageh@ageholding.com, <https://www.facebook.com/AsiaGeneralHolding>.

Website - www.ageholding.com



မန္တလေးမြို့တွင် အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် ညနေပိုင်းမှစတင်၍ အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက် နံနက်ပိုင်းအထိ မိုးအဆက်မပြတ်ရွာသွန်းပြီး ယနေ့ နေ့လယ်ပိုင်း၊ ညနေပိုင်းတို့တွင်လည်း ဆက်လက် ရွာသွန်းနေသောကြောင့် လမ်းများ ရေလျှံနေပြီး ရပ်ကွက်အချို့ ရေဝင်နေကြောင်းနှင့် ကျောင်းအချို့လည်း ပိတ်လိုက်ကြောင်း သိရသည်။

(မန္တလေးမြို့တွင် အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီမှ အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီအထိ ၂၄ နာရီအတွင်း ရွာသွန်းခဲ့သော မိုးရေချိန်မှာ ၅ ဒသမ ၁၆ လက်မ(၁၃၁ မီလီမီတာ)ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။)

တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

မောင်တောနှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်တို့တွင် GSM စခန်း ၂၂ ခုအား ယခုလကုန်ပိုင်းတွင် စတင်တည်ဆောက်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိ

မောင်တော အောက်တိုဘာ ၁၂

မောင်တောဒေသ၌ နယ်မြေပြန်လည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းလာသည်နှင့်အမျှ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးကို အလေးထားဆောင်ရွက်နေပြီး လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်ရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေး၊ ပညာရေး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ ဆက်သွယ်ရေး၊ စီးပွားရေး စသည်ဖြင့် ကဏ္ဍစုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် စီစဉ်လျက်ရှိရာ ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍအနေဖြင့်လည်း မောင်တောမြို့နယ်နှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်တို့တွင် GSM စခန်း ၂၂ ခုအား အောက်တိုဘာလကုန်ပိုင်းတွင် စတင်တည်ဆောက်သွားရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

“လက်ရှိမှာ အဲဒီ GSM စခန်းတွေကို တည်ဆောက်သွားဖို့ ရည်ရွယ်ထားပေမယ့် လုပ်မယ့်နေရာကိုတော့ အတိအကျပြောလို့မရသေးပါဘူး။ သက်ဆိုင်ရာဒေသအဖွဲ့ အစည်းတွေနဲ့ ညှိနှိုင်းရဦးမှာပါ။ လုပ်ငန်းတွေကိုတော့ အောက်တိုဘာလကုန်ပိုင်းလောက် စတင်ဆောင်ရွက်ဖို့စီစဉ်နေပါတယ်။ အခုဆောင်ရွက်မယ့် GSM စခန်းတွေ ပြီးရင်တော့ လိုင်းအားလုံးချိတ်ဆက်လို့ ရသွားမှာပါ” ဟု ရခိုင်ပြည်နယ် ဆက်သွယ်ရေးမန်နေဂျာ ဦးဆွေသိန်းက ပြောကြားသည်။

ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍအနေဖြင့် မောင်တောမြို့နယ်တွင် GSM စခန်း ၁၈ ခုနှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်တွင် GSM စခန်း ၁၆ ခုရှိပြီး ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးကို အထောက်အကူပြုစေရေးရည်ရွယ်ကာ စုစုပေါင်း GSM စခန်း ၂၂ ခုထပ်မံ တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ရာ ယင်းဆောင်ရွက်ချက်ပြီးစီးခဲ့ပါက မောင်တောနှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်တို့တွင် GSM စခန်း စုစုပေါင်း ၅၆ ခုရှိလာမည်ဖြစ်သည်။ (နိုင်လင်းကြည်၊ သန့်ဇင်ဝင်း)

ဂျေလိဂ်ကလပ် ဆီရီဇိုအိုဆာကာအသင်း၏ Football Clinic အစီအစဉ်တွင် ကစားသမား ၁၀၀ ဝန်းကျင် လေ့ကျင့်



ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၂

ဂျေလိဂ်ကလပ် ဆီရီဇိုအိုဆာကာအသင်း၏ Football Clinic ကို ယနေ့ညနေပိုင်းက အမျိုးသားဘောလုံးအကယ်ဒမီ(ရန်ကုန်)၌ ကျင်းပရာ မြန်မာလူငယ်ကစားသမား ၁၀၀ ဝန်းကျင်အား လေ့ကျင့်သင်ကြားခဲ့သည်။ လူငယ်ကစားသမားများ ထွက်ပေါ်လာရန် ရည်ရွယ်ကျင်းပခြင်းဖြစ်ပြီး ဘောလုံးအကယ်ဒမီများနှင့်အား/ကာသိပုံတို့မှ ကစားသမားများ တက်ရောက်ခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် ရှေးဦးစွာ မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားပြီး ဂျပန်နိုင်ငံ အားကစားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီးက မြန်မာဘောလုံးတိုးတက်ရေးအတွက် ပံ့ပိုးကူညီဆောင်ရွက်ပေးနေသည့် အစီအစဉ်များကို ပြောကြားသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ ❖



BEST BANK IN MYANMAR

Awarded by EUROMONEY 2017

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့တွင် အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော ရဲဝတ်ပစ္စည်း(၅)မျိုးကို မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ပြည်တွင်း၌ဝယ်ယူရန် ရှေးနှုန်း တင်သွင်းလွှာ ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါစတင်ရောင်းချမည့်ရက်မှာ ၁၃-၁၀-၂၀၁၇ရက်မှ ၁၄-၁၀-၂၀၁၇ရက်အထိ ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါတင်သွင်းဖွင့်လှစ်မည့်ရက်မှာ ၁၅-၁၀-၂၀၁၇ရက်၊ ၁၀းဝန်ခံရရှိရပါသည်။

၄။ တင်ခါပုံစံများအား တစ်စောင်လျှင်(၁၀၀၀/-)နှုန်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ရုံးအမှတ်(၄၅)၊ ပြည်တင်း/ထောက်ပံ့ဌာနခွဲတွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိလိုပါက တယ်လီဖုန်း နံပါတ်-၀၆၇-၄၁၂၅၁၂၅၁ ဆက်သွယ်မေးမြန်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ဖျော်ဖြေဝယ်ယူရေးအဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ဦးမင်းနိုင်(၁၁/တကန(နိုင်)၀၈၀၇၄၄) နှင့် PSC & RB လက်မှတ် PC 01141814 မှာ ခရီးသွားစဉ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိကာ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၄၅၆၀၂၅၀၀

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ဒေါ်သီသီမျိုးအောင်(၁၂/တမရ(နိုင်) ၀၄၃၇၆၆) နှင့် နိုင်ငံကူးလက်မှတ်အမှတ် A 421021 မှာ ခရီးသွားစဉ် ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိကာ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၄၀၂၅၂၅၂

မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်(နေပြည် တော်)၊ ရုံးအမှတ်(၅၅)၌ အစည်းအဝေးခန်းမ ပေ(၁၂၀x၈၀x၂၂) (၁)ခန်းနှင့် အစည်းအဝေးခန်းမပေ(၃၀x၂၅x၁၁) (၂)ခန်း၊ စုစုပေါင်း(၃)ခန်းအတွင်း အသုံးစနစ်တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရန်ရှိပါသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ခါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၂။ တင်ခါစည်းကမ်းချက်များပါဝင်သော အိတ်ဖွင့်တင်ခါပုံစံကို ၁၃-၁၀-၂၀၁၇ ရက်မှ ၂၀-၁၀-၂၀၁၇ရက်အထိ ရုံးဖွင့်ရက်များအတွင်း မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်၊ ရုံးအမှတ်(၅၅)၊ စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် လူသားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဌာန၊ အင်ဂျင်နီယာ ဌာနစိတ်(မြို့ပြ)တွင် လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါများကို ၂၄-၁၀-၂၀၁၇ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ၉:၃၀ နာရီမှ ၁၆:၀၀နာရီအတွင်း ရုံးအမှတ်(၅၅)၊ စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် လူသားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနတွင် တင်သွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။(သတ်မှတ်ကာလထက် ကျော်လွန် သော တင်ခါများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။)

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါ တင်သွင်းလိုသူသည် သတ်မှတ်ထားသော တင်ခါအာမခံ ကြေးပေးသွင်းပြီးမှ သတ်မှတ်အိတ်ဖွင့်တင်ခါပုံစံတင်သွင်းရမည်။

၅။ အသေးစိတ်သိရှိလိုသော အချက်အလက်များကို အင်ဂျင်နီယာဌာနစိတ်(မြို့ပြ) ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၈၅၉၄၅၅ နှင့် ဆက်သွယ်မေးမြန်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ခါစီစစ်ရေးအဖွဲ့

ရုပ်ပုံ-မစိုးရိမ်ရွှေကျင်တိုက်သစ်

မဟာကထိန်လျာသင်္ကန်းကပ်လှူပွဲကျင်းပမည်

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရုပ်ပုံ-မစိုးရိမ်ရွှေကျင် တိုက်သစ်၌ ပုရိမဝါမှ ထုတ်မူကြကုန်သော ပဓာနနာယက ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တအမတောဘာသ အမှူးရှိသည့် စာချ စာသင် သံယာတော်အပါ(၁၆၀)နှင့် ပင့်သံယာတော် အရှင်မြတ်တို့အား ကထိန်ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများဖြစ်ကြသော နှစ်ဖက်မိဘများအား ရည်စူး၍ ဦးထွန်းဝင်း-ဒေါ်ခင်နွယ်တင်၊ သား-ဦးသတိုးဟိန်း- ဒေါ်စိုးမာလာ၊ မြေး-မောင်ပြည့်စုံ၊ မောင်အောင်စည်၊ မောင်မိုးမြင့် (မြန်မာ့ဩဘာမိသားစု)တို့က (၁၃၇၉ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့် ကျော် ၁၀ရက်) ၁၅-၁၀-၂၀၁၇ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် မဟာကထိန်လျာသင်္ကန်း ကပ်လှူပွဲ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းဒါယကာ၊ ဒါယိကာမတို့အား ကြွရောက်နိုင်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

DM TRAVELS

ချောင်းသာ - ၁၀၀၀၀ကျပ်
ငွေသောင် - ၁၀၀၀၀ကျပ်

09- 25710 3030
09- 25254 5050

ဝန်းရာဝင်း-ဓမ္မဒါန

အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့တွင် အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော ရဲဝတ်ပစ္စည်း(၅)မျိုးကို မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ပြည်တွင်း၌ဝယ်ယူရန် ရှေးနှုန်း တင်သွင်းလွှာ ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါစတင်ရောင်းချမည့်ရက်မှာ ၁၃-၁၀-၂၀၁၇ရက်မှ ၁၄-၁၀-၂၀၁၇ရက်အထိ ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါတင်သွင်းဖွင့်လှစ်မည့်ရက်မှာ ၁၅-၁၀-၂၀၁၇ရက်၊ ၁၀းဝန်ခံရရှိရပါသည်။

၄။ တင်ခါပုံစံများအား တစ်စောင်လျှင်(၁၀၀၀/-)နှုန်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ရုံးအမှတ်(၄၅)၊ ပြည်တင်း/ထောက်ပံ့ဌာနခွဲတွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိလိုပါက တယ်လီဖုန်း နံပါတ်-၀၆၇-၄၁၂၅၁၂၅၁ ဆက်သွယ်မေးမြန်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ဖျော်ဖြေဝယ်ယူရေးအဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့

ရွှေဒီပဲဖြူ

ပြည်ထောင်စု - ၁၅၅၅ / ၁၅၅၅
အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

Hotel - ၇၀၀၀ / ၇၀၀၀
အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

09421073634, 777636630

စိန်ပင်လယ် အာမခံစိန်ရွှေရတနာဆိုင်

သီတင်းကျွတ်အထူးလျှော့စျေး

မိုးရာသီအထူးလျှော့စျေးတွင် တစ်ခဲနက် ဝယ်ယူအားပေးခဲ့ကြသော မိတ်ဟောင်းမိတ်သစ်များ အား လုံးကို အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ထပ်မံ၍ သီတင်းကျွတ်အထူးလျှော့စျေးဖြင့် စိန်ဖြူစိန်သန့်များဖြင့် ပြုလုပ်ထားသော လက်ဝတ်ရတနာ ဒီဇိုင်းပိုမို (18k) ပလက်တီနမ်၊ မြန်မာ့ပုလဲနှင့် ကျောက်ဖျက်ရတနာများကို (5% မှ 30%)အထိ အထူးလျှော့စျေးဖြင့် ရောင်းချပေးသွားပါမည်။ Order ထည့်များကိုလည်း အလျှော့တွက်လက်ခံသက်သာစွာဖြင့် လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးနေပါသည်။ စိန်ပင်လယ် ဆိုင်(၃)ဆိုင် လုံးတွင်ဝယ်ယူသော Customer များအား အထူး ကျေးဇူးတုံ့ပြန် သောအနေဖြင့် Mazda Demio 2012 ကားသစ်(၁)စီးနှင့် ဗလာမပါကံစမ်းမဲများလက်ဆောင် များလည်း ပေးနေပါသည်။

စိန်ဝယ်မယ်ဆိုလျှင် ဒီဇိုင်းအသစ်အဆန်းများစုစည်းရာ စိန်ပင်လယ် ဆိုကြွေပဲပါ။

1. Junction City Yangon ဝိုက်လှည့်စုစည်းရာ၊ အပေါ်ထပ်၊ နုံးတံတားဝင်ပေါက်အနီး။
2. Junction Square Centre မြေညီထပ်၊ ကျွန်းတောလမ်းဝင်ပေါက်၊ ကမာရွတ်။
3. ဝန်းပွင့် Shopping Centre (စံရိပ်ငြိမ်)၊ ဒုတိယထပ်၊ လှည်းတန်း၊ စံရိပ်ငြိမ်မှတ်တိုင်အနီး။

(၄၂)ကြိမ်မြောက် ဆရာကြီး ဦးမြသိန်း (တရားလွတ်တော်ရှေ့နေနှင့် နှိုင်းဦးဗဟို)

အား အမှတ်(၅၂)၊ ဘားလမ်း တပည့်များမှ ပူဇော်ကန်တော့ပွဲ ဖိတ်ကြားခြင်း

ကျင်းပမည့်နေရာ - Sule Shangri-La Hotel
ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂၈-၁၀-၂၀၁၇ရက်(စနေနေ့)
ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၁၀းဝန်နာရီမှ ၁၂:၀၀နာရီထိ

ဆက်သွယ်ရမည့် တပည့်များ

ဒေါ်သင်းသင်းရီ ဦးကျော်ဝိုင်း
၀၉-၅၀၀၅၄၈၇ ဦးထွန်းရှိန်
၀၉-၅၀၃၃၂၉၄

ရောင်းမည်

အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ပေါက်တော၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းမပေါ်ရှိ ဧရိယာ-၀.၅၈၈ ဧကရှိသော မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ ဝိုင်းခင်း(၂)လုံးနှင့် ပါဝါမိတာ(၁)လုံး ပါဝင်သော မြေနှင့် အဆောက်အအုံများကို ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းမြေ ပေါ်တွင် ဆေးရုံ၊ ဟိုတယ်၊ ကုမ္ပဏီရုံးချုပ်များ၊ Super market စသည်တို့ ပြုလုပ် ရန် သင့်တော်သောနေရာဖြစ်ပါ၍ 1 square ft ကို ၂၀၀၀၀၀ကျပ်အထိဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်းနံပါတ်များ- ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၄၀၀၄၅၅ ၀၉-၇၉၅၄၀၀၈၉၉

Myanmar THAMES International

(စီးပွားရေး စီမံခန့်ခွဲမှုသင်တန်း)

Business Management

- Introduction to Management Function
- Decision Making
- Organizing And Coordination
- Motivation
- Leadership
- Communication
- Management Control
- Time Management
- Change Management

သင်တန်းဖွင့်လှစ်မည့်ရက်အချိန် - ၁၅. ၁၀. ၂၀၁၇ - တနင်္ဂနွေနေ့ (၁၀း၃၀ မှ ၁၃း၃၀)

2nd Fl, Myaynigone Plaza. Ph: 525971, 501450, 0973147379

ပျောက်ဆုံး

ချင်းပြည်နယ်၊ ဟားခဲခရိုင်၊ ဟားခဲ မြို့၊ ဦးဖုန်းတွင်အိပ်ရာတွင် ဦးဘွေဇရန်း (၄/ထတလ(နိုင်)၀၂၄၅၉၀)သည် နိုင်ငံကူးလက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွား ပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။ **ဖုန်း-၀၉-၄၂၆၃၄၄၄၄**

ထိပ်တန်း

အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း / အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

ဖုန်း-၀၉-၄၂၆၃၄၄၄၄

09-254256969
09-971322259

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၃၂-တိုးချဲ့ မြေကွက် အမှတ်-၉၉၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၉၉၊ ရတနာလမ်းသွယ်(၃)လမ်း၊ ၃၂-တိုးချဲ့ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (ဦးပင်ကို AA-၁၀၈၉၆) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအား ဝရန်အမည်ပေါက် ဦးပင်ကို(ကွယ်လွန်)သဖြင့် သမီးဖြစ်သူ ရင်ငြိမ်းလှ (၁/မကန(နိုင်)၀၈၄၂၂)မှ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း ခရိုင်တရားရုံးတွင် တရားမအထွေထွေ မှုအမှတ်-၂၀/၂၀၁၆ဖြင့် အမှုဆက်ခံခြင်း အကျဉ်းချုပ်အရ သေတမ်းစာ အတည်ပြုချက် လက်မှတ်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားခဲ့ပြီး ၃၁-၃-၁၆ရက်တွင် သေတမ်းစာ အတည်ပြုချက်လက်မှတ်ထုတ်ပေးရန် အမိန့်စာရရှိခဲ့သဖြင့် ၎င်းလက်မှတ်စာ၊ ဝရန်မူရင်း၊ ၂၀-၇-၁၄ရက်စွဲပါ ဦးပင်ကို၏ သေတမ်းစာတင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြေပုံကူး လျှောက်ထားခြင်းအား ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာ မြေကွက်လပ်ဖြစ်ပြီး လျှောက်ထားသူမှ ကွင်းဆင်းစစ် ဆေးချက် လျှောက်လွှာတွင် သိရှိကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသဖြင့် ဒေါ်ရင်ငြိမ်းလှ၏ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း မြေပုံကူးလျှောက်ထားခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက် ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

YAN PAE Corn Starch ရန်ပယ် ပြောင်းဖူးကော်မူနီ

ပြောင်းစိုက်တောင်သူများ၏ အနာဂတ် ဝိုင်းရံကျန်းမာချမ်းသာကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းပို့သအပ်ပါသည်။ လုပ်ငန်းသုံးပြောင်းကော်မူနီ စားသောက်ကုန် ကုန်ကြမ်းများ ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

100% ပြောင်းကော်မူနီ စစ်စစ်ဖြစ်ကြောင်းအာမခံပါသည်။

ပြောင်းဖူးကော်မူနီ အသုံးဝင်ပုံ

- ပြောင်းဖူးကော်မူနီကို ဟင်းလျာများ၊ ချက်ပြုတ်ရာတွင် အရသာအထူးကောင်းမွန်ရန် သင့်လျော်သည့် အမျိုးအစားထည့်၍ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- အသား၊ ငါး၊ ပုစွန် နှင့် အခြားဟင်းသီးဟင်းရွက်များကြော်ရာတွင် အနက်တင်ကြော်၍ စားသုံးနိုင်ပါသည်။
- ဘီစကပ်၊ ကိုက်ဖုန် နှင့် အခြား ဖုန် အမျိုးမျိုး ပြုလုပ်ရာတွင် ထည့်သွင်းအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- ပြောင်းဖူးခေါက်ဆွဲပြောင်းဖူးကြော်ထုပြုလုပ်ရာတွင် ထည့်သွင်းအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- ပြောင်းဖူး ကျောက်ကျောက်အဖြစ် ကော်မူနီ သကြား၊ ခရောင် အခြားတန်ဆာပလာများထည့်၍ ကျွဲချက်စားသုံးနိုင်ပါသည်။
- ပဲတိုဟူးပြုလုပ်ရာတွင် ပိုမိုအရသာရှိစေရန် ပြောင်းဖူးကော်မူနီ ရောနှော၍ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- ဆေးဝါးကော်မူနီများတွင် ဆေးပြား၊ ဆေးတောင့်ပြုလုပ်ရာတွင် B.P Grade Corn Starch အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- သက်သတ်လွတ် ဟင်းလျာများဟင်းစေရန်များထုတ်လုပ်ရာတွင် အာဟာရအားဖြည့်ပါဝင် အသုံးဝင်စေပါသည်။

ပြည်တွင်းဖြစ်ကိုအားပေးပါ။ Made in Myanmar

Marketed By - SuperOne Holdings Co.,Ltd. , အမှတ်(၆၆)၊ ၁၂၄ လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - 01 290702, 09 5413291

Produced By - ပြောင်းဖူးကုန်ကြမ်းကုန်စေ့ထုတ်လုပ်ကော်မူ(ရန်ပယ်)၊ ပရော်ဖက်ရှင်နယ်၊ တောင်တွင်းကြီးမြို့၊ ဖုန်း - 09 257012430, 09 421040243



ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ပညာရေးခရီးစဉ်တစ်လျှောက် မိဘဆွေမျိုးများ၏ ဂုဏ်ကို မြှင့်တင်ပေးခဲ့သော သမီး **မယဉ်မြတ်နိုးသူ**

- Bachelor of Arts (Honors) Business and Management (2017) University of Northampton (18.7.2017) UK
- MIC the Most Outstanding Award (3.9.2017) Yangon
- Higher National Diploma (UK) of Business and Management and MIC Outstanding Awards (2016)
- BETEC Level 5 Outstanding Pearson Learner Higher Achiever Award (2016)

ကိုဆွတ်ခူးရယူနိုင်ခြင်းအတွက် ဘိုးဘိုး၊ ဘွားဘွား၊ ဖေဖေ၊ မေမေ၊ ဦးဦး၊ ဒေါ်ဒေါ် နှင့် ညီမလေးတို့မှ အထူးပင် ဝမ်းသာဂုဏ်ယူမိပါသည်။ သမီးကြီး၏ ရှေ့ဆက်အနာဂတ်တွင်လည်း အောင်မြင်မှုများစွာကိုဆက်လက် ပိုင်ဆိုင်နိုင်ပြီး တိုင်းပြည်နှင့်လူမျိုးအကျိုး စာပေရတနာအကျိုး သယ်ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်သော သမီးကောင်းရတနာအဖြစ် ပျော်ရွှင်ကျန်းမာနိုင်ပါစေကြောင်း လိုက်လိုက်လဲ့လဲ့ ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက် ဘိုးဘိုး ဦးအေကေခန်း + ဘွားဘွား ဒေါ်ဂုလေခါဘီ (A K Khan ဂျူဆိုင်း) ဖေဖေ ဦးမြင့်အောင် (Managing Director) + မေမေ ဒေါ်မိုးမိုး (Director) (TOP THE WAY Co.,LTD) ဦးလေး ဦးညီညီ (Managing Director) + ဒေါ်ဒေါ် ဒေါ်ခင်နီလာဦး (Cairo Construction Group) ညီမလေး မသိဝ်ဖြူစင်အောင် (အ.ထ.က(၁) ၁၇)



စော်ဘွားလေးဗိုလ်ဗိုလ်မောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ
 အဆင့်မြင့် စတီးဘလ်စားသွားသူကြီးများကိုချေးနှံးချို့သာစွာဖြင့် ရောင်းချတပ်ဆင်ပေးနေပါသည်။
အပုတ်(၃၄/A)၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ ပ၊
(နင်းထိကုန်းဘိုးဘွားရိပ်သာရေ)၊ ပဟန်းမြို့နယ်။
Ph: 01-545531, 09-73058161, 09-795008161
HOTLINE : 09-5008161

ရွှေမြင့်မိုရ်
 ဘိတ်ပြောင်း/ဘိတ်ရွှေလုပ်ငန်း
 သိပ်ခန်း၊ ချွေးခန်း၊ ဆိုင်ခန်းများကို
 ကားမိုင်းနှင့် အလုပ်သမားများအဖို့
 ဦးစွာ ဝယ်ယူပေး
 ဝန်ဆောင်မှုပေးပါသည်။
Ph: 09-450093119
09-263119919
09-777565619

ငွေပိဋ် (အိမ်၊ ခြံ၊ မြေ)		
(၁) သံလွင်လမ်းမ	90'x120'(မြေ)	1 sqft 3.8 သိန်း
(၂) အင်းယားဗျိုင်လမ်းမ	50'x70'(မြေ)	11500 သိန်း
(၃) ရွှေတောင်ကြားလမ်း	40'x100'(မြေ)	14000 သိန်း
(၄) ရွှေတောင်ကြားလမ်း	40'x75'3RC(သစ်)	24000 သိန်း
(၅) ရွှေတောင်ကြားလမ်း	50'x110'(မြေ)	30000 သိန်း

ဖုန်း - ၀၉ ၅၀၇၂၈၉၈၊ ၀၉ ၅၀၀၀၉၂၆

BOSS အဆင့်မြင့် ပါကေးအရောင်းခန်းမ

အဆင့်မြင့် **Laminate Flooring** ကြမ်းခင်းပြားများနှင့် 100% ခေ့စိုခံ ခွံနိုင်းကြမ်းခင်းပြားများကို ချေးနှံးချို့သာစွာဖြင့် တိုက်ရိုက်စေလှမ်းပေးနေပါသည်။
 အရောင်းခန်းမ(၁)-အပုတ်(၂၈၁)၊ အလယ်ရွှေတောင်လမ်းမကြီး၊ ရွှေတောင်ဟိုတယ်ဘေး။ ပဟန်းမြို့နယ်။
Ph: 01-8603151, 01-8603389, 09-8626261, 09-5426261, 09-73152381
 အရောင်းခန်းမ(၂) - တိုက်(၁၁-၂)၊ အခန်း(၀၀၄)၊ ယုရုပလာဘေး။ အောင်ပင်လယ်ဖုတ်တိုင်အနီး၊ ဝဉ္စားဒလလမ်း။
Ph: 09-5425251, 09-73225484
 အရောင်းခန်းမ(၃) - အပုတ်(၂၄၈)၊ အရှေ့မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်းမကြီး၊ မြန်မာ့ရေဒီယိုဘက်ဘေး။ စာပေပြန့်ပွားရေး။
Ph: 09-5076661, 09-5076662, 09-5076663

ဒဂုံမြို့သစ်
 အရောင်း
 ထိပ်တန်းဗျူအိုက်
 တောင်ပိုင်း၊ ပြောက်ပိုင်း
 များရှိမြေကွက်များကို
 ချေးနှံးချို့သာစွာဖြင့်
09-500 5916
09-510 1862

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း
 ဒဂုံကန်စီမံကိန်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၉/ဒဂုံကန်စီမံကိန်း)၊ မြေကွက် အမှတ်-(၁-၃၁၇၇၉)၊ ဦးခင်မောင်ချို(ဘ)ဦးအုန်းလှိုင်(၅)မရန(နိုင်)၁၈၅၀၁၅ အမည် ပေါက် ပါမစ်မြေ၏ မြေပေးမိန့်အား အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်ခင်ကြည်ထွေး(၈/ပခက(နိုင်)၀၀၀၀၀၆၂)မှ ၎င်းမြေပေးမိန့်ကို ကိုယ်စားလှယ်ဖြင့် ထုတ်ယူခွင့် လျှောက်ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက်လှည့်ပေးအနေဖြင့် တရားဝင်စာချုပ်စာတမ်းများ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ ဤကြော်ငြာပါသည် နေ့မှစ၍ ရက်ပေါင်း(၃၀)အတွင်း နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြစီမံ ကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ အဆိုပါ မြေပေးမိန့်ကို ဒေါ်ခင်ကြည် ထွေးအား ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အသားမည်းညစ်ကြမ်းတမ်းခြင်း ထိရောက်စွာပျောက်ကင်းစေရန်

ALL SWEET

အသားဖြူနို့ရည်

အစားအသောက်နှင့်အစားအသောက်ကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာနထောက်ခံချက်အမှတ် 1309 PC0020



မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ်
အမျိုးသမီးများလူနေမှုတစ်ရပ်ရပ်နှင့်
ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန၊ ရွှေမြင်သာ
ယာဉ်မောင်းသင်တန်းကျောင်းနှင့်ပူးပေါင်း၍ဖွင့်လှစ်သည့်
အမျိုးသမီးသီးသန့် ယာဉ်မောင်းသင်တန်းလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

သင်တန်းဖွင့်လှစ်မည့်ရက် - ၄-၁၁-၂၀၁၇ ရက်
သင်တန်းကာလနှင့်အချိန် - (စနေ၊ တနင်္ဂနွေ) ၈ပတ်(၂၀)
နံနက် ၉ နာရီမှ ၁၂ နာရီထိ

သင်တန်းနေရာ - က. ည. န(ရွာသာကြီး)
လူဦးရေကန့်သတ်ချက် - ၄၀ ဦး (အမျိုးသမီးများသာ)
လျှောက်လွှာရောင်းမည့်နေရာ - အမှတ်-၁၇၃/၁၈၅ အခန်း(၆) မြေညီထပ်၊
အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊
(အလုံစာတိုက်မှတ်တိုင်အနီး)

ဆက်သွယ်စုံစမ်းရန်ဖုန်း - ၀၁-၃၇၉၂၃၂၊ ၀၁-၂၂၉၅၉၅၊
၀၁-၂၅၀၂၃၆
လျှောက်လွှာရောင်းမည့်ရက် - ၁၄-၁၀-၂၀၁၇ ရက်မှ ၂-၁၁-၂၀၁၇ရက်ထိ

ဒဂုံအိမ်ကုန်
အိမ်သုံး၊ ဝတ်ဆင်မှုများကို
ကားနှင့်အတူ ကျွမ်းကျင်
ဝန်ထမ်းများဖြင့် ပြုလုပ်
နယ်ထူး ပြောင်းရွှေ့
ဝန်ထောင်ပေးပါသည်။

Ph: 09 428 77 33 00
09 428 77 33 55
09 428 77 33 88

THREE STAR
Air-con, ရေခဲသေတ္တာ၊ အဝတ်လျှော်စက်
ပြုပြင်ခြင်း၊ တပ်ဆင်ခြင်း၊ ထုတ်ဖယ်ခြင်း၊ လဲလှယ်ခြင်း၊
ဆေးကြောသန့်စင်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို အိမ်အရောက်
ဝန်ထောင်ပေးပေးနေပါသည်။

Split Type Air-con Brand New **1HP**
ပစ္စည်းအားပေး **290000-Ks**
တပ်ဆင်ခြင်းခရုစုန်း

(Copper Pipe-10', Drain Pipe, Wire, Safeguard, Frame, Transportation)
"အနီးဆုံးဆိုင်ခေါ်ယူ ဖောက်ဖျက်ရန်"

တောင်ငူကွယ် - 705784, 09-5163480
လှိုင်မြို့နယ် - 09-401505153, 09-420186543
ဟင်္သာစင်မြို့နယ် - 09-428192157, 09-252833530
စမ်းချောင်း - 09-450047285, 09-250161435
ဟင်္သာတောင်ညွှန် - 09420047153, 09-250069932

*** Fast Forward မှ ရေခဲသေတ္တာများအမျိုးအစားများ ***
09 43129093, 09 7914444 51, 09 421080005

ဗဟိုလမ်းမပေါ် (၁)	(40'x60')	2F,2BR,2AC,ဝါးစာမီး	10	သီး
ဗဟိုလမ်းမပေါ် (၂)	(40'x60')	1RC,1MBR,2BR,2AC	13	သီး
ဆုတံဆိပ် (၁)	(40'x90')	2RC,2BR,1AC,ဝါးစာမီး	13	သီး
ဗဟိုလမ်းမပေါ် (၃)	(80'x80')	2RC,2MBR,3BR,6AC	13	သီး
လမ်းဆုံလမ်းခွက	(20'x75')	1RC,Hall,Show Room	15	သီး
လမ်းဆုံလမ်းခွက	(45'x75')	ပြန်ဆိုင်ရေခဲသေတ္တာ	25	သီး
အမှတ်(၃)လမ်းမ	(120'x60')	ပြန်ဆိုင်ရေခဲသေတ္တာ	27	သီး
ဗဟိုလမ်းမပေါ် (၄)	(63'x150')	၃-TRC,Hall,ပစ္စည်းအားပေး	29	သီး
ဦးလှော်လမ်းမပေါ်	(100'x110')	2RC,2MBR,2BR,3AC	30	သီး
အမှတ်(၄)လမ်းမ	(30'x50')	GFဆိုင်ရေခဲသေတ္တာ	30	သီး
ရန်ကင်းလမ်းမပေါ်	(36'x90')	1RCဆိုင်ရေခဲသေတ္တာ	32	သီး
ဝေပလ္လာလမ်းမ	(35'x60')	2RCဆိုင်ရေခဲသေတ္တာ	35	သီး
စမ်းချောင်းလမ်းမပေါ်	(25'x100')	2RCဆိုင်ရေခဲသေတ္တာ	40	သီး

တိုက်ခန်းအမြန်ရောင်းမည်
၂၀ လမ်း (အောက်)၊ ပထမထပ်၊ ၅၀ x ၁၀ ပေ၊ အိမ်ခန်း ၃ ခန်း၊
အိမ်သုံးအိမ်ကုန်၊ အိမ်ကုန်၊ ကြီးမားစွာ၊
ကြမ်းမင်း၊ ကျွန်းဆီကားမင်းကား၊ အထင်သန်နေနိုင်း၊ ရောင်းမေး (၁၅၀၀) သိန်း၊
ဖုန်း - ၀၉ ၇၇၇၇၅၅၅၅ ၀၉ ၇၅၅၅၄၄၅၅၅

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာချက်
ရန်ကင်းမြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၂၇/သမိုင်း၊ မြေကွက်
အမှတ်(၂၈/၃)၊ ဧရိယာ (၀.၂၁)ဧကရှိ B မြေပိုင်ခြင်း(အိမ်ရာမြေ)မြေကွက်နှင့်
ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ၆-ရပ်ကွက်၊ သံလွင်ဆစ်ဥယျာဉ်လမ်းသွမ်းသွမ်း
အမှတ်-2A/6-3 ဟုခေါ်တွင်သည့် (၁၇)ထပ် အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစား
ခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ဆိုင်ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဦးထွန်းထွန်း [၁၂/
ကတန(နိုင်)၀၇၇၈၄၃]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အရောင်းအဝယ်
ပြုလုပ်သည့်တန်းဖွင့်ဧရိယာ တစ်စိတ်တစ်ဒေသအဖြစ် စရန်တန်ဖိုးငွေကိုပေးချေထားပြီး
ဖြစ်ပါသည်။ မော်ပြပါမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး
တို့နှင့်ပတ်သက်၍ (ယူနိုက်တက်အရောက်မှလွဲ၍) အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူသည်
ဆိုပါက စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်အတူ ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှ (၁၀)ရက်အတွင်း
လာရောက်ကန့်ကွက်ပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို
ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါ
သည်။ **လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -**

ခေါ်သိတာဖုန်း
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(၀၉-၆၃၀၇)
တိုက်အမှတ်(၃၂) အခန်းအမှတ်(၁၀) ဗိုလ်ထပ်၊ ၂၃-လမ်း၊ လသာမြို့နယ်၊
ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၀၆၀၇

မြေနှင့်အိမ်ရောင်း
ပေ (၅၀x၅၀) (တစ်ထပ်ခွဲတိုက်ပါ)
အရှေ့လှည့် ဗဟိုလမ်းမတန်း၊ မရမ်း
ကုန်း၊ ဝရန်အမည်ပေါက် စီးပွားလုပ်
ရန်ကောင်း (သိန်း ၉၀၀၀)
Ph:09-78800555, 09-33666699

အမည်ပြောင်း
ခေါ်ပုံမြို့နယ်၊ နှယ်အေးရပ်ကွက်
အမှတ်(၆)အခြေခံပညာအထက်တန်း
ကျောင်း ဗိုလ်တထောင် ကျောင်းဝင်
အမှတ် ၃၉/၂၀၁၇၊ ပဗ္ဗမတန်း(ခ)မှ
အဖေ ဦးသက်ပိုင်၏သား မောင်ဘုန်း
သန့်ကျော်အား မောင်အောင်ဘုန်း
သော်လင် [၁၂/၁၀၈(နိုင်)၀၆၅၇၃၃] မှ
ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။

STANDARD Vinyl Floor
your affordable quality

Special Offers
Skirting
အခြားသမားလက်ဆောင်

* ၁၀၀% ရေခိုင် * ခြံစား

Showroom :
အမှတ် B1-012, ဗဟိုလမ်းမပေါ်၊ ယုဒစံ ဟဟက အိမ်ကုန်မြို့နယ် ရန်ကင်း

Hotline: 09 4555 444 30, 09 4555 444 03

(၃၀-၉-၂၀၁၄) ရက်နေ့ပါ စကြာမုံသတင်းစာ၌ ပါရှိသည့်
ဦးလှောင် (၁၂/သယက(နိုင်)၁၂၆၃၈၄) နှင့် ဦးမျိုးအောင်အေး (၁၃/လရမ(နိုင်)၁၃၃၃၂၄၅)
တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ခေါ်ခန်းစားခွင့် (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) မှ
ကြေညာသည့် ကြေညာချက်အား တုံ့ပြန်ရင်းလမ်းကြေညာခြင်း

ဦးလှောင်နှင့် ဦးမျိုးအောင်အေး တို့သည် ငွေအိမ်ပိုင်ဆိုင်သည့် သယံဇာတမြို့နယ် (၁၀) ရပ်ကွက်၊ သရဖူလမ်း
အမှတ် (၈၀) ဟု ခေါ်တွင်သောမြေကွက်ပေါ်တွင် (၂) ခန်းတို (၃-ထပ်ခွဲ) တန်းထပ်က တိုက်ဆစ် (၂) လုံး
ဆောက်လုပ်ရန် ဦးလှောင်အားတရားမဝီညွှတ်စွာအမည် (၁၅-၇-၂၀၁၄) နှင့် (၂-၁၂-၂၀၁၄) တို့တွင်
ဦးအောင်ပိုင်ပိုင်ထွန်း (၁၂/ကတန(နိုင်)၀၇၇၈၄၃) နှင့် ဦးလှောင်အောင်အေး (၇/ပမန(နိုင်)၂၁၂၃၃၃) တို့နှင့်
ပြန်ပိုင်ခွင့် ပြုစုခဲ့ (၁) ဦးဖြစ်သည့် ဦးမျိုးအောင်အေးမှ အထက်ပါအမည်တို့တွင် (၂) လုံးဆောက်လုပ်ရန်
လုပ်ငန်းကိုလုပ်ကိုင်လိုကြောင်း တောင်းဆိုလာသည့်အတွက် (၁၀-၄-၂၀၁၅) တွင် ဦးအောင်ပိုင်ပိုင်ထွန်း၊
ဦးလှောင်အောင်အေးနှင့် ဦးမျိုးအောင်အေးတို့ လုပ်ငန်းပြောင်းရွှေ့စာချုပ်အရ လုပ်ငန်းပြန်လည်လွှဲပြောင်း
ပေးခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းစာချုပ်အရ မြေပိုင်များလက်ခံပေးထားသည့် အလုပ်ထုတ်ခွင့်
(၂၀၀) နှင့် အဆောက်အအုံ၊ ကရောင်းချခွင့်အသွယ် တွင်လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင် (၇၀) တို့ကို ဦးအောင်ပိုင်ပိုင်ထွန်း၊
ဦးလှောင်အောင်အေးတို့ ဦးမျိုးအောင်အေး မှ (၃၀-၁၀-၂၀၁၄) တွင် ပြန်လည် ပေးအပ်မည်ဖြစ်ပြီး ယင်းပေးချေ
ပေးအပ်ပြီးမှသာ (၂-၁၂-၂၀၁၄) တွင် တစ်ဆင့်တစ်ဆင့် အကျိုးခံစားခွင့်ရှိပါသည်။ သို့ရာတွင် ဦးမျိုးအောင်အေးသည်
ယင်းပေးချေ ထုတ်ခွင့် (၇၀) တို့ကို ဦးအောင်ပိုင်ပိုင်ထွန်းနှင့် ဦးလှောင်အောင်အေးတို့ထံ ပေးအပ်ခြင်းမရှိဘဲ
မောင်ဘုန်းသန့်ကျော်အားပေးခဲ့ပါသည်။ အထက်ပါ မြေကွက်ပေါ်ရှိ မြေပိုင် လာသောအခါ တိုက်ခန်းများအနက်
အဆောက်အအုံ၏ လက်ယာဘက်အခန်း (၅) ခန်း မှာ (၁၀-၄-၂၀၁၄) ရက်နေ့ပါ လုပ်ငန်းပြောင်းရွှေ့စာချုပ်အရ
ဦးအောင်ပိုင်ပိုင်ထွန်းနှင့် ဦးလှောင်အောင်အေးတို့ ဦးမျိုးအောင်အေးမှ ပေးအပ်မည်ငွေများ ပေးအပ်ရသောအခါ
မည်သူ တို့မှ လွဲပြောင်းရောင်းချခွင့်မရှိပါ။ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းစာချုပ်အရ တိုက်ခန်းဆောက်လုပ်ရမည့်
တာဝန်မှာ မြေပိုင် (၁) ဦး ဖြစ်သည့် ဦးမျိုးအောင်အေး ၏တာဝန်သာဖြစ်ပြီး အဆိုပါစာချုပ်ကို အခြားမြေပိုင်
(၁) ဦးဖြစ်သည့် ဦးလှောင်အောင်အေး သဘောတူအသိအတည်ပြု လက်မှတ်ရေးထိုးထား၍ အဆိုပါ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်း
စာချုပ်အရ (၂-၁၂-၂၀၁၄) ရက်နေ့ပါ တစ်ဆင့်တစ်ဆင့် စာချုပ်မှာ ဦးမျိုးအောင်အေးမှ ငွေအမြဲအကြေးပေးခြင်းကြောင့်
ယနေ့တိုင် တည်မြဲလျက်ရှိသည့် အတွက် ယင်းစာချုပ်အရ လက်ခံပေးထားသည့် (၂၅-၆-၂၀၁၄) ရက်နေ့ပါ
အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အရ ဦးလှောင်အောင်အေးနှင့် ဦးမျိုးအောင်အေးတို့ထံ ပြန်လည်ပေးအပ်ရန် မလိုအပ်သေးပါ။
ဦးမျိုးအောင်အေးမှ ငွေအမြဲအကြေး ပြန်လည်ပေးအပ်ပြီး (၂-၁၂-၂၀၁၄) ရက်နေ့ပါ တစ်ဆင့်တစ်ဆင့် စာချုပ်ကို
ဦးလှောင်အောင်အေးထံ ပြန်လည်ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ဦးလှောင်အောင်အေး တို့ထံ ပြန်လည်ပေးအပ်ခြင်းမရှိပါ။ သို့ရာတွင်
(၃၀-၉-၂၀၁၄) ရက်နေ့ပါ ဦးလှောင်အောင်အေးနှင့် ဦးမျိုးအောင်အေးတို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ တရားလွှတ်တော်ရှေ့
နေ မဝါ စရန်စားခွင့် မကြေညာသည့် ဦးအောင်ပိုင်ပိုင်ထွန်း၊ ဦးလှောင်အောင်အေးနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်မှာ
မှန်တန်ဖိုးမရှိဘဲ မြေပိုင်အများစုကို ထိန်းချုပ်မှု ချမှတ်တပ်မော်ကြေညာခြင်းဖြစ်သည်။ အတွက် ဦးအောင်ပိုင်ပိုင်ထွန်း၊
ဦးလှောင်အောင်အေးတို့၏ ရုတ်ခက်စာချုပ်အရ ကျိုးပျက်စွာပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ နှင့် (၇) ရက်အတွင်း သတင်းစာတွင်
ပြန်လည်ကြေညာရန် တောင်းဆိုပေးခဲ့ပါသည်။ ဦးအောင်ပိုင်ပိုင်ထွန်း၊ ဦးလှောင်အောင်အေးတို့ထံ ပြန်လည်ပေးအပ်
ပေးအပ်ရန်မရှိသည့် ငွေထုတ်ခွင့် (၇၀) တို့ ပြန်လည်ပေးအပ်ရန် ယင်းတို့ တောင်းဆိုပေးခဲ့ပါသည်။ ငွေကြေးပြန်လည်
ပေးအပ်ခြင်းများ မပြုလုပ်ပါက ဦးလှောင်အောင်အေး တို့၏ မြေပိုင်ကြေးအမြဲပေးစေ တရားမကြောင်းအရ
မြေပိုင် တရားမရှိဘဲ အများသိစေရန်မရှိပါ။ ဦးလှောင်အောင်အေးနှင့် အများသိစေရန် တုံ့ပြန်ရင်းလမ်း
ကြေညာချက်အရ -

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ကျွန်ုပ်တို့၏ ညွှန်ကြားချက်အရ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးအောင်ပိုင်ပိုင်ထွန်း (၂)၊ ဦးလှောင်အောင်အေး (၃)
ဦးအောင်ပိုင်ပိုင်ထွန်း ဦးလှောင်အောင်အေး
(၄) အမှတ် (၁၈၅) ပထမထပ်၊ ၃၀-လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊ Ph: 09 79966688

ဒီကရီကိုအတည်ပြုရန် အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း
ထူးချွန်စေရန်အကြောင်းကြားစာ
(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် - ၂၊ နည်းဥပဒေ - ၂၂)
ရန်ကင်းအနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော်
၂၀၁၅ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၃၆၀နှင့် ဆက်နွယ်သည့်
၂၀၁၇ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၁၂နှင့် ဆက်နွယ်သည့်
PTTEP International Limited
(Yangon Branch) နှင့် မတင်မိုးနွယ်
(ငင်း၏အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ် ဦးခင်မောင်ကြီး)
ဒီကရီအနိုင်ရသူ တရားရုံး
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ၈-မိုင်၊ ရွှေနင်းဆီလမ်း၊
အမှတ်(၉၂)နေ မတင်မိုးနွယ်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ)သိစေရမည်။
၂၀၁၇ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၃၆၀တွင် ကျွန်ုပ်တို့ ဒီကရီကိုအတည်
ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရားရုံးက လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့်
အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြုလုပ်စေရန် အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း
အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင် ချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေ သို့မဟုတ်
အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၃၀ ရက် (၁၃၇၉
ခုနှစ်) တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၁ ရက်) မှန်းမတည်မီ ၁၀ နာရီတွင် ဤရုံးတော်
ရှေ့ လာရောက်ရမည်။
၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၉ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိုက်နိုင်၍
ကျွန်ုပ်တို့မှတ်တမ်းထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(ဖိုးသန့်)
ထူးချွန်စေရန်အကြောင်း(၃)
ရန်ကင်းအနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

"ညီနွှင်းစမျှမြင့် (အမြင့်) ခရောင်း/ငါးမည်" (ပုဂံလှေ)
၁။ မတ်လကုန်းအမှတ်(၃)လမ်းမ (180x420) မြေ 14000L
၂။ (၈)မိုင်တိုက်ပိုင်သားကုန်းလမ်းမ (60x160) မြေ 6500L
၃။ ဗဟိုလမ်းမ၊ ရွှေနောင်ကြား (22x75) 2RC 6000L
၄။ သာသနာတရားရင်းသားလမ်းမ (40x50) မြေ 3450L
၅။ ရန်ကင်း၊ ပါရမီရိပ်သာ (60x60) မြေ 3250L
၆။ (၈)မိုင်ပုံ Junction 8 အနီး M1, B2 (30x50) 1RC 6.5L
၇။ သလကား၊ မလိခခရိုင်ကုန်း M1, B2 (35x70) 2RC 6.5L

01- 552742, 09 5060938, 09 5060940, 09 73500535

ဆိုင်ခန်းငှားမည်
ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်းနှင့် ၅၂
လမ်းထိပ်၊ ထောင်ခန်း ပေ(၂၇x၅၀)ထပ်ခွဲပါ။ မြေညီထပ်၊
440 Volt ပါ ကုမ္ပဏီ၊ ဘဏ်၊ ရုံးခန်းဖွင့်ရန်သင့်တော်။
ဖုန်း-၀၉-၇၇၅၅၁၀၁၄၉၊ ၀၉-၇၃၀၈၈၈၂၂

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာချက်
ဦးအောင် (၁၂/ကတန(နိုင်)၀၇၇၈၄၃) နှင့် ဦးလှောင် (၁၂/ကတန
(နိုင်)၀၇၇၈၄၃) တို့၏ သား မောင်အောင် (၁၂/ကတန(နိုင်)၀၇၇၈၄၃) သည်
မိဘများစိတ်ဆက်ခံအောင် အကြီးကြပ်ကြည့်ရှုလုပ်ကိုင်သည့် ယနေ့မှစ၍ သားအမြစ်
မှ အမေမြစ်တို့နှင့်လက်လိပ်သည်း ငွေအိမ်ပိုင်ဆိုင်သည့်ကိစ္စအဝဝကို လုံးဝ
တာဝန်ယူမည်ဖြစ်ပြီးမောင်မဟုတ်ပါကြောင်း (၆)မေလပြန်ခြင်းသည်ဖြစ်ပါ။
ဦးအောင် - ၀၁ ခုန့်ကြည်